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Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı Koncuk, hükümete sordu:

TOPLU SÖZLEŞME Mİ 
SOHBET TOPLANTISI MI?

yandaş
sendika ile

GENEL Başkan İsmail Koncuk,    Türkiye 
Kamu-Sen Genel Merkezi’nde düzenle-
diği basın toplantısında, Toplu Görüşme 
Kanunu Taslağı’na ilişkin eleştirilerini 
sıraladı. Koncuk, konfederasyona bağ-
lı genel başkanlarınında katıldığı basın 
toplantısında, yasa taslağıyla ilgili olarak 
şu sert ifadelere yer verdi: 
“Taslakta, bizim hiçbir talebimize yer ve-
rilmemiş. Önemli konuların tamamıbir 
konfederasyonunun talepleri doğrultu-
sunda hazırlanmış. Taslak ‘tek taraflı’ 
hazırlanmış. Taslakta malum konfede-
rasyonun zarar görmemesi uğruna, toplu 
sözleşme sistemi yok edilmiş.    

Toplu Görüşme Taslağı 
‘tek taraflı’ hazırlanmış!

     Sendikal katliam...
TASLAKLA ‘toplu pazarlık’ sistemi yeri-
ne, malum sendika ile yapılan bir sohbet 
toplantısı planlanmış olduğu görülüyor.
Öyle ki, toplu sözleşme görüşmelerinde 
nispi temsil sistemi uygulanacağı, yani 
pazarlıklarda her konfederasyonun üye 
sayısı ile orantılı olarak temsil edileceği 
belirtiliyor. Ama bir üye fazlasıyla bile 
olsa, en çok üye kaydeden konfederas-
yona, +1 temsilci kontenjanı peşinen 
veriliyor. Bununla da yetinilmiyor, toplu 
sözleşme imzalanırken, sözleşmeye imza 
atanlarla atmayanların sayısının eşit ol-
ması durumunda, en çok üyeye sahip 
konfederasyonun imzasının geçerli ola-
cağı kabul edilerek, eşitlik durumunda 
malum konfederasyona +1 oy hakkı daha 
veriliyor ve tam anlamıyla bir sendikal 
katliam uygulanıyor.”      4’de

Genel Başkan Koncuk’un çarpıcı açıklamalar yaptığı basın toplantısına 
medyanın ilgisi büyüktü. Koncuk’un sözleri basında genişçe yer buldu. 

İsmail Koncuk, hazırlanan Toplu 
Sözleşme Yasa Taslağı’nın memurların 
taleplerini karşılamaktan uzak 
olduğunu belirterek, taslakta 
‘kazınılmış haklarda’ geriye 
gidiş olacağını savundu.

Türkiye Kamu-Sen’in 2012 hedefi: 150 bin yeni üye
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.. TÜRKİYE Kamu-Sen Genişletilmiş İstişare Ku-
rulu Toplantısı, 30 Eylül-2 Ekim tarihlerinde 
Balıkesir’in Edremit ilçesinde gerçekleştirildi. 
Türkiye Kamu-Sen’in istikrarlı bir büyüme ile 
yolunda emin adımlarla ilerlediğini söyleyen 
Genel Başkan Koncuk, “2012 Türkiye Kamu-
Sen yılı olacak. Hedefimiz bu ‘hormonsuz’, 
‘katıksız’ ve ‘helal’ büyümeyi devam ettirmek 
ve  yeni yılda 150 bin yeni üye ile yolumuza 
devam etmek” dedi.          3’de

2
Bakan Çelik’ten 
Kamu-Sen’e ziyaret
ÇALIŞMA ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Faruk Çelik, konfede-
rasyonumuzu ziyaret ederek, 
memurların Toplu Sözleşme 
Kanunu başta olmak üzere, 

gündemle ilgili önemli konular-
da görüş alışverişinde bulundu.

3
Yeni hizmet binamız 
için imzalar atıldı

YENİ hizmet binamızın 
yapılacağı arsanın alım-satım 
işlemleri tamamlandı ve İnan 

Grup İnşaat Şirketi ile binanın 
inşası için gerekli imzalar atıldı. 
Tüm teknolojik araç-gereçlerle 
donatılmış eğitim ve toplantı 

salonları, yemekhane, misafir-
hane, kütüphane ve internet 

imkânlarının üyelerimize 
eksiksiz ve kesintisiz bir şekilde 
sunulacağı yeni hizmet binamız 

Ankara, Talat Paşa Bulvarı’nda 
olacak. 

3
Şehitlerimizi 
unutmadık...

TÜRKİYE Kamu-Sen’in 
Ankara’da düzenlediği ve Türk 

Dayanışma Konseyi’ne bağlı 
sivil toplum örgütlerinin destek 

verdiği “Teröre Lanet” eylemimi-
ze 50 bin kişi katıldı. Davetimize 

yüz binler ses verdi. Meydanlar 
doldu taştı. Türkiye Şehitlerine 

ağladı. Hakkari’den gelen acı 
haber üzerine ülkemizin dört 

bir yanında protesto eylemleri 
düzenledik. Şehitlerimizi andık.

5
Anayasa Çalıştayı
çalışmalarına başladı

TÜRKİYE Kamu-Sen’in de 
aralarında bulunduğu 70 

sivil toplum kuruluşunu bir 
araya getiren Türk Dayanışma 

Konseyi’nin organize ettiği 
Anayasa Çalıştayı çalışmalarına 
başladı. Çalıştayla ilgili Türkiye 
Kamu-Sen Genel Merkezi’nde  

basın açıklaması yapıldı. 
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Türkiye’yi eylem alanına çeviririz
Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı İsmail Koncuk: “Memurun iş güvencesine 
göz dikenler bilsin ki; böyle bir durumda Türkiye’yi eylem alanına çeviririz”

MEMURLARU SARAN ATEŞ 
ÇEMBERİNİ PARÇALAYACAĞIZ
TÜRKİYE Kamu-Sen Genel Başkanı İs-
mail Koncuk, tartışılan Yeni Kamu Perso-
nel Sistemi’ne ilişkin hem çok sert açık-
lamalar yaptı hemde kamu çalışanlarını 
uyardı. Genel Başkan Koncuk, basın açık-
lamasında şu görüşlere yer verdi: 
“Kamu çalışanlarının haklarını gerilete-
cek, iş güvencesini ortadan kaldıracak 
birçok kanun tasarısının gündemi meşgul 
ettiği bir dönemi yaşamaktayız. Bir çalı-
şan için kazanılmış en büyük haklardan 
biri, iş güvencesidir. İktidar geldiği gün-
den beri, memurluk güvencesini ortadan 
kaldırarak, güvensiz ve güvencesiz bir 
çalışma hayatı oluşturmak için altyapı 
hazırlamakta, türlü söylemlerle kazanıl-
mış haklarını yok edecek uygulamalarla, 
memurlarımızı adeta bir ateş çemberinin 
içine atmak istemektedir. Türkiye Kamu-
Sen, Türk memurunu çepeçevre sarmak-
ta olan bu ateş çemberini parçalamak için 
çok mücadele vermiştir.  

MEMURLAR TASFİYE EDİLMEK 
İSTENİYOR
Yıllardan beri ülkemiz, bazı malum çev-
reler aracılığıyla yıpratılmakta, kaynakla-
rımız ve değerlerimiz talan edilmektedir. 
Ancak; ne hikmetse hazırlanan her kanun 
tasarısı bu olumsuzlukların kaynağı ola-
rak kamu kurumlarını ve kamu çalışanla-
rını göstermektedir. Şimdi de bir kez daha 
eşit işe eşit ücret, daha sade bir kamu per-
sonel sistemi gibi aldatmacalarla, herke-
sin çalışan adı altında birleştiği ve en te-
mel çalışma haklarından mahrum kaldığı 
bir yapı oluşturulmak istenmektedir. Bu 
yolla memurlar cezalandırılacak ve tasfiye 
edilecektir. Bir kere, hazırlanmakta oldu-
ğu iddia edilen kanunla ilgili olarak sivil 
toplum kuruluşlarına bilgi verilmemesi, 
onların görüşlerine başvurulmaması başlı 
başına kabul edilemez bir durumdur. 

MEMURLUK GÜVENCESİNİ 
KALDIRMAYA ÇALIŞIYORLAR
Türkiye Kamu-Sen olarak, yıllardır her 
ne ad altında olursa olsun tüm çalışan-
ların iş güvencesine kavuşturulması için 

mücadele etmekteyiz. Ancak kamuoyuna 
yansıyan açıklamalardan siyasi iktidarın, 
kamu kesiminde memurluk güvencesini 
yok etmeye, tek tip istihdam modeli diye-
rek memurları, özel sektör işçileriyle aynı 
potada eritmeye ve iş güvencesini kaldır-
maya çalıştığı görülmektedir. 

TÜRKİYE KAMU-SEN OLARAK 
MEMURLARI UYARIYORUZ
Son günlerde bütün basın yayın organla-
rında gerekli yasal düzenlemelerin yapıla-
cağı, kamu personel sisteminin tamamen 
değiştirilerek, tek tip istihdam modeline 
geçileceği haberleri yer almaktadır. Bilin-
melidir ki, cilalanmış paketler eşliğinde 
sunulan bu istihdam biçimi, her türlü gü-
venceden mahrum, tayin hakkı olmayan, 
aile bütünlüğünün korunmadığı, türlü 
istismarlara açık, sendikasız, güvensiz 
ve güvencesiz bir modeldir. Bu yolla me-
murların Türkiye Cumhuriyeti’nin ku-
ruluşundan beri elde ettikleri en büyük 
kazanım olan iş güvenceleri gasp edilmek 
üzeredir. Bu nedenle tüm memurlarımızı 
karşı karşıya oldukları bu tehlike konu-
sunda uyarıyor; yapılan yanlış yönlendir-
melere kanmamaları ve güvencelerine sa-
hip çıkmaları için harekete geçmeye davet 
ediyoruz. 

TÜRKİYE’Yİ EYLEM ALANINA 
ÇEVİRİRİZ
Sorunları çözmenin yolu, sorunların te-
melinde yatan nedenlerin doğru tespit 
edilmesinden geçmektedir. Ama eğer ni-
yetiniz kötüyse; o zaman personel refor-
mu dersiniz, milyonlarca kamu çalışanını 
sözleşmeli statüye geçirip, iş güvencesini 
yok etmek istersiniz. 
Kamu yönetimi reformu dersiniz, üniter 
devleti bitirmek istersiniz. Üstelik bunla-
rı yaparken de kamuoyunu yanıltır, ger-
çekleri gizlersiniz. 
Bu tasarıları kapalı kapılar ardında hazır-
lar, kimselere göstermezsiniz. 
Hazırladığınız kanun taslaklarını, hama-
set dolu sözlerle piyasaya pazarlamaya ça-
lışırsınız ama gerçek içeriğinden de kim-
seye bahsetmezsiniz. 
Sonra da çıkar, bu düzenlemeleri mille-
tin ve vatanın iyiliği için yaptığınızı iddia 
edersiniz. Ama kimse size inanmaz. 
Zaten Türkiye Kamu-Sen de bu niyetleri-
nizi bildiği için buna asla müsaade etmez. 
Türk memurunun güvencelerini yok et-
mek isteyenler, 2 milyon 600 bin kamu 
çalışanının çelikleşmiş iradelerini karşıla-
rında bulur. 
Böyle bir girişim durumunda, Türkiye’yi 
eylem alanına çevireceğimizden kimse-
nin şüphesi olmamalıdır. 
Bu nedenle Türk memurunun en büyük 
kazanımını gasp etmeye çalışanlar, akıl-
larını başlarına almalı ve daha aklıselim 
hareket etmelidirler.” 

CHP’DEN TÜRKİYE 
KAMU-SEN’E ZİYARET

CUMHURİYET Halk Partisi (CHP) Genel Baş-
kan yardımcılarından oluşan bir heyet, çalışma 
yaşamındaki son gelişmeleri değerlendirmek 
ve görüş alışverişinde bulunmak üzere Türkiye 
Kamu-Sen’e bir nezaket ziyaretinde bulundu. 
CHP adına Genel Başkan Yardımcısı Yakup Ak-
kaya, Eğitim İşlerinden Sorumlu Genel Başkan 
Yardımcısı Perihan Sarı, Sendikalardan Sorum-
lu Genel Başkan Yardımcısı Atilla Emek’in ger-
çekleştirdiği ziyarette, heyet İsmail Koncuk’u 
Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanlığı’na seçil-
mesi dolayısıyla da kutladı. Heyet, basın açık-
lamasının ardından Konfederasyon binasından 
ayrıldı. Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı İsma-
il Koncuk ise, nazik ziyaretlerinden dolayı CHP 
heyetine teşekkür etti.

 haber turu....

TÜRKİYE Kamu-Sen Genişletilmiş 
İstişare Kurulu Toplantısı, 30 Eylül-2 
Ekim tarihlerinde Balıkesir’in Edremit 
ilçesinde gerçekleştirildi. Toplantıya il 
temsilcilerimiz, şube başkanlarımız ve 
sendikalarımızın genel merkez yöne-
ticileri ile Türk Eğitim-Sen ve Türkiye 
Kamu-Sen Genel Başkanı İsmail Kon-
cuk, Türk Sağlık-Sen Genel Başkanı 
ve Türkiye Kamu-Sen Genel Sekreteri 
Önder Kahveci, Türkiye Kamu-Sen 
Genel Mali Sekreteri ve Türk Diyanet 
Vakıf-Sen Genel Başkanı Nuri Ünal, 
Türk Büro-Sen Genel Başkanı ve Tür-
kiye Kamu-Sen Genel Teşkilatlandır-
ma Sekreteri Fahrettin Yokuş, Türkiye 
Kamu-Sen Genel Eğitim Sekreteri ve 
Türk Ulaşım-Sen Genel Başkanı Naz-
mi Güzel, Türkiye Kamu-Sen Genel 
Toplu Görüşme Sekreteri ve Türk 
İmar-Sen Genel Başkanı Necati Alsan-
cak, Türkiye Kamu-Sen Genel Mevzu-
at Sekreteri ve Türk Haber-Sen Genel 
Başkanı İsmail Karadavut, Türkiye 
Kamu-Sen Genel Basın Sekreteri ve 
Türk Enerji-Sen Genel Başkanı Celal 
Karapınar, Türkiye Kamu-Sen Genel 
Dış İlişkiler Sekreteri ve Türk Tarım 
Orman-Sen Genel Başkanı Ahmet 
Demirci, Türkiye Kamu-Sen Genel 
Sosyal İşler Sekreteri ve Türk Yerel 
Hizmet-Sen Genel Başkanı İlhan Ko-
yuncu kısa bir süre önce konfederas-
yonumuz bünyesine katılan Kıbrıs 
Memur-Sen Genel Başkanı Çelebi Ilık 
ve Türk Emekli-Sen Genel Başkanı 
Osman Özdemir de katıldı.
Toplantının sunumunu Türk Sağlık-
Sen Genel Başkanı ve Türkiye Kamu-
Sen Genel Sekreteri Önder Kahveci 
yaptı. 
Toplantının başlangıcında, sendika-
larımızda çeşitli görevler yürütürken 
hayatını kaybeden yöneticilerimizle 
ilgili olarak hazırlanan sunum ve 1993 

yılında Ankara’da gerçekleştirilen ilk 
mitingimizin görüntüleri, duygu dolu 
anlar yaşanmasına neden oldu.
Genişletilmiş İstişare Toplantısı’nın 
açılışını onurlandıran Edremit Beledi-
ye Başkanı Sayın Tuncay Kılıç, Türkiye 
Kamu-Sen’i Edremit’te ağırlamaktan 
duyduğu memnuniyeti dile getirirken, 
konfederasyonumuzun sendikacılıkta 
çığır açtığını ve Türk demokrasisinin 
vazgeçilmez bir kurumu haline geldi-
ğini belirtti. 

TOPLU SÖZLEŞME 
YAPMAK İSTİYORUZ
Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı 
İsmail Koncuk, açış konuşmasında 
ülkemizin zor günlerden geçtiğini ve 
terör belasının şiddetini giderek ar-
tırarak, kamu görevini ifa eden, öğ-
retmen, sağlık personeli, kaymakam, 
imam gibi kamu çalışanlarının kaçı-
rılmasına kadar dayandığını ifade etti. 
Ülkemizin iyi bir durumda olmadığını 
vurgulayan Koncuk, bu gerçeği bilhas-
sa ülkeyi yönetenlerin idrak etmesi 
gerektiğini vurgulayarak, Erzurum’un 
Çat ilçesinde dahi öğretmenlerin terör 
örgütü üyelerince tehdit edildiğini ve 
görevlerini yapamadıklarını belirtti. 
Son yıllarda teröre karşı bir kısım çev-
relerin duyarsız ve tepkisiz kaldığını 
ifade eden Koncuk, “gerçeği görmez-
den gelenleri, şehitlere sessiz kalan-
ları, teröristle müzakere yapıyorum 
diyenleri, kınıyorum” dedi.
Toplu sözleşme sürecinde, kamu gö-
revlilerinin kayıplarının telafisini bek-
lediklerini dile getiren Genel Başkan  
İsmail Koncuk, görüşmelerde refah 
payı uygulamasının 2002 yılından 
sonra kaldırılması ve Uzlaştırma Ku-
rulu kararlarının uygulanmaması ne-
deniyle doğan kayıpların karşılanma-
sını ve ekonomik büyümeden kamu 

görevlilerine de pay verilmesini talep 
edeceklerini bildirdi. Koncuk, Toplu 
sözleşme hakkının nasıl kullanılacağı-
nın hala belli olmadığına dikkat çeke-
rek; Anayasa değişikliğinin üzerinden 
1 yıla yakın zaman geçmesine rağmen 
uyum yasalarının çıkarılmaması ne-
deniyle yaklaşan toplu pazarlık döne-
minde belirsizliğin hakim olduğunu 
söyledi. Bu belirsizliği çözmek üzere 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Fa-
ruk Çelik ile konfederasyonlar arasın-
da toplantıların sürdüğünü belirterek, 
Ekim ayı içerisinde ilgili değişikliklerin 
yasalaşmasını beklediklerini söyledi. 
 “Türkiye Kamu-Sen, 2011 yılı içinde 
toplu sözleşme yapmak istiyor” diyen 
Koncuk, Türkiye Kamu-Sen’in üye 
sayısının geçen yıla göre 23 bin 800 
civarında arttığını, belirterek, Türkiye 
Kamu-Sen’in istikrarlı bir büyüme ile 
yolunda emin adımlarla ilerlediğini 
söyledi. 
2012’nin Türkiye Kamu-Sen yılı olaca-
ğını vurgulayan Koncuk, hedeflerinin 
yeni yılda 150 bin yeni üye olduğunu 
belirtti.
Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı 
İsmail Koncuk’un konuşması, uzun 
süre ayakta alkışlandı.  
Açılış konuşmasının ardından, Türki-
ye Kamu-sen Genel Teşkilatlandırma  
Sekreteri ve Türk Büro-Sen Genel 
Başkanı Fahrettin Yokuş, üye çalışma-
ları ve sendikal örgütlenme ile ilgili bir 
sunum gerçekleştirdi. 
Ardından Konfederasyonumuzun 
yeni üyesi Kıbrıs Memur-Sen Genel 
Başkanı Çelebi Ilık kürsüye gelerek, 
son derece anlamlı ve coşkulu bir ko-
nuşma yaptı. Ilık, Türkiye Kamu-Sen 
camiası içinde bulunmaktan duydu-
ğu mutluluğu dile getirerek, “Türkiye 
Kamu-Sen’in 2012 yürüyüşü bugün 
başlamıştır” dedi. 

GELİYORUZ! HEDEF: 150 BİN YENİ ÜYE
Türkiye Kamu-Sen Genişletilmiş İstişare Kurulu Toplantısı coşku içinde yapıldı

BAKAN ÇELİK’TEN 
TÜRKİYE KAMU-SEN’E 

ZİYARET

ÇALIŞMA ve Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk 
Çelik, konfederasyonumuzu ziyaret ederek, 
memurların toplu sözleşme kanunu başta ol-
mak üzere, gündemle ilgili önemli konularda 
görüş alışverişinde bulundu. Bakan Çelik, Genel 
Başkan İsmail Koncuk ve konfederasyonumu-
za bağlı sendikaların genel başkanları Türkiye 
Kamu-Sen Genel Merkez binası girişinde kar-
şıladı. Bir süre Türkiye Kamu-Sen heyeti ile 
özel bir görüşme yapan Faruk Çelik, daha sonra 
Türkiye Kamu-Sen heyeti ile birlikte basın men-
suplarının karşısına geçti. Basın toplantısında 
konuşan İsmail Koncuk, Bakan Faruk Çelik’i 
konfederasyonumuzda görmekten duyduğu 
memnuniyeti dile getirdikten sonra, kamu gö-
revlilerinin yakından ilgilendiği toplu sözleşme 
kanunu taslağı ile ilgili görüşlerini paylaştı. 
ÇELİK: KAMU-SEN’İN 
HASSASİYETLERİNİ GÖZETECEĞİZ
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk Çelik 
ise konuşmasında, Türkiye Kamu-Sen heyeti-
nin gösterdiği misafirperverliğe teşekkür ettik-
ten sonra, toplu sözleşme ile ilgili yapılan top-
lantılarla tam bir mutabakat zemini arandığını 
ancak taslakta üç konfederasyonun üzerinde 
tam olarak uzlaşamadığı konular bulunduğunu 
hatırlatarak, Türkiye Kamu-Sen’in hassasiyet-
lerini gözetecek çalışmalar yapıldığını belirtti. 
Bakan, henüz sürecin tamamlanmadığını ve 
Türkiye Kamu-Sen’in taleplerinin, kanun tasla-
ğında nasıl yer alacağı ile ilgili formüller arama-
ya devam ettiklerini söyledi. 
Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı İsmail Kon-
cuk, Bakan Faruk Çelik’e 11 maddeden oluşan 
bir rapor verdi.

TÜRKİYE Kamu-Sen’in Ankara’da düzen-
lediği ve Türk Dayanışma Konseyi’ne bağlı 
sivil toplum örgütlerinin destek verdiği “Te-
röre Lanet” eylemimize 50 bin kişi katıldı. 
Davetimize yüzbinler ses verdi. 
Meydanlar doldu taştı. Türkiye Şehitleri-
ne ağladı. Ankara şehidini bağrına bastı. 
Hakkari’den gelen acı haber üzerine ül-
kemizin dört bir yanında düzenlediğimiz 
eylemlerimiz, Ankara Kızılay Meydanı’nda 
sürdü. Memur, işçi, çiftçi, emekli, ev hanı-
mı, şehit anası, işsiz, öğrenci; kısacası tüm 
Ankara, çağrımıza uyup Kızılay Meydanı’na 
aktı. Teröre lanet okuyan on binlerce vatan-

daşımız meydana sığmadı, Gazi Mustafa 
Kemal, Ziya Gökalp ve Atatürk Bulvarlarına 
taşan kalabalık nedeniyle adeta Ankara’da 
hayat durdu. Eylemimize Türk Dayanışma 
Konseyi’ne bağlı 70 sivil toplum örgütü yö-
netim ve üyeleriyle katılırken, Türk Dünya-
sı Kadınları Dostluk ve Dayanışma Deneği 
Başkanı sayın Şenol Bal da aramızdaydı.   
Ankara’daki sendika şube yöneticilerimiz, 
kurum ve kuruluşlarda görevli memurla-
rımız da alandaki yerlerini aldılar. Türkiye 
Kamu-Sen, tam kadro oradaydı. Sendika-
larımızın genel başkanları ve genel merkez 
yöneticileri tam kadro hazır bulundu. 

ÇAĞRIMIZA 50 BİN YÜREK SES VERDİ!
    Teröre lanet yağdı. Türkiye şehitlerine ağladı…

KURULDUĞU günden beri sendika-
cılıktaki farkını ve ayrıcalığını orta-
ya koymuş olan Türkiye Kamu-Sen, 
şimdi de çağdaş ve modern hizmet 
alanları oluşturarak üyelerine daha 
hızlı, daha etkin, daha kaliteli ve 
çeşitli hizmet sunabilmek amacıyla 
yeni bir hizmet binası tasarlıyor.
Tüm teknolojik araç-gereçlerle do-
natılmış eğitim ve toplantı salonları, 
yemekhane, misafirhane, kütüphane 
ve internet imkânlarının üyelerimi-
ze eksiksiz ve kesintisiz bir şekilde 
sunulacağı yeni hizmet binamız An-
kara, Talat Paşa Bulvarı’nda olacak. 
Hizmet binamızın yapılacağı arsanın 
alım-satım işlemleri tamamlandı ve 
İnan Grup İnşaat Şirketi ile bina-
nın inşası için gerekli imzalar atıldı. 
Protokole göre yeni hizmet binası-
nın yapımı 22 ayda tamamlanacak. 
Konfederasyonumuza bağlı bazı 
sendika genel başkanlarının da hazır 
bulunduğu imza protokolünde, yeni 
hizmet binamızın tamamlanmasıyla 
Türkiye Kamu-Sen’in kendi mülki-
yetinde bir hizmet binasına kavuşa-
cağını belirten Genel Başkan İsmail 
Koncuk, “Türkiye Kamu-Sen’in yeni 
binasıyla geleceğe daha umutla baka-
cağına inanıyorum. 
Sendikacılıkta 20. yılını tamamla-
yacak olan Konfederasyonumuzun 
büyüklüğüne yakışır işler yapacağız. 
Bu sayede üyelerimize daha geniş 
bir alanda, daha kaliteli konaklama, 
yemek, eğitim, kültür ve sosyal faa-
liyet imkânı, daha modern bir hiz-
met alanı sunacağız. Bu anlaşma ve 
akabinde tamamlanacak yeni hizmet 
binamız İnşallah, memurlarımız adı-
na çok daha hayırlı faaliyetlere imza 
atmamıza vesile olur” dedi.

YENİ HİZMET 
BİNAMIZ İÇİN 

İMZALAR ATILDI
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TÜRK EMEKLİ-SEN

Emeklinin üzerinden pençenizi çekin!..
Ülkemiz yılın ilk üç ayında % 11, ikinci 
çeyreğinde % 8,8 büyümüş. Artık Asya 
Kaplanı diyorlar.
Emeklilerin, dar gelirlilerin üstüne pen-
çelerini basa basa güya ekonomimiz bü-
yüyor. Beyaz peynir 25.- TL/Kg, kıyma 
30.- TL/Kg, zaten alamıyoruz ya pirzola 
45.- TL/Kg olmuş,  4.- TL/Kg’dan  aşa-
ğı  meyve, sebze pazarda bile yok, halâ 
enflasyon % 6, ülkemiz halâ büyüyor, 
memura, emekliye % 4 + %4 = %8 maaş 
zammı yapılıyor. Ceplerimizdeki enflas-
yon % 18’dan aşağı değil, buna aldırış 
eden yok.
Enflasyon rakamlarının açıklanmasın-
dan sonra elektriğe %9.57, doğalgaza  
%12,28 zam yapıldı. Bu zamlara yiyecek 
ve içeceğe yapılanlar dâhil değil. Sene 
sonunda maaş zamları konuşulmaya 
başladığı zaman, çok az kullanılan veya 
mevsimi geçmiş sezonluk ürünlerin fi-
yatlarında indirim yapılır. Bu ürünlerin 
enflasyon sepetindeki ağırlıklı ortala-
maları da yüksek tutulur. Elektriğe ve 
doğalgaza yapılan zamların sepete etki-
si sıfırlanır. Enflasyon düşük gösterilir. 
Bunların enflasyonu ile halkın enflas-
yonu arasındaki uçurumu yaşayanlar 
biliyor.
Fert başına düşen milli gelir de 10 bin 
dolar diyorlar. Bu 10 bin dolar biz de 
neden yok. Kimin refah seviyesi yük-
seldi acaba? Allah için söyleyin 3 bin 
dolardan, 10 bin dolara yükselen refah 
kimin cebinde?
Basın yayın organlarında, Türkiye’de 1 
yıl içinde milyoner sayısının 10 bin kişi 
arttığı yönünde haberler yer almaktadır. 
Bu haberlere göre milyonerler bir yılda  

% 22 daha zenginleşmiş Türkiye’deki 
toplam mevduatın yarısı ise 41,887 ki-
şinin hesabında bulunuyormuş. 
Ülke içinde milyoner sayısının artma-
sının Sosyo-Ekonomik anlamda değer 
kazanmasının tek yolu, toplumun tüm 
kesimlerinin aynı oranda gelir artışı 
yaşamasından geçmektedir. Eğer bunu 
başaramıyorsak gelir dağılımındaki 
adaletsizlik körükleniyor demektir.
Bu durumda  Türkiye’nin   en  zenginle-
ri  sayabileceğimiz  kesim,  gelirlerini % 
22  oranındaki  artırırken,  halkımızın  
tamamının da gelirinin en az ortalama 
% 22 artmış olması gerekir ki, gelir da-
ğılımı tablosundaki adaletsizlik artma-
sın. Ama ülkemizde son bir yılda böyle 
bir durum söz konusu değildir.
Yani memur, işçi, asgari ücretli, emekli, 
dul ve yetim aylıkları ile işsizlik ödenek-
leri % 22 artmamıştır.
Son bir yılda emekli maaşları % 8-9 
civarında yükselmiştir. Dolayısı ile en 
zengin kesim ile yoksul kesim arasın-
daki fark 2010-2011 arasında daha da 
açılmış, gelir dağılımındaki adaletsizlik 
büyümüştür. Kısaca; adil bir ülkede 
zenginleşme de adil bir şekilde gerçek-
leşmeli iken Türkiye’de durum tersine 
olmuştur.
Ülkemizde bunca işsiz varken, yatırım 
yapılmamaktayken, çalışanların gelir-
leri reel olarak sürekli azalmaktayken, 
son bir yıl içinde milyonerler listesine 
eklenen 10 bin kişinin hangi ekonomik 
faaliyet yoluyla zenginleştiği ise ayrı 
bir soru işaretidir. Buradan da görü-
yoruz ki, 10 bin dolara yükselen refah, 
Türkiye’deki 41 bin zenginin cebine git-

miş, emekliye ise “çile” kalmıştır.
Sosyal Güvenlik Sistemini birleştirdiler, 
isteyen istediği yerde muayene olabili-
yor, istediği eczaneden  ilâcını alabiliyor. 
Ne alâ…  Emekli muayene olur 6.- TL 
muayene ücreti Devlet Hastanesin de 
alınır, eczaneye gelir 6.- TL peşin öder, 
ilâç alırken muadil farkı öder… Aile 
hekimlerine muayenelerde, para alın-
mıyordu. Şimdi sağlık harcamalarını 
frenlemek için 3.-TL reçete parası alına-
cağı gazetelere düştü. Özel hastaneler 
de muayene farkı 14.- TL’ye yükseliyor. 
İkinci defa özel hastaneye gidildiğinde 
ise 24.- TL ödenecek. Emekli yaşlı in-
sandır her ay 4-5 defa hastaneye gider. 
Demek ki birinci sefer 14.- TL ondan 
sonra 24.- TL muayene parası ödeyece-
ğiz, maaşımızı hastanelere ve eczanele-
re yatıracağız.
Emekli bir de hastaneye yatmaya gör-
sün, yatak parası otel parası diye hesap-
lanır. Sanki acil tedavi olmaya değil de, 
Antalya’ya tatile gitti. Emekli verilen 
%4 + %4= %8 gibi komik zammı, sadece 
bir muayene de ilâç alırken sağlık gide-
ri olarak ödüyor. Hani refah yükseldi? 
Emeklinin cebinden sistem düzeltiyor-
sunuz, bütçe açıklarını kapatıyorsunuz. 
Emeklinin üzerinden pençenizi çekin!
Emeklinin kanını emmekten vazgeçin! 

Nalan Huriye 
AKCAN

Birleşik Emekliler 
Drn. Gen. Bşk.

Osman
ÖZDEMİR

Türk Emekli-Sen 
Gen. Bşk.

EMEKLİLERİN sesini duyur-
mak, yaşadıkları zor, katlanması 
güç hayat şartlarını anlatmak, 
çare bulmak, sosyal adaletin ger-
çekleşmesi ve emeklilerin sosyal 
güvenlik şemsiyesini büyütmek 
için çalışmalarda bulunmak üze-
re 19.10.1999 tarihinde Sendi-
kamız kurulmuştur.
İşçi ve Memur çalışanları hakla-
rını almak, daha çok refah için-
de yaşamak gayesiyle bir araya 
gelip sendikalar kurdukları gibi, 
Emekliler de bir araya gelip, bir-
leşerek Türk Emekli-Seni kur-
muşlardır.
Her bireyin maddi ve manevi 
varlığını korumak ve geliştir-
mek için siyasal, ekonomik ve 
toplumsal alanlarda örgütlenme 
hakkı hem ulusal, hem de ulus-
lararası düzenlemelerle güvence 
altına alınmıştır.
“Sendikal Haklar” ülkemizin taraf 
olduğu ve imzaladığı uluslararası 
anlaşmalarla ve AB yasaları ile 
“Herkes” için tanınmıştır.
İnsan Hakları Evrensel Bildirge-
sinin 23. maddesinde; “Herkesin 
çıkarlarını korumak için sendika 
kurma hakkı, ya da sendikaya üye 
olma hakkı vardır” denilmektedir.
Avrupa Sosyal Haklar Komite-
si’nin, Avrupa Sosyal Şartı; “sade-
ce aktif olarak çalışanlar değil, aynı 
zamanda çalışmaya dayalı hakları 
kullanan kişilerde bu kavramın 
kapsamındadır” görüşündedir.
Bilindiği gibi Anayasa’nın 90’ ncı 
Maddesi’nde “Usulüne göre yürür-
lüğe konmuş milletlerarası antlaş-

malar kanun hükmündedir. Bun-
lar hakkında Anayasa’ya aykırılık 
iddiası ile Anayasa Mahkemesi’ne 
başvurulamaz” denilmektedir.
Uluslararası Çalışma Örgütü 
(ILO) ile yapılan 87-98 ve 151 sa-
yılı sözleşmelere göre, Emeklile-

rin de Sendika Kurma Hakkı var-
dır. ILO ve Anayasamızın bu açık 
hükümlerine göre; çalışırken 11 
hizmet kolunda sendikalı olan-
ların, emekli olunca da sendikalı 
olmaları ve sendika üyeliklerinin 
devam etmesi gerekmektedir.
Emekliler maaş almaktadırlar, 
bu maaşı kadınlarda en az 20, 
erkeklerde 25 sene verdiğimiz 
hizmet ve ödediğimiz primlerin 
karşılığı olarak veriyorsunuz. 
Çalışanlara toplu sözleşme hak-
ları var da emeklilere niye yok, 
biz maaşımız az, artırın, emek-
lileri sefalet ücretinden kurtarın 
diyemeyecek miyiz? 
Emeklilere taban aylığı getirin, 
intibak yasamızı çıkartın diye-
meyecek miyiz? 
Tedavi masraflarımızın, ilâç mas-
raflarımızın bedelinin tamamını 

devlet ödesin, bizlere yaşlı ev-
leri, lokalleri açın diyemeyecek 
miyiz? 
Bu hakları almanın, çıkarlarımı-
zı korumanın demokratik yolu, 
sendika şemsiyesi altında müca-
dele etmektir.

Emekliler haklarını almak, 
daha fazla ezilmemek için 
sendika şemsiyesi altında 
birleşmektedirler.
Bunun için kanun çıkarılma-
sını beklemekteyiz. Kanunu 
çıkaracak olan hukukun üs-
tünlüğünden, özgürlük ve 
demokrasiden bahseden hü-
kümet, sivil toplum örgütle-
rinin, bu tür yapılanmalarını 
artık engellememeli.

Emekli sendikalarını kanunsuz, 
yasa dışı ilân etmeyi, kapatmayı 
değil, yeni Anayasa’da emeklilere 
de sendika kurma hakkı verile-
rek, bir an önce kanunumuzun 
çıkarılmasını Hükümetten bek-
liyoruz.
Türk emeklileri olarak; içinde bu-
lunduğumuz olumsuz ekonomik 
ve sosyal şartlara karşı, emeklile-
rimize yaşanabilir bir hayat yo-
lunda, yasal mücadelemiz devam 
edecektir. 
Her türlü ekonomik ve sosyal 
olumsuzluğa rağmen, sendika-
mızın kuruluşunun on ikinci yı-
lında örgütlü mücadele için yasal 
haklarımızın tanınmasını talep 
ediyoruz. 

Osman ÖZDEMİR
Genel Başkan
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TOPLU SÖZLEŞME Mİ, 
yandaş sendika ile sohbet mi ?yoksa

TÜRKİYE Kamu-Sen Genel Baş-
kanı İsmail Koncuk, Toplu Gö-
rüşme Kanunu’yla ilgili olarak 
düzenlediği basın toplantısında 
konfedersasyonlar arasında açık-
ça ‘taraf tutan’ hükümeti ve ‘yan-
daş sendikayı’ topa tuttu. 
Koncuk’un Türkiye Kamu-Sen 
Genel Merkezi’nde ger-
çeklmeştirdiği ve Kon-
federasyonumuza bağlı 
sendikaların genel baş-
kanları ile genel merkez 
yöneticilerini de katıldı-
ğı basın toplantısından 
bazı notlar....
BU MÜCADELEYİ BİZ 
BAŞLATTIK, BİZ 
SÜRDÜRÜYORUZ, 
SÜRDÜRECEĞİZ
Yıllardır memurlarımızın toplu sözleş-
me ve grev hakkı için her platformda 
mücadele vermekteyiz.
Memurların toplu sözleşme hakkına 
kavuşması, Türkiye Kamu-Sen’in ilkeli, 
cesur, ısrarlı ve planlı hareketi sayesin-
de olmuştur.
Toplu sözleşme hakkının nasıl kulla-
nılacağının belirleneceği kanunun ha-
zırlık çalışmalarına da aynı önemi ve 
değeri vererek; ulusal ve uluslar arası 
ilkeler doğrultusunda hareket etmeye 
gayret gösterdik.
Türkiye Kamu-Sen olarak, gelişmiş 
sendikal haklarla donatılmış, katılımcı 
bir toplu sözleşme hakkından yana ol-
duğumuzu defalarca belirttik.
ILO başta olmak üzere, uluslar arası 
sözleşme metinlerinde, çalışanların 
sendikal ve demokratik hakları düzen-
lenmiştir. 
Bu doğrultuda yürüttüğümüz kanun 
çalışmalarında gerek teknik düzeyde 
gerekse başkanlar düzeyinde Çalışma 
ve Sosyal Güvenlik Bakanı Sayın Faruk 
Çelik’le yaptığımız toplantılarda, toplu 
sözleşme hakkının memurlar tarafın-
dan etkili bir şekilde kullanılabilmesi 
için gerekli olan ilkeleri ortaya koyduk.
Toplu sözleşme görüşmelerinde kamu 
çalışanlarının temsili ve toplu sözleş-
meyi imzalama yetkisi ile ortaya çıka-
cak uzlaşmazlıklarda Kamu Görevlileri 
Hakem Kurulu’na başvuru hakkı gibi 
temel konularda Türkiye Kamu-Sen’in 
olmazsa olmazlarını sayın bakana de-
falarca bildirdik.
Hepinizin yakından takip ettiği üzere 
bu üç önemli konuda taraflar arasında 
tam bir uzlaşma sağlanamadı ve Sayın 
Bakan, üzerinde anlaşılamayan konu-
ları olduğu gibi Bakanlar Kurulu’na 
taşıyacağını ve tüm konfederasyonla-
rın çekincelerini orada açıklayacağını 
bildirdi.
Hatta hayati konular diyebileceğimiz, 
bu konuların birçoğunda bizler gibi dü-
şündüğünü de açıkladı ve “görüşlerimi 
Bakanlar Kurulu’nda da savunacağım” 
dedi. Ancak elimize gelen taslakta, 
bizlerin hiçbir talebinin yer almadığı-

nı, taslağın önemli konularının tama-
men bir konfederasyonunun talepleri 
doğrultusunda hazırlandığını gördük. 
Buna göre taslak çalışması, tek taraflı 
olarak hazırlanmış; taslakta malum 
konfederasyonun zarar görmemesi 
uğruna, toplu sözleşme sistemi yok 
edilmiştir.
Taslakla toplu pazarlık sistemi yerine, 

malum sendika ile yapılan bir sohbet 
toplantısı planlanmış olduğu görül-
mektedir.
Öyle ki, toplu sözleşme görüşmelerin-
de nispi temsil sistemi uygulanacağı, 
yani pazarlıklarda her konfederasyo-
nun üye sayısı ile orantılı olarak temsil 
edileceği belirtiliyor.
Ama bir üye fazlasıyla bile olsa, en çok 
üye kaydeden konfederasyona, +1 tem-
silci kontenjanı peşinen veriliyor. 
Bununla da yetinilmiyor, toplu söz-
leşme imzalanırken, sözleşmeye imza 
atanlarla atmayanların sayısının eşit 
olması durumunda, en çok üyeye sa-
hip konfederasyonun imzasının geçerli 
olacağı kabul edilerek, eşitlik duru-
munda malum konfederasyona +1 oy 
hakkı daha veriliyor ve tam anlamıyla 
bir sendikal katliam uygulanıyor. 
Görünüşte konfederasyonlar toplu 
pazarlık masasında yer alacak gibi gö-
rünüyor ancak, bu temsilci hesabıyla 
konfederasyonlara söz hakkı verilmi-
yor.
SADECE MALUM SENDİKA...
Yani iktidar, ‘hangi şart olursa olsun, 
toplu sözleşmeyi mutlak surette ma-
lum sendikayla yapmak istiyorum’ di-
yor. 
Her şekliyle demokrasinin ilkelerine 
aykırı bir uygulama getiren taslakta, 
malum sendika dışında hiçbir sendi-
kaya toplu sözleşme görüşmelerine 
danışman getirme, komisyonlarda 
teknik danışman bulundurma hakkı 
tanınmamış.
Böyle bir uygulama ne hukuk, ne sen-
dikacılık, ne demokrasi, ne de matema-
tik kuralları ile açıklanamaz.
Bunu açıklayacak tek bir kural vardır; o 
da yandaşlık kuralları.
Bunun yanında, toplu sözleşmenin 
imzalanması için bütün konularda an-
laşma sağlama zorunluluğu getirilerek, 
kamu çalışanlarına bir dayatmada bu-
lunulması da planlanmış.
Kamu Görevlileri Hakem Kurulu’na 
başvuru hakkımız da gasp edilmiştir. 
Genel toplu sözleşme görüşmelerine 
katılmayan konfederasyona bağlı sen-

dikaların, hizmet kolu toplu sözleşme-
lerine katılması da engellenerek, hem 
o sendika hem de sendikaya üye olan 
çalışanlar cezalandırılmakta, sendika-
ların masa dışındaki mücadele gücü de 
baltalanmaktadır.
Dolayısı ile getirilmek istenilen sistem, 
davulun yandaşlarda, tokmağın hükü-
mette olduğu bir yapıdır.
Bu yapıyı desteklemek için de Kamu 
Görevlileri Hakem Kurulu’na Sayıştay 
Başkanı’nın başkanlık etmesi öngörül-
müştür.
Oysa konfederasyonlar, en azından 
konusu itibarı ile hakem kuruluna 
Yargıtay 9. Hukuk Dairesi Başkanı’nın 
başkanlık etmesinin uygun olacağını 
belirtmişti. Bu konunun neden değer-
lendirilmediği izaha muhtaç bir durum 
arz ediyor.
DANIŞIKLI DÖVÜŞ...
Kısacası, tam olarak danışıklı dövüş 
içinde hazırlanmış bir taslakla karşı 
karşıyayız.
Öyle ki, toplu sözleşme görüşmelerin-
de görüntü olarak üç büyük konfede-
rasyon bulunacak ama söz hakkı ma-
lum konfederasyonda olacak.
Sarı sendikaların masada memurları 
satması durumunda, Kamu Görevlileri 
Hakem Kurulu’na başvuru hakkımız 
olmayacak.
Toplu sözleşmeyi imzalama konusun-
da eşitlik ortaya çıkması durumunda 
da malum konfederasyonun dediği 
olacak.
ELİMİZİ KOLUMUZU 
BAĞLAMAK İSTİYORLAR
Bu şekilde bir kanun çıkması halinde, 
bir konfederasyon, memuru hükümete 
pazarlarken, diğer konfederasyonların 
elleri kolları bağlanacaktır.
Tabiri caizse taşlar bağlanmaya çalışıl-
maktadır.
Türkiye Kamu-Sen olarak tüm kamu 
çalışanlarını, sergilenmek istenilen bu 
kirli senaryo karşısında ikaz etmek is-
tiyoruz.
Kanun bu şekilde yasalaşırsa, al gülüm 
ver gülüm anlayışında bir toplu sözleş-
me sürecine şahit olacağız.
Tek taraflı olarak imzalanacak, 2,5 
milyon kamu görevlisinin taleplerini 
ve tercihlerini görmezden gelecek bir 
toplu sözleşmenin hakem kuruluna ta-
şınamayacak olması, yapılacak pazar-
lıkların göstermelik olduğunu açıkça 
ortaya koymaktadır.
Böyle yapılacak bir toplu sözleşmenin 
hesabını, ne Faruk Çelik ne de o konfe-
derasyon veremez. 
Bu noktada Sayın Bakan, konfederas-
yonumuz nezdinde tüm güvenilirliğini 
kaybetmiştir.
Cumhuriyetimizin ve demokrasimizin 
88. yılında yaşanan bu hukuk katliamı, 
memurlarımızla birlikte tüm toplum 
vicdanını derinden yaralamıştır. Bilin-
melidir ki, sayın bakan malum sendika 
ile menfaat ilişkisi içine girerek belki 
günü kurtarmıştır ama milyonlarca 
kamu görevlisinin ahı, bu şer çetesinin 
peşini asla bırakmayacaktır.  

4-C’liler için 
dilekçe eylemi

2010 yılında yapılan toplu görüş-
melerde tüm kamu çalışanlarına 
aile yardımı verilmesi konusunda 
hükümetle memur sendikaları an-
laşmıştı. 2011 yılı başında çıkarılan 
kanunla sözleşmeli personelin aile 
yardımından faydalanması sağlan-
mış yalnızca  4-C’li personel, bu uy-
gulamanın dışında tutulmuştu. 
2011 seçimleri öncesinde, Devlet 
Personel Başkanlığı’ndan sorumlu 
Bakan Sayın Hayati Yazıcı, bu du-
ruma dikkat çekerek, yapılan ay-
rımcılığın sona erdirileceğini, 4-C’li 
personelin aile yardımından fayda-
lanması için gerekli bakanlı Kurulu 
Kararının hazır olduğunu açıkla-
mıştı. Açıklamanın üzerinden 5 ay 
geçti; genel seçimler bitti ve verilen 
sözler unutuldu; ilgili karar bir tür-
lü çıkarılmadı.
Bununla birlikte Haziran ayında 
kamuda görev yapan birçok söz-
leşmeli personel de sözleşmeye 
geçirildi ancak yine 4-C’li çalışan-
lar görmezden gelindi. Buna göre 
4-C’li çalışanların durumlarını an-
latan ve verilen sözleri hatırlatan 
bir dilekçe kaleme alındı. Türkiye 
Kamu-Sen yöneticileri Türkiye ça-
ğında tüm 4-C’li personele ulaşarak 
hazırlanan dilekçeleri imzalatacak 
ve Başbakan’a gönderecek.

Türkiye 
Kamu-Sen 

Van için 
seferber oldu

23 Ekim günü Van’da meydana 
gelen depremden zarar gören 
vatandaşlarımızın acılarını pay-
laşarak, zor günlerinde maddi-
manevi destekte bulunmak üze-
re 25 Ekim’de bölgeye hareket 
eden Türkiye Kamu-Sen heyeti, 
inceleme ve temaslarını tamam-
layarak Ankara’ya döndü.
Ardından Türkiye çapında yar-
dım kampanyası başlatıldı. 
Türkiye Kamu-Sen camiası 
arasında toplanan çadır, katali-
tik soba, giyim ve gıda içerikli 
yardım malzemeleri Türkiye 
Kamu-Sen Van İl Temsilcili-
ği aracılığıyla depremzedelere 
ulaştırıldı. 

Detaylar kamusen.org.tr’de

ARALARINDA Türkiye Kamu-Sen’in de bulunduğu 70 sivil top-
lum kuruluşunu bir araya getiren Türk Dayanışma Konseyi’nin 
organize ettiği Anayasa Çalıştayı 17 Eylül 2011 Cumartesi itiba-
rı ile çalışmalarına başladı. Çalıştayla ilgili bilgi verilmek üzere 
Türkiye Kamu-Sen Genel Merkezi’nde bir basın açıklaması ya-
pıldı. 
Basın açıklamasını Türk Dayanışma Konseyi adına Türk Hukuk 
Enstitüsü Başkanı Prof. Dr. Ali Akyıldız yaptı. Basın açıklamasın-
da çalıştaya katılan akademisyenler, Türk dayanışma Konseyi’ne 
bağlı sivil toplum kuruluşlarının temsilcileri de hazır bulundu. 
Akyıldız konuşmasında, yeni anayasa tartışmalarının uzun bir 
süredir ülkemizin gündemini belirlediğini vurguladı. Akyıldız, 
“Gerek iktidar partisinin gerekse bazı sivil toplum kuruluşları-
nın geçtiğimiz dönemlerde hazırladıkları veya hazırlattıkları ra-
porların sözde demokratikleşme, özgürlük, temel insan hakları 
gibi kavramlar kullanılarak, etnik bölücülüğün taleplerini kar-
şılamaya yönelik önerilerini tasvip etmemiz mümkün değildir. 
Dünyada federatif sistemlerin daha sıkı birlikler oluşturup ade-
ta üniterleşmeye yöneldiği bir çağda, örneği olmayan federatif 
yapıya geçişin Türkçesi, parçalanmaktır.” dedi.
Çalıştay’da yeni anayasa için temel ölçütler ortaya konulacak. 
Türkiye’nin dörtbir yanından 30’un üzerinde akademisyen, 
çalıştay’a katılıyor. Çalıştay çerçevesinde 3 ayrı komisyon oluş-
turuldu. Her komisyonda uzmanların, hukukun değişik dalla-
rından akademisyenlerin ve sosyal kesim temsilcilerinin yer 
almasına özen gösterildi. Çalıştay’ın sonuçları ekim ayı içinde 
duyurulacak ve hazırlanan çalışma kitap haline getirilecek.

Anayasa Çalıştay’ı toplandı

Türk Dayanışma 
Konseyi adına basın 

açıklaması yapan 
Türk Hukuk Enstitü-
sü Başkanı  Prof. Dr. 
Ali Akyıldız: “Fede-

ralleşmenin Türkçesi, 
parçalanmadır.”

BASIN yayın organlarında, Türkiye’de 1 yıl içinde milyoner sayı-
sının 10 bin arttığı yönünde haberler yer almaktadır. Bu haber-
lere göre bankacılık sistemindeki 666 milyar TL’lik mevduatın 
yaklaşık 312 milyar TL’si yalnızca 41 bin 887 kişinin hesabında 
bulunuyor ve bu kişiler son bir yıl içinde 21,6 milyar TL daha 
zenginleşmişler. 
Buna göre milyoner sayısı bir yılda %29; bu kişilerin ortalama 
mevduatı da %22 oranında artmış.  Ülke içinde milyoner sayısı-
nın artmasının sosyo-ekonomik anlamda değer kazanmasının 
tek yolu, toplumun tüm kesimlerinin aynı oranda gelir artışı 
yaşamasından geçmektedir. Başka bir deyişle alt gelir düzeyin-
deki insanlarımızı orta ve üst gelir düzeyine çıkaramıyorsak bile, 
alt gelir gruplarındakiler ile üst gelir gruplarının gelirlerini aynı 
oranda artırmalıyız. Eğer bunu başaramıyorsak gelir dağılımın-
daki adaletsizlik körükleniyor demektir. 

Gelir dağılımı bozuluyor...

ABD’NİN uzun zamandır gündemde tuttuğu İran ile 
ilgili tehdit algılaması ve buna ilişkin füze kalkanı pro-
jesi yeni bir mecraya girdi. İktidar, füze kalkanının 
Türkiye’ye yerleştirilmesini kabul etti. Görünen o dur 
ki; Amerika’nın çıkarları için ülkemiz ateşe atılıyor. Her-
kesin kabul ettiği gibi füze kalkanı, ABD’nin Büyük Or-
tadoğu Projesi’nin bir parçasıdır. Bu projenin eşbaşkan-
lığını yürüten Başbakan’ın Libya’da, Mısır’da, Suriye’de 
on binlerce Müslüman’ın öldüğü çatışmalara yaklaşımı, 
Türkiye’nin bir ateş çemberinin içine atıldığının en açık 
göstergesidir. Füze kalkanı ve Büyük Ortadoğu Projesi ile 
birlikte Türkiye, dost ve düşman algısını, ABD ve İsrail’e 
göre belirlediğini ortaya koymuştur. 

FÜZE KİME kalkan olacak?
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İtfaiye Eri Üyemizin 
Temizlik İşlerinde 

Görevlendirilmesine 
Yargı ‘Dur’ Dedi! 

Tatarlı Belediyesinde İtfaiye Eri 
olarak görev yapan üyemizin 

personel yetersizliği gerekçesi 
ile temizlik işlerinde görevlen-
dirilmesi üzerine sendikamız 

avukatı Keziban Demirkan ta-
rafından Afyonkarahisar İdare 

Mahkemesi’ne açılan davada
Yüce Mahkeme Esas No: 
2011/793 sayılı kararı ile 

27/09/2011 tarihinde oybirliği 
ile Yürütmenin durdurulması-

na karar vermiştir.

Şube Yönetim Kurulu 
Üyemizin Başka Birime 

Atanmasına Yargı Engeli
İzmir Şube Yönetim Kurulu 

üyemiz Mehmet Çanakçı'nın 
görev yaptığı birimden 

alınarak İzmir Büyükşehir 
Belediyesi 

Doğal Yaşam Parkı Şube Mü-
dürlüğü Tüketim Malzemeleri 

ambarına atanması üzerine 
Sendikamız Avukatlarından 

Mesut Kılıç tarafından İzmir 
1.İdare Mahkemesine açılan 
davada Yüce Mahkeme; Esas 
No: 2011/530 sayılı kararı ile 

Büyükşehir Belediyelerinde 
atama işlemlerinin Büyükşehir 

Belediye Başkanlarında oldu-
ğunu mevcut atamanın Genel 

Sekreter Yardımcısı tarafından 
yapılmasına atıfta bulunarak 

18/05/2011 tarihinde işlemin 
yürütmesinin durdurulmasına 

karar vermiştir.

Kamu Kurumlarından 
Sözleşmeli Personeller İçin 

Çalışma Olup-olmadığını 
sorduk

Sendikamız avukatı Nihat 
Kılıç; Sözleşmeli personelle-
rin kadroya alınması ile ilgili 
kamuoyunda dolaşan çeşitli 

söylentilerin aslını öğrenmek 
maksadı ile Maliye ve Çalışma 

Bakanlığı ile Devlet Personel 
Başkanlıklarına birer yazı ya-

zarak Yerel Yönetimlerde görev 
yapan sözleşmeli personellerin 
kadroya geçirilmesi hususunda 
kurumlarında bir çalışma olup 

olmadığını sordu.

Zabıta ve İtfaiye 
Personelinin İzinlerinde 

Mesai Ücretleri Kesilip 
kesilmeyeceğini 

Maliye Bakanlığına sorduk
25.02.2011 tarihli Resmi Ga-

zetede yayımlanarak yürürlüğe 
giren 6111 sayılı yasanın 106. 
maddesi 657 sayılı Devlet Me-

murları Kanununun 104. mad-
desini değiştirmiştir. 657 sayılı 
Devlet Memurları Kanununun 
104. maddesinin (E) fıkrasında 

"Yıllık izin ve Mazeret izinleri 
sırasında mali haklar ile sosyal 

yardımlara dokunulmaz" de-
nilmektedir. İlgili yasaya atfen 
Genel Merkezimiz tarafından 

12.07.2011 gün ve 1538 
sayılı yazı ile Maliye Bakanlığı 

Bütçe ve Mali Kontrol Genel 
Müdürlüğünden uygulamanın 

nasıl olacağına dair görüş is-
tenmiştir. Ancak; yasanın ilgili 
maddesinden anlaşılan mesai 

ücretlerinin kesilmeyeceği 
yönündedir. Türkiye Belediye-

ler Birliği de mesai ücretlerinin 
kesilmemesine dair görüşünü 

yayınlamıştır.

Büyüktoraman

Çeşmeli

Kadirli

Sebil

Silifke

Süller

Tarsus

Taşucu

Toroslar

12 Eylül 2010 tarihinde yapılan 
Referandum sonrasında hızla-
nan Toplu Sözleşme çalışmalarına 
Sendikamız tarafından imzalanan 
sözleşmeler damgasını vurmaya 
devam ediyor. İmzaladığımız Toplu 
Sözleşmelere her geçen gün yenile-
ri eklenirken son dönemde Büyük 
Toraman, Çeşmeli, Silifke, Sebil, 
Tarsus, Taşucu, Süller, Toroslar, 
Kadirli Belediyeleri ile imzalanan 
sözleşmeler ile kamu görevlileri-
nin ekonomik ve sosyal haklarında 
ciddi miktarlarda iyileştirmeler ya-
pılarak üyelerimizin daha rahat bir 
ortama kavuşmaları sağlanmıştır. 
Emeği geçenlere teşekkürler…

Yaptığımız 
sözleşmeler 

her geçen gün 
artıyor

Türkiye Kamu-Sen Genel Merkezi 
tarafından 30 Eylül - 2 Ekim 2011 
tarihleri arasında Edremit'te düzen-
lenen Genel Merkez Yöneticileri ile 
Şube Başkanları istişare Toplantısı-
nın 30 Eylül Cuma günkü bölümü 
sendikaların şube başkanları istişare 
toplantısına ayrılmıştı. 
Türk Yerel Hizmet-Sen Genel Mer-
kez Yönetim Kurulu Üyeleri ile bütün 
Şube Başkanlarının katıldığı istişa-
re toplantısı Saat 16.00'da başlayıp 
Saat 22.00'ye kadar devam etti. Ge-
nel Sekreter Bahri Kapusuzoğlu'nun 
toplantı gündemini katılımcılara 
okuması ile başlayan toplantı, Aziz 
Şehitlerimizin manevi huzurunda 
yapılan Saygı Duruşu ve akabinde 
okunan İstiklal Marşının okunması 
ile devam etti. Genel Başkan İlhan 
Koyuncu Genel Merkez Yönetim Ku-
rulu Üyeleri ile Şube Başkanlarına; 
Üçlü Danışma Kurulu denilen ve sen-

dikalar ile hükümet arasında devam 
eden görüşmeler, 4688 sayılı yasada 
taraflar arasında yapılan çalışmalar 
ile yasa içerisinde yapılması düşünü-
len düzenlemeler hakkında katılım-
cılara bilgiler sundu. Sendika olarak 
Yerel Yönetimlerde Toplu Sözleşme-
si yapılmasının zorunlu olduğunu 
ancak Toplu Sözleşmeler yapılırken 
belirli kriterlerin olmasının gerekti-
ğinin savunulduğunu ifade eden ko-
nuşmasında parası olan kurumlarda 
sözleşme yapılırken parası olmayan 
kurumlarda sözleşme yapılmazsa 
bunun ayrımcılık olduğunu da ifade 
eden Genel Başkan bunun çözüme 
kavuşturulması noktasında Konfe-
derasyonumuz da tüm gayretlerini 
sarf etmektedir dedi. 
Ayrıca yapılan görüşmelerde bazı 
sendikaların kamu görevlilerine 
ekonomik baskı uygulayarak, sendi-
kalarına rant sağlamak amacı ile ya-

salara ve mahkeme kararlarına aykırı 
olarak astronomik Dayanışma Aidatı 
uygulayarak üye sağlamak peşinde 
olduğunu ifade eden Genel Başkan 
İlhan Koyuncu Dayanışma Aidatı 
konusunda Hükümet Yetkililerine 
gerekli açıklamalarda bulunduklarını 
ve inşallah bu problemin 4688 sayılı 
yasada çözümleneceğini, dünyanın 
hiçbir ülkesinde olmayan Dayanışma 
Aidatının da yasal zemine oturtula-
cağını ifade etti.
Genel Başkan İlhan Koyuncu'nun ko-
nuşmasının ardından şube başkanla-
rından yapılacak yasa değişikliğinden 
neler bekledikleri ve bu değişikliğe 
katkı vermeleri istendi. 
Sırası ile söz alan şube başkanları 
gerek genelde gerekse bölgesel ola-
rak yaşadıkları sıkıntılar ile sendika 
yöneticilerinin rahat çalışabilmeleri 
adına güvencelerinin artırılması tale-
binde bulundular.

Başkanlar 
Kurulu 

Toplantısı 
Edremit'te 

Yapıldı

Yıllardır Kamuda görev yapan 
sözleşmeli personelin sesi olan 
Türkiye Kamu-Sen ve bağlı sen-
dikalar ile Sendikamız olan Türk 
Yerel Hizmet-Sen ve mensupları 
17 Nisan 2011 tarihinde herkesin 
sıcak yatağında dinlendiği saatler-
de Ankara Abdi İpekçi Parkında İş 
Güvencesiz Çalışmaya Hayır derken 
Sayın Başbakan bir sendikanın ge-
nel kurulunda kürsüden “Kamuda 
ne kadar sözleşmeli varsa kadroya 
alacağız" demiş, ancak; kabine üye-
leri tarafından çelişkili ifadeler kullanılmış, hatta 
o günün Hükümet Sözcüsü Sayın Cemil Çiçek 
“Sözleşmeli Personelin Kadroya geçebilmesi için 
yasal düzenleme gerekli” demişti. 
12 Haziran Genel Seçimleri öncesinde Başbakan 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın "Kamuda ne kadar 
sözleşmeli varsa kadroya alacağız" sözüyle umutlu 
bir bekleyişe giren Sözleşmeli Personeller Sayın 
Başbakan ve Sayın Bakanların “konunun yasal 
düzenleme gerektirdiğini, bunun da Türkiye 
Büyük Millet Meclisin açılmasıyla birlikte yapı-
lacağını” açıklamaları üzerine yeni bir bekleyişe 
girmişken son anda 4 Haziran’da yayınlanan 
632 Sayılı KHK'de Belediye ve İl Özel idaresinde 
çalışan Sözleşmeli Personeller, kapsam dışında 

bırakıldıklarını görünce büyük bir hayal kırıklığı 
yaşadı.
Kamuoyunda yükselen tansiyon üzerine Başba-
kan ve bakanlar, bu kez de Yerel Yönetimlerde 
görev yapan Sözleşmeli Personelin kadroya geç-
mesinin yasal düzenleme gerektirdiğini, bunun 
da meclisin açılmasıyla birlikte yapılacağını açık-
lamıştı. 
Meclis’in yeni dönem çalışmalarına başlaması-
na rağmen Belediye ve il Özel İdarelerinde 4/B 
Sözleşmeli Statüsünde çalışanların kadroya alın-
masıyla ilgili bir gelişme olmaması, tüm bunlara 
rağmen son 5 yıl içerisinde 12 ay görev yapmış 
olan Fahri İmam kardeşlerimizin kadroya geçiril-
mesi, yasayı bekleyen yaklaşık 16 bin 500 kişiyi 
tedirgin etmeye devam etmektedir. 

Yerel Yönetimlerdeki Sözleşmeli per-
soneller gözden mi çıkartılmıştır? So-
rusunu akla getirmektedir. Biliyoruz 
ki ülke gündemi özellikle son günler-
de verdiğimiz onlarca Şehide ve terör 
konusuna kilitlenmişken bu konuyu 
gündeme getirmek belki de yakışıksız 
bir durum ama yetkililerden gelecek 
küçük bir açıklama bile Yerel Yönetim 
çalışanlarının yüreklerine su serpe-
cektir. Hükümetin, 4 Haziran 2011’de 
çıkardığı Kanun Hükmündeki Ka-
rarname (KHK ile kamuda çalışan 

sözleşmelilerin yaklaşık 195 bini kadroya geçiril-
mesine rağmen, KHK kapsamı dışında bırakılan 
Belediye ve il Özel İdarelerinde 4b Sözleşmeli 
Statüsünde çalışan 16 bin 500 kişi Hükümetten 
yeni bir düzenleme beklemektedir. Bu süreçte 
Türk Yerel Hizmet Sendikası Türkiye’nin değişik 
illerinden İdare Mahkemeleri nezdinde Anayasa 
Mahkemesine taşınması talepli olarak yaklaşık 
yetmişbeş dava açmıştır. Bu süreç devam eder-
ken gönlümüz bu aksaklığın yargı kararı ile değil 
yasal düzenleme ile olması şeklindedir.
“Yerel Yönetimlerde Çalışan Sözleşmeli Personel  
4/B Kapsamındadır. Sayın Başbakan sözleşmeli 
personellerimize seçimlerden önce verdiği kadro 
sözünü yerine getirmelidir.

Türk Yerel Hizmet-Sen 
Genel Sekreteri

Yerel yönetim çalışanları 
yetkililerden duyarlılık bekliyor

Bahri KAPUSUZOĞLU

İstanbul Şube Başkanlığı tarafından organize edilen Edirne ziyaretine Sen-
dikamız Genel Başkanı İlhan Koyuncu da katıldı. Genel Başkanımız İlhan 
Koyuncu'nun başkanlık ettiği heyette İstanbul 1 Nolu Şube Başkanı Cumali 
Kaya, Şube Sekreteri Necati Kordalı ve İstanbul 3 Nolu İtfaiye Şube Başkanı Os-
man Bağcı da hazır bulundu.
Genel Başkanımız başkanlığındaki Türk Yerel Hizmet-Sen heyeti ilk önce Edir-
ne Valisi Sayın Gökhan Sözeri makamında ziyaret ederek bir süre görüştüler. 
Gayet samimi bir ortamda gerçekleşen ziyarette Kamu Görevlilerinin öncelikli 
konuları ile yerel yönetimlerde yapılan Toplu Sözleşmeler masaya yatırıldı.
Sayın Vali ise yaptığı konuşmada sivil toplum teşkilatları ile ahenkli bir ortamda 
çalışmak ilimizde, ilçemizde ve kurumlarımızda birlik ve beraberliği pekiştire-
cektir. Bu konuda biz İlin Valisi olarak elimizden gelen tüm gayret ve desteği 
vermeye hazırız dedi. Genel Başkanımız İlhan Koyuncu da Kamu Görevlilerine 
yaklaşımlarından ve günün anısına Sayın Valiye sendikamızın plaketini takdim 
etmişlerdir. Sayın Valiye gerçekleştirilen nezaket ziyaretinin ardından İl Özel 
İdare Genel Sekreteri de makamında ziyaret edilerek bir süre görüşülmüş, ziya-
retin ardından kurumda görev yapan kamu görevlileri ile de görüşmeler gerçek-
leştiren heyetimiz daha sonra Edirne İlinden ayrılmıştır. 

Genel Başkanımız ve İstanbul Şubeleri 
Edirne Valisini ziyaret etti

Genel Sekreterimiz  Bahri Kapusuzoğlu ve Genel Teşkilatlandırma Sekreterimiz  
Mustafa Yorulmaz 12-14 Ekim 2011 tarihleri arasında Afyon, Isparta ve Burdur 
İllerini kapsayan üç günlük ziyaret gerçekleştirdi. Afyonkarahisar ziyaretlerin-
de Genel merkez yöneticilerimize Afyon Şube Başkanı Mehmet Demir, Isparta 
ziyaretlerinde Suat Tanyeri ve Burdur ziyaretlerinde de Burdur İl Temsilcimiz 
Rafet Çankaya eşlik etti. İscehisar Belediye Başkanı ve üyelerimiz, Dinar Bele-
diye Başkanı Saffet Acar ve üyelerimiz ziyaret edilmiştir. Afyonkarahisar Şube 
Başkanı Mehmet Demir, Genel Teşkilat Sekreteri Mustafa Yorulmaz ve Sendika 
Genel Sekreteri Bahri Kapusuzoğlu’nun katılımlarıyla gerçekleşti. Dinar Bele-
diye Başkanı Saffet Acar, Başkan Yardımcısı Rafet Şimşek ,Üst Kurul Delegesi 
M.Ali Özel, Zabıta Amiri Hasan Hüseyin Sarı, İlçe Temsilcisi Ertuğrul Tunçoğlu, 
Yazı İşleri Müdürü Mehmet Kaşlı, Gelir Şefi Ahmet Güleç’inde bulunduğu bu 
ziyarette karşılıklı bilgi alışverişi yapıldı. 2012 zam oranlarının belirleneceği ilk 
toplu sözleşmenin Kasım ayı içerisinde yapılması ile ilgili görüşme yapıldı. Bu 
sözleşme hakkında bilgiler verilerek, memurların yaşamış oldukları sıkıntı ve 
sorunları dile getirildi. Daha sonra Dinar Özel İdare Müdürlüğü, Dazkırı Beledi-
yesinde bulunan üyelerimiz ve geçtiğimiz günlerde dünyevine giren işyeri tem-
silcimiz Fatih bey ziyaret edilerek mutluluklar dilenmiştir. Evciler Belediyesi de 
ziyaret edilerek sendikal gelişmeler doğrultusunda bilgilendirme görüşmeleri 
yapılmıştır. Isparta Şube Başkanı Suat Tanyeri ile birlikte özel idare temsilcile-
rimiz Vedat Kaya ve Nuri Kılıç’ın da katılımı ile Isparta Özel İdare Genel Sek-
reterine bir nezaket ziyareti gerçekleştirilmiştir. Gönen Belediye Başkanı Mete 
Elcim, Keçiborlu Belediye Başkanı Turgut Soykan ziyaretinde işyeri temsilcisi 
Kadir Bakbak ta hazır bulundu. Senirkent Belediye Başkanı Hüseyin Baykal,  
Keçiborlu Belediyesinden Uluborlu özel idare müdürü olarak naklen geçiş yapan 
Şube yönetim kurulu üyemiz Osman Kanal’a da bir hayırlı olsun ziyareti gerçek-
leştirdik. Tefenni Belediyesinde ki üyelerimiz ve Gölköy Belediyesinde bulunan 
üyelerimiz ziyaret edilmiş, geçtiğimiz günlerde annesi vefat eden işyeri temsilci-
miz ilhan Tunç’a da bir taziye ziyareti gerçekleştirilerek acıları paylaşılmıştır.

Afyon, Isparta, Burdur illerinde ziyaretler 
gerçekleştirdik...

Zabıta Teşkilatının Kuruluşunun 185.Yılı Kutlu Olsun
Her sene 4-11 Eylül tarihleri arasında burukluklar içerisinde kutlanmakta olan Zabıta Teşkilatı-
nın kuruluşunun 185. yıldönümü.  Zor şartlar altında çalışan Zabıta Teşkilatının yeni dönemde 
çalışma şartlarının düzelmesi, ekonomik ve sosyal haklarının gelişmesi noktasında ilerlemeler 
sağlanması dilek ve temennisi ile tüm Zabıtalarımızın Zabıta haftasını kutluyoruz.

Tüm İtfaiyecilerimizin Haftası Kutlu Olsun

25 Eylül-1 Ekim tarihleri arasındaki İTFAİYE HAFTANIZ’ı kutlar, kaybedilmiş 
haklarınızın iadesi ve hakkınız olan İTFAİYE MESLEK SINIFINIZ’a kavuşmanı-
zın temennisi ile tüm İtfaiyecilerimizin İtfaiye Haftasını kutluyoruz.

Kurumumuzda çalışan memurlarımız adına Türk Yerel Hizmet Sen olarak 
yetkili katıldığımız banka promosyon anlaşması sayın genel sekreterimi-
zin üstün çaba ve gayretleri neticesinde anlaşma ile bitmiştir. Bir süredir 
devam etmekte olan, kurumumuz çalışanlarının maaşlarının ödeneceği 
bankanın tespiti ve bunun karşılığında çalışanlara ödenen banka pro-
mosyonlarının değerlendirilmesi kuruluna memurlarımız adına Denizli 
İl Özel İdaresinde yetkili olan Türk Yerel Hizmet-Sen katılım yapmıştır. 
Çeşitli bankalardan gelen teklifler değerlendirilmesi ile başlayan süreçte, 
bankalardan gelen teklifler üzerine, sendikamız  Türk Yerel Hizmet Sen ve 
kurumumuz idare temsilcileri ile gerekli toplantılar yapılarak sayın genel 
sekreterimiz Adem Oklu’ya son durum anlatılmıştır. Sayın genel sekrete-
rimiz Adem Oklu bu noktadan sonra bizzat devreye girerek, kurumunda 
gece gündüz demeksizin çalışan mesai arkadaşlarının en iyi ve en güzeli 
alabilmesi noktasında zaman mevhumu gözetmeksizin olaya müdahil ol-
muş ve promosyon miktarlarının tekrar düzenlenmesi noktasında üstün 
gayret göstermiştir. Bu noktada çalışanlarının en iyi promosyon ücretini 
alabilmesi için emek ve mesaisini esirgemeyen, promosyon çalışmalarının 
devam ettirildiği zaman içersinde çalışanlarının en iyi miktarda ücret al-
ması için süreç hakkında bilgi alarak konuyu takip eden ve en son nokta-
da da, bizzat talimatları ile, alınan ücret noktasında çalışan memurunun 
yanında tavır alan ve bu davranışından hiç bir noktada taviz vermeyerek, 
şuan maaşlarımızı almakta olduğumuz banka ile devam kararı alınarak en 
yüksek promosyon teklifinin verilmesini sağlayan Sayın Genel Sekreteri-
miz Adem Oklu’ya Türk Yerel Hizmet Sen Denizli şubesi Başkanı Ergun 
Kırlı, yönetim kurulu ve kurumumuz çalışanları adına teşekkür ederiz.

Genel Başkanımız Sayın İlhan Koyuncu'nun Bilgisayar Mühendisi 
oğlu Alptuğ 2 Eylül 2011 Cuma günü Fethiye de düzenlenen muh-
teşem bir düğün ile yine kendisi gibi Mühendis olan Beril hanım 
ile dünya evine girdi. Geniş bir davetli kitlesinin katıldığı Düğün 
töreninde Genel Başkanımızı, Konfederasyon Genel Başkanı Sa-
yın İsmail Koncuk, Türk Diyanet Vakıf-Sen Genel Başkanı Nuri 
Ünal, Türk İmar-Sen Genel Başkanı Necati Alsancak, Genel Mer-
kez yönetim kurulu üyelerimiz Bahri Kapusuzoğlu, Ömer İlbeği, 
Mustafa Yorulmaz, Ömer Yankaş ile Şube Başkanlarımızdan, 
Mersin Şube Başkanı Nihat Aşçı, Denizli Şube Başkanı Ergun Kır-
lı, Isparta Şube Başkanı Suat Tanyeri, Malatya Şube Başkanı Dila-
ver Sarıcı, Adana Şube Başkanı Z.Abidin Büyükaslan, Afyon Şube 
Başkanı Mehmet Demir, Balıkesir Şube Başkanı Halil Aydoğdu, 
Çankırı Şube Başkanı Erol Selci, Bursa Şube Başkanı Muhammet 
Yılmaz, Eskişehir Şube Başkanı Hasan Hüseyün Uygun, Antalya 
Şube Yönetim Kurulu üyeleri, sendikalarımızın yönetim kurulu 
üyeleri, Fethiye Belediyesi temsilcisi Fatma Durgut, MHP Muğla 
Milletvekili Mehmet Erdoğan, Fethiye Belediye Başkanı Behcet 
Saatçi, Silifke Belediye Başkanı Bayram Ali Öngel, Türkiye Kamu-
Sen Muğla İl Temsilcisi, Muğla da bulunan sendikalarımızın şube 
başkan ve temsilcileride bu mutlu günde Genel Başkanımızı yal-
nız bırakmadı. Denizli Şube Başkanı Ergun Kırlı, Antalya Şube 
Yönetim Kurulu Üyesi Alpaslan Gün ve Isparta Şube Yönetim Ku-
rulu üyesi Rafet Çankaya'nın oynadığı Harmandalı ve Çökertme 
oyunları davetliler tarafından ilgi ile takip edildi.

Koyuncu'nun mutlu günü...

Genel Başkanımız İlhan Koyuncu Elazığ şubeye bağlı il, ilçe ve beldelerde 
hem teşkilat çalışmalarına destek vermek hemde kurumlarda bulunan üyele-
rimizi ziyaret etmek maksadı ile Elazığa gitti. Elazığ Şube Başkanı Yılmaz Ay-
doğdu ile kurumlara bir dizi ziyaretler gerçekleştiren Genel Başkanımız be-
lediye başkanlarının yanısıra kurumlardaki üyelerimiz ile de biraraya gelme 
fırsatı buldu. Adilcevaz, Ahlat ve Yurtbaşı Belediye Başkanlarını da ziyaret 
eden Genel Başkanımıza ziyaretlerin bir bölümünde Elazığ eski şube başka-
nımız M.Akif Aladağ da eşlik etti. Adilcevaz Belediye Başkanı Adil Göksoy 
makamında ziyaret edilmiş ve kendilerine kamu çalışanlarına verdikleri des-
teklerden dolayı genel başkanımız tarafından plaket takdim edilmiştir. Sayın 
Belediye Başkanıda ziyaretin anısına genel başkanımıza yörede elemeği ile 
yapılan yöre bastonu hediye etmiştir. Ahlat Belediye Başkanı makamında 
ziyaret edilerek edilerek sendikal çalışmalarda çalışanlara verdiği destekten 
dolayı kendilerine Genel Başkanımız tarafından plaket verilmiştir.

Genel Başkan, Elazığ Şubede ziyaretlerde bulundu

Genel Başkan Malatyada Görüşmelerde Bulundu: Elazığ Şube ile teşkilat çalış-
malarına katıldıktan sonra Malatyada teşkilat çalışmalarında bulunan Teşkilat 
sekreterimiz Mustafa Yorulmaz ile Malatyada buluşan Genel Başkanımız İl-
han Koyuncu 22-23 Eylül tarihlerinde Malatyada çeşitli ziyaret ve temaslarda 
bulundu. Genel Başkanımız İlhan Koyuncu ve Teşkilat Sekreterimiz Mustafa 
Yorulmaz, Şube Başkanımız Dilaver Sarıcı ile birlikte Malatya Belediye Başka-
nını makamında ziyaret ederek bir süre görüştüler. Görüşme esnasında Genel 
Başkan İlhan Koyuncu Belediye Başkanına; Hukuksuz bir şekilde yasaları hiçe 
sayarak Malatya Şube Başkanımız Dilaver Sarıcı ve yönetim kurulu üyelerimi-
zin haftada bir gün kullandıkları sendikal izinlerinin iptal edilmesinin yasalara 
aykırı olduğunu, yasaların kişisel görüşlere göre uygulanamayacağını, usulsüz 
uygulamanın adli mercilere intikal ettirildiğini, kendilerinin belkide bilgisi ol-
madan yanlışa sevk edildiğini, uygulamanın düzeltilmesinin uygun olacağını 
ifade ettiler. Belediye Başkanı ise konuyu inceleyeceklerini ifade ettiler.
Ziyaret kapsamında Malatya Belediyesi, Akçadağ ve Kozluca Belediyeleride zi-
yaret edilerek çeşitli görüşmeler gerçekleştirilmiştir. 

Genel Başkan Malatya’da görüşmelerde bulundu

Denizli Şube Başkanı Ergun Kırlı, şube yönetim kurulu üyeleri ile birlikte De-
nizli Belediye Başkanı Avukat Osman Zolan’ı makamında ziyaret etti. Ziyarette 
Şube Başkanımız Ergun Kırlı Sayın Belediye Başkanı Osman Zolan’a kurumda 
görev yapan üyelerimizin problemlerini ve yaşadıkları sıkıntıları ifade etti. Sayın 
Belediye Başkanı ise sıkıntıları bildiklerini, sürekli gündeme getirdiğiniz Toplu 
Sözleşme ile ilgili yasal düzenleme yapılmasını beklediklerini ifade ettiler.

Denizli Şubemizden Denizli Belediye Başkanına ziyaret

Türk Yerel Hizmet Sendikası Mersin Şu-
besi İle Mersin İl Özel İdaresi arasında 
153 memur personeli kapsayan toplu 
sözleşmede mutlu sona ulaşıldı. Söz-
leşmeyle çalışanların maaşlarında aylık 
400 TL iyileştirme, Ramazan Bayramın-
da 300.Tl, Kurban Bayramında 500.Tl 
ve aylık 200.Tl Kira Yardımı Yapılacak. 
İşveren ve sendika arasında imzalanan 

sözleşme 2011 yılı Mart ayından geçerli geçerli olacak, Toplu ödemeler Bayramdan 
önce yapılacak, yapılan anlaşmayla özel idare çalışanları çifte bayram yaşıyorlar.
Toplu sözleşme imza töreni Mersin İl Özel İdaresi Genel Sekreterlik Makamında Genel 
Sekreter Vedat Güngör, Genel Sekreter Yardımcısı Hasan Gökbel, Türk Yerel Hizmet 
Sendikası Mersin Şube Başkanı Nihat Aşçı, Şube Eğitim Sekreteri Burçin Kızmaz Ve 
Bem-Bir-Sen İşyeri Temsilcisi İsmail Güller’in Katılımıyla Yapıldı.
Törende Konuşan Genel Sekreter Vedat Güngör Toplu Sözleşmenin tüm çalışanlara 
hayırlı olmasını diledi.
Yerel yönetimlerin demokrasinin temelini oluşturduğuna işaret eden Türk Yerel Hiz-
met Sendikası Mersin Şube Başkanı Nihat Aşçı Toplu Sözleşme mücadelesine Türk 
Yerel Hizmet Sendikası olarak önderlik etmekten gurur duyduklarını yerel yönetim-
lerin biraz esnek olan yapılarından dolayı toplu sözleşme hakkını uygulamaya geçirme 
noktasında diğer kurumlara göre biraz daha kolay olduğunu, fakat burada da yerel yö-
neticilere ve Meclislere görev düştüğünü,  yerel yöneticilerin bu mücadeleye verdikleri 
desteğin çok önemli olduğunu, toplu sözleşme hakkı ile ilgili yapılması gereken bazı 
düzenlemelerin daha hızlanmasına katkıda bulunacağını ve siyasi iradenin bu düzen-
lemeleri en kısa sürede yapmasını temenni ettiklerini bu düzenlemelerin yapılmasıy-
la toplu sözleşmenin tüm kamu çalışanlarını kapsamasının nihai hedefleri olduğunu 
söyleyerek, yapılan Toplu Sözleşmenin hayırlara vesile olmasını dileyerek konuşmasını 
bitirdi. Son yıllarda bazı sözde sendikaların yaptıkları sözleşmelerde, kendilerine üye 
olmayan memurlarımızdan, dayanışma aidatı adı altında adeta haraç kestiklerini görü-
yoruz. Öyle ki bu sendikalar yapılan bu sözleşmelerde taban aylığın %5’i hatta %10’u 
tutarında dayanışma aidatı alıyor; bunun adına da memurların hakkını korumak, sen-
dikacılık yapmak diyorlardı. 
Bu sözde sendikaların kendilerinden başkasına yaşam hakkı tanımayan, despot tutum-
larına Mersin Şubemizden tokat gibi bir cevap geldi. Mersin İl Özel İdaresi ile Şube-
miz arasındaki sözleşmede dayanışma aidatı oranı %1 olarak belirlendi. Yandaşlığın, 
zulmün, adam kayırmanın ve kendisinden olmayanları yok etmek için türlü oyunların 
sahibi olan sözde sendikalara adeta sendikacılık dersi verdik. Kaldı ki şu an Bakanlar 
Kurulunda olan 4688 sayılı yasanın değiştirilmesi düşünülen 28.Maddesinde “Toplu 
sözleşme ikramiyesi hariç olmak üzere toplu sözleşme hükümlerinin uygulanmasında 
sendika üyesi olan ve sendika üyesi olmayan kamu görevlileri arasında ayrım yapıla-
maz.” denilmekte ve yargı kararları olmasına rağmen hukukun çiğnendiği günümüz 
Türkiye’sinde, Mersin İl Özel İdaresinde atmış olduğumuz imzanın kamu görevlilerinin 
hak ve menfaatlerini korumak adına ne kadar önemli olduğunun da kamuoyunda iyi 
incelenmesi gerektiğini düşünüyoruz. 

Mersin Şubemiz toplu sözleşmede 
mutlu sona ulaştı...

kısa haberler.... kısa haberler.... kısa haberler....

Denizli İl Özel İdaresi’nde 
promosyonda mutlu son...

Kırıkkale Şubemizin Olağanüstü Genel Kurulu Genel Başkanımız İlhan Koyuncu ve 
yönetim kurulu üyeleri Bahri Kapusuzoğlu, Mustafa Yorulmaz ve Ömer İlbeği'nin de 
katılımı ile Türkiye Kamu-Sen İl Temsilciliği Toplantı salonunda gerçekleştirildi. 
Yönetim Kurulu: Eyüp Aygör,  Abuzer Sucu, Zekeriya Salar, Necmettin Uğurer, Sedat 
Bektaş, Vedat Başer, Yılmaz Deniz' den oluşmuştur. Yönetim kurulu yaptığı ilk toplan-
tısında Eyüp Aygör’ü şube başkanlığına seçmiştir.

 Kırıkkale Şubenin Olağanüstü 
Genel Kurulu yapıldı...

Erzurum Şube Yönetim Kurulu Üyesi Kazanç’ın şehit yeğeni toprağa verildi

Manisa Belediyesinde İtfaiyeciler Haftası Kutlandı

Görevde Yükselme Eğitimine Katılanlara Nezaket Ziyareti
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İl Temsilcilerimiz 
Trabzon’da buluştu

15-16 Ekim 2011 tarihlerin-
de Genel Merkez Yönetim 
Kurulu üyeleri ve il temsil-
cilerimizin katılımı ile “İl 
Temsilcileri İstişare Toplan-
tısı” yapıldı.
Trabzon Akçaabat ilçesinde 
bulunan Anadolu Otelci-
lik ve Turizm Meslek Lisesi 
Uygulama Oteli Konferans 
Salonu`nda gerçekleşen top-
lantı; saygı duruşu ve istik-
lal marşının okunmasının 
ardından Afyonkarahisar İl 
Temsilcisi Cengiz Kılınç’ın 
Kur’an-ı Kerim okuması ile 
devam etti.
Trabzon Şube Baş-
kan Yardımcısı Hasan 
Dilaveroğlu’nun hoş geldin 
konuşmasının ardından Ak-
çaabat İlçe Müftüsü Sayın 
Yakup Baki, Trabzon İl Müf-
tü Yardımcısı Sayın Hasan 
Güneş ve Türkiye Kamu-
Sen Trabzon İl Temsilcisi 

Sayın Coşkun Dilber birer 
konuşma yaptılar.
Daha sonra Genel Başkan 
Nuri Ünal çalışmalar hak-
kında ve bundan sonraki sü-
reçte yapılacak çalışmalarla 
ilgili bilgi verdi. Anayasa ça-
lışmaları, 4688 sayılı Yasa, 
Diyanet İşleri Başkanlığı’nca 
çıkarılacak Yönetmelikler ve 
diğer konular ile ilgili bir ko-
nuşma yaptı.
Genel Başkan Ünal; “Sarığın 
beyazlığına leke getirmeden 
sendikal hakkımızı arayabil-
menin mücadelesini, çalış-
masını yapmaktayız. 
Sorumluluklarımızı en iyi 
şekilde yerine getirirken, 
üyelerimizin çalışanlarımı-
zın haklarını aramanın gay-
reti içerisindeyiz. Her şart 
ve ortamda doğrunun, iyi-
nin, hakkın yanında olduk 
ve olacağız.” dedi.
İstişare toplantısında; İl 

Temsilcileri söz alarak sen-
dikal çalışmalar, illeri ile il-
gili bilgiler ve bundan sonra 
yapılacak çalışmalarla ilgili 
çalışmalarını, öneri ve eleş-
tirilerini dile getirdiler.
Toplantıda; Genel Başkan 
Yardımcıları Abdullah Fişne, 
Muhammet Aydın, Kenan 
AK ve Ahmet Gümüş görev 
alanları ile ilgili il temsilcile-
rine bilgilendirmede bulun-
dular.
Toplantı sonunda Genel 
Başkan Nuri Ünal bir de-
ğerlendirme konuşması 
yaparak, “Hakkımızı en iyi 
şekilde alabilmenin yolu-
nun güç olmaktan geçtiğini 
vurgulayarak, üye sayısının 
artırılması için il ve ilçelerde 
bulunan bütün temsilcile-
rimizin daha gayretli olma-
larını isteyerek, etkili olan 
Sendikamızın yetkili olması 
gerektiğini” söyledi.

29 NİSAN 2009 tarihinde Diyanet İşleri Baş-
kanlığınca hazırlanan atama ve yer değiştirme 
yönetmeliğince taşrada şef kadrosunda çalışan 
personele rotasyon getirilmiştir. Sendikamız 
kanunlara aykırı olarak yapılan bu değişikliğin 
yanlış olduğunu öncelikle kurum yetkililerine 
yazı ile bildirmiş, kurum yetkilileri bu ikazları-
mızı dikkate almayarak şeflerin tayinlerini ger-
çekleştirmiştir.
Türk Diyanet Vakıf-Sen diyalog yolunun ka-
panması sonrasında bu haksızlığı gidermek için 
Danıştay’a dava açmış ve kazanmıştır. Bunun 
sonucunda Diyanet İşleri Başkanlığı mahkeme 
sonucuna itiraz etmiş, bu itirazı mahkeme red-
detmiştir. Türk Diyanet Vakıf-Sen’in haklı ol-
duğunu mahkeme bir kez daha tescil etmiştir.

Hukuk mücadelemiz sonuç verdi

17 EYLÜL 2011 tarih ve 28057 sayılı Resmi 
Gazete’de yayımlanan 653 sayılı Kanun Hük-
münde Kararname ile Kur’an kurslarında ve yaz 
kurslarında yaşı küçük olduğu için Kanun gereği 
kursa veya Camiye alınmayan Çocukların Kur’anı 
Kerim Okuma yasağı kaldırıldı. Artık bir yaş sı-
nırlaması olmaksızın çocuklar velilerinin isteği 
doğrultusunda mukaddes kitabımızı okuyacak 
ve dini bilgilerini Kurs ve Cami görevlilerimizden 
öğrenebilecekler.
Dış İlişkiler Genel Müdürlüğü’nün görevleri ile il-
gili düzenleme yapılmış, yurt dışında müşavirlik 
ve ataşelik kadrolarının yanı sıra koordinatörlük 
kadrosu ihdas edilmiştir.
Yurtiçi ve yurt dışı hizmetlerinde görevlendiril-
mek üzere 40 adet Başkanlık Müftüsü kadrosu 
getirilmiştir. Yapılan bu yeni düzenleme ile Baş-
kanlık vaizliği ve Başkanlık Müftülüğü kadroları 
Kadro karşılığı sözleşmeli kadro şeklinde çıkarıl-
mıştır.(Yani Yüksek maaşın yanı sıra bir yılda 6 
ikramiye alacaklardır.) Sendikamız Kanunun çık-
tığı döneminde Diyanet Personelinin tamamının 
kadro karşılığı sözleşmeli olması için mücadele 
etmişti.
01.07.2010 tarih ve 6002 sayılı Kanunun çıktığı 
dönemde Murakıplığın kaldırılmamsı için olağan 
üstü mücadele veren Sendikamızın haklılığı bir 
yıl gecikmeli de olsa anlaşılarak yanlıştan dönül-
müş ve işlevsiz hale getirilen murakıplık kadrosu 
yeniden işler hale getirilmiştir 
Bu kanunla artık köy ve kasabalara da Vaiz ata-
nabilecektir.
Kanunun yürürlüğe girdiği 17.09.2011 tarihin-
den itibaren 1 yıl içinde 1000 adet 4/B’li imam-
hatip ve Kur’an Kursu Öğreticisi sadece mesleki 
uygulamalı sınavla istihdam edilecek. (Sendika-
mız 4/B alımına karşıdır)
1 Ocak 2005 tarihinden önce toplam 5 yıl veya 
01 Ocak 2005 tarihinden bu tarafa toplam bir yıl 
veya daha fazla Fahri öğreticiliği olanların yeter-
lik belgesi var ise 3 ay içinde müracaatları halinde 
kadroya geçme imkânı sağlanmıştır. Yeterlik bel-
gesi olmayan veya süresi dolanlar için Başkanlık-
ça Mesleki Yeterlik Sınavı Açılacak ve başarmala-
rı halinde atamaları gerçekleşecektir.
(Fahri Kur’an Kursu Öğreticilerinin durumla-
rının düzeltilmesi için Sendikamızca defalarca 
Diyanet İşleri Başkanlığı nezdinde girişimlerde 
bulunduğumuz Kadroya geçecek Fahri Öğre-
ticilerimizce de bilinmektedir. Bu düzenleme 
yapılırken Vekil imam-hatipler’ de buna dâhil 
edilebilirdi)
250 adet Cami Rehberi  kadrosu ihdas edilmiştir. 
Ayrıca Cami Rehberi Kadrosu ile birlikte çeşitli 
Unvanlarda Diyanet İşleri Başkanlığının toplam 
3153 kadro verilmiştir.
Olumlu Bulduğumuz ve yukarda sizlere sundu-
ğumuz çalışmaların yanı sıra bu Kanun Hük-
münde Kararname çıkarılırken Sendikamızca 
takip edilen aşağıdaki maddelerin de gerçekleş-
tirilmesi gerekirdi. Çıkarılan bu Kararnamede 
Diyanet İşleri Başkanlığı’nda çalışan Genel İdare 
ve Yardımcı Hizmetler Sınıfı çalışanlarının mali 
haklarının da iyileştirilmesi ve ücret adaletsizli-
ğinin giderilmesi için yapılan çaba olumlu değer-
lendirilmemiş, gerçekleştirilebilecek düzenleme 
yapılmamıştır. Sendikamız bu iş gerçekleştirilin-
ceye kadar her türlü girişimini devam ettirecek-
tir. Din Hizmetleri Sınıfı çalışanlarından sadece 
dört yıllık dini yüksek öğrenim mezunlarına 
getirilen 3000 ek gösterge iyileştirmesi bütün 
yüksekokul mezunlarına, ayrıca din hizmetleri 
sınıfında çalışmış diğer Diyanet çalışanlarını da 
kapsayacak şekilde düzenlenebilirdi.(Bu konuyla 
ilgili Sendikamızca dava açılmıştır. Mahkeme sü-
reci devam etmektedir.)
Bütün bunlara rağmen yapılan bu güzel  Kanuni 
düzenleme dolayısıyla emeği geçenlere  Sendika-
mız adına teşekkür eder, Eksik kalan takibimiz-
deki hususlarında bir an evvel çözüme kavuştu-
rulmasını talep ederiz.

Şube Başkanları 
İstişare Toplantısı 

Balıkesir Edremit’te 
gerçekleştirildi

Türkiye Kamu-Sen Genişletilmiş 
İstişare Kurulu Toplantısı, 
30 Eylül–2 Ekim tarihleri 

arasında Genel Merkez Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Kamu-Sen İl 

Temsilcileri ve Şube Başkanları-
nın katılımıyla yapıldı. 

TOPLANTININ ilk gününde ise Türkiye Kamu-
Sen’e bağlı sendikalar kendi Şube Başkanlar Ku-
rulu Toplantılarını gerçekleştirdiler. 
Bu bağlamda Türk Diyanet Vakıf-Sen Şube Baş-
kanlar Kurulu Toplantısı 30 Eylül 2011 tarihinde 
öğleden sonra saat 16:30 da başladı. Toplantıya 
42 Şubemizin 38’ i katıldı. 
Toplantının açılışında bir konuşma yapan Genel 
Başkan Nuri Ünal; geçen yılın genel bir değerlen-
dirmesi yaparak, önümüzdeki süreçte izlenecek 
strateji ve yürütülecek faaliyetler hususunda gö-
rüş açıkladı. 
Daha sonra söz alan Teşkilatlandırmadan So-
rumlu Genel Başkan Yardımcısı Muhammet Ay-
dın; Şube başkanlarına dağıttığı dosya hakkında 
bilgi vererek, üyeleşme çalışmaları ve üyelerin 
teknik sebeplerle bordroya yansıtılamamasından 
kaynaklanan sorunlar üzerinde durarak, şube 
başkanlarının dikkatini teknik sebeplerle yaşa-
dığımız üye kayıplarının çokluğuna ve önlenebil-
mesine ilişkin tedbirlere dikkat çekti. 
Toplantının ikinci bölümünde sırasıyla Malatya 
Şube Başkanı Ömer Apo, Vakıflar Şube Başkanı 
Halit Uğurlu, Denizli Şube Başkanı ve Türkiye 

Kamu-Sen Denizli İl Temsilcisi Ahmet Oktan, 
Kütahya Şube Başkanı Salim Ay, Bursa Şube Baş-
kanı Hilmi Şanlı, Ankara 1 Nolu Şube Başkanı 
Orhan Kartal, Sendikamız Ve Türkiye Kamu-Sen 
Tunceli İl Temsilcisi Hacettin Yılmaz, Mersin 
Şube Başkanı Salih Özbay, Kırşehir Şube Başkanı 
Mustafa Alan, Sivas Şube Başkanı Esat Yılmaz, 
Antalya Şube Başkanı Arif Bilecen, Çorum Şube 
Başkanı Mustafa Ünlü, İstanbul 1 Nolu Şube 
Başkanı Ali Yatı, İstanbuL 2 Nolu Şube Başkanı 
Davut Başkan, Muğla Şube Başkanı Osman Mus-
luk Ve Ankara 2 Nolu Şube Başkanı Şahin Ciğerci 
birer konuşma yaparak görüşlerini açıkladılar. 
Şube başkanlarının konuşmalarından sonra Ge-
nel Başkan Yardımcıları Ahmet GÜMÜŞ, Basın, 
Haber Bülteni ve Yayınlarla, Kenan AK ise Eğitim 
Programları, web sayfası, Misafirhane ve Yardım-
laşma Sandığı hakkında bilgi veren bir konuşma 
yaptılar.  Son olarak kürsüye gelen Genel Başkan 
Nuri ÜNAL; açıklanan görüşlere ilişkin kapsamlı 
bir değerlendirme yaparak, birlik ve beraberlik 
içerisinde her türlü zorluğun üstesinden geline-
bileceğini ifade ederek, Türk Diyanet Vakıf-Sen’ 
in her geçen gün daha güçlü olacağını vurguladı. 

Türk Diyanet Vakıf- Sen
Genel Merkezi

DİYANET 

KANUNUNDA 

NELER DEĞİŞTİ 

Azınlık vakıfları düzenlemelerinde

SON NERESİ?

      VAKIFLAR KANUNU İLE İLGİLİ BASIN AÇIKLAMASI
     Değerli Kamu Çalışanları, Aziz Türk Milleti, Kıymetli Basın Mensupları
Bugün burada 22. dönemde yasalaşan ancak 10. Cumhurbaşkanınca, 9 maddesi 
tekrar görüşülmek üzere Türkiye Büyük Millet Meclisine iade edilen, 60. hükümet 
tarafından yeniden TBMM’ye sunulan ve bu gün görüşülecek vakıflar kanunu ile 
ilgili endişelerimizi her türlü siyasi mülâhazalardan uzak bir anlayışla, Milli ve Ma-
nevi değerler acısından, Türk Milletiyle paylaşmak üzere toplanmış bulunuyoruz.
Vakıf terim olarak; Bir mah veya mülkü satılmamak kaydıyla ve bazı özel şanlar 
çerçevesinde bir hayır işine tahsis çimektir.
Daha geniş ifadesi ile;
Kişinin taşınır veya taşınmaz mallarını hiçbir dış tesir altında kalmadan, sırf kendi 
rıza ve isteğiyle şahsi mülkiyelinden çıkarıp, hayır ve hasenat gayesiyle yine kendisi 
tarafından belirtilen şan ve hizmetlerin yerine getirilmesi için ebedi olarak tahsis 
etmesidir.
     Vakıflar insanlık için ulvi gayeler taşımak Üzere kurulurlar ve bu hizmeti sun-
mak üzere görev ifa ederler.
TBMM de görüşülecek Vakıflar kanununun pek çok maddesi Türkiye Cumhuriyeti 
Devletinin kuruluş sözleşmesinin esası olan Lozan Antlaşmasını zedeleyecek ve 
hükümranlığımızı kaybettirecek hükümler içermektedir. Bu kanunun Misyonerli-
ğe, yabancılaşmaya ve başkalaştırmaya fırsat vereceği endişesini taşımaktayız.
Mal böyle olmasına rağmen sözde insani ve dini değerler ileri sürülerek. TBMM’de 
görüşülen bu kanunun AB ve ABD dayatmasıyla gündeme gelmesi bizleri kahret-
mektedir.
     Dini değerler ve vakıflar bahane edilerek ülkemiz adeta kuşatılmaktadır. Her 
ülkenin geleceği ve güvenliği ile ilgili kararlar ve tedbirler alması en tabu hakkıdır. 
Bizzat Devletimizin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün isteği üzerine; va-
kıfların mal ve mülk edinme esasları 1936 yılında kamulaştırılmış ve 1974 yılında 
da Yargıtay kararıyla Vakıfnameler onaylanmıştır.
Avrupa ülkelerinde vakıfların mal-mülk edinme tasarrufları tümüyle hükümetle-
rin denetimlerine tabi olmasına rağmen ülkemize dayatılan ve bu kanunla Gayri 
Müslim azınlık vakıflarının denetim dışında tutulması egemenliğimizi tehdit ve 
haysiyetimizi zedeleyecek konuma taşıyacaktır.
Giderek üyesi azalan Gayri Müslim cemaat vakıflarının Lozan’daki sınırlamaya rağ-
men mülk edinme arzu ve hevesleri önemli ve anlamlı bir araştırma konusudur. Bu 
kanun dikkatten kaçırılırken başörtüsü île ilgili fırtına kopartılması manidardır.
Yine bu kanunla yabancılara yurtiçinde vakıf kurma, üst kuruluş kurma ve üst ku-
ruluşlara üye olma hakkı tanınması ile bu kuruluşları yöneten yabancılara yönetici 
sıfatıyla ciddi bir İnisiyatif sağlanacaktır. Bu inisiyatifin potansiyel gücü salt eko-
nomik olmaktan çok stratejik önem arz etmektedir.
Vakıflar yasası bu şekilde yürürlüğe girdiği takdirde büyük bir ihtimalle Türkiye’de 
vakıf kurmak isteyen yabancıların pek çoğu da küresel sermayenin önde gelen 
isimleri olacaktır.
     Gayri Müslim azınlık cemaatlerinin ibadethanelerinin tamir, bakım ve ona-
rımıyla başlayan sıradan istek ve talepleri bu kanunla misyonerlik faaliyetlerine 
serbesti sağlayan bir zemin oluşturmaktadır.
Batı Trakya’daki soydaşlarımızın bırakın camilerinin tamiratına dair isteklerini, 
evlerini bile tamir etmelerine izin verilmemektedir. ABD vatandaşı Yunan uyruk-
lu papazların ülkemizdeki kiliselerde görev yapmalarına imkân tanınırken, Batı 
Trakya’da ki soydaşlarımızın seçmiş olduğu Müftüler tanınmamaktadır.
Yunan ve Rum lobisinin kışkırtıcı faaliyetleri artarak sürerken, İstanbul’u başkent 
olarak her zeminde dillendiren Yunanistan’a, bu talebini gerçekleştirmesi için ade-
ta davetiye çıkarılmaktadır.
Yürürlükte olan yasada; vakıfların uluslararası işbirliği ve faaliyette bulunması ve 
yurtdışında şube açması dışişleri bakanlığının uygun görüşü ile içişleri bakanlı-
ğının iznine tabi iken, bu kanunla söz konusu bakanlık şartları kaldırıldığı gibi, 
bildirim şartı dahi getirilmemiştir. Böylece;
Gayri Müslim azınlık vakıflarının yurtdışı ilişkilerini devlet kurumlarının takip 
etme yetkisi elinden alınacak ve uluslar arası ilişkilerde ciddi sorunlara sebebiyet 
verecektir.
     Bu sebeple “öz yurdunda garip, öz vatanında parya” durumuna düşülecektir.
Bulgaristan’da yaşayan Türkler’in 1980’Ii yıllarda maruz kaldıkları asimilasyo-
na karşı açılan davada AİHM. “Bir ülke hakkında karar alınabilmesi için olayın, 
o ülke Avrupa İnsan Hakları Sözleşmesine taraf olduktan sonra meydana gelmiş 
olması gerekiyor” gerekçesiyle reddetmiştir. Aynı AB söz konusu Türkiye olunca; 
sözleşmenin ortada olmadığı 1936 ile henüz AİHM’nin bile kurulmadığı ve kişile-
rin başvuru hakkının bulunmadığı 1974 yıllarının hesabını sorması AB’nin gerçek 
yüzünü ve niyetini göstermektedir.
AİHM, azınlıklar lehine karar verirken Yunanistan’ın, Batı Trakya’da ki soydaşla-
rımıza, Sırpların Bosna’da Müslümanlara yaptığı zulümler karşısındaki sessizliği 
manidardır. Amerika’nın da “merdî kıptînin şecaat arzederken sirkatini söylemesi” 
gibi azınlık hakları ile ilgili dayatmalarda bulunurken, Irak’ta milyonlarca insanın 
ölmesine ve sakat kalmasına seyirci kalınması hür dünyanın onursuzluğunun bel-
gesidir.
Bu yasa İle Gökçeada ve Bozcaada’nın Yunanistan’a bağlanmasına zemin mi ha-
zırlanmaktadır? Yıllardır Türk Milleti Ayasofya’nın Cami olarak açılmasını arzu-
larken, Rum ve Yunan lobisi Ayasofya’nın kiliseye çevrilmesi için imza toplayarak 
dilekçelerini AB’ye göndermektedir.
AB’de birleşmiş milletlerin “Dinî eserlerin korunması ve saygı gösterilmesi” kararma 
istinaden Ayasofya’nın kiliseye dönüştürülmesinin hazırlıklarını mı yapmaktadır?
Vakıf yöneticilerinin Türk vatandaşı olma şartının kaldırılması Fener Rum Patriği-
ne ekümenikîik hakkının tanınması yönünde atılmış bir adım olacaktır,
Hülasa edecek olursak Vakıflar kanunuyla; Türk Devleti Gayri Müslim azınlıkların 
mülklerine el koyduğunu ve gasp ettiğini kabullenmiş olacaktır. Bu duruma aklı 
başında irfan, izan ve vicdan sahibi hiçbir Türk vatandaşı rıza gösteremez ve bu 
durumu kabullenemez.
Bu itibarla; Sayın Başbakanı ve Hükümeti vakıflar kanununu geri çekerek, ülkemiz 
gerçeklerine ve tarihimize uygun olarak hazırlanmasına davet ediyoruz.
Sayın milletvekillerimiz sizlere sesleniyoruz;
Sizleri tarihimize kültürümüze ve medeniyetimize sahip çıkmaya ve bu yasanın 
çıkmasına engel olmaya davet ediyoruz. Eğer bu yasa çıkarsa vebalini sadece hazır-
layan ve destek veren sizler değil, çocuklarımız ve torunlarımız çekecektir.
İnsanlığın kurtarıcısı. Peygamberimiz Hz. Muhammed (SAV)’in müjdesine ve öv-
güsüne mazhar olan İstanbul’un Konstantiniyye olmasına fırsat verme!
Bu duygu ve düşüncelerle izaha çalıştığımız tespit ve endişelerimizi Yüce Milleti-
mizin bilgi ve takdirlerine saygı ve sevgiyle sunarız.!  13.02.2008
        Hazım Zeki SERGİ/ Türk Diyanet Vakıf-Sen Yönetim Kurulu Adına

27 Ağustos 2011 tarihli Resmi Gazetede yayım-
lanan 651 sayılı Kanun Hükmünde Kararname 
ile cemaat (azınlık) vakıfları hakkında bir dü-
zenleme yapıldı. Buna göre; cemaat vakıflarına 
ait malların iadesi ve üçüncü şahıslara geçen 
mallar için de (Devlet tarafından) günün şartla-
rı uyarınca tazminat ödenmesini öngören geçici 
11. Madde Vakıflar Kanunu’na eklenmiştir. 

Vakıflar Şubesinden 
Vakıflar Genel 

Müdürlüğüne Nezaket 
Ziyareti…

Vakıflar Şubesinin Başkanı Ha-
lit Uğurlu ve Şube Yöneticileri, 
Vakıflar Genel Müdürlüğüne 
nezaket ziyaretinde bulundu. 
Bu ziyarette Baş Hukuk 
Müşaviri Oya Erçil, Genel 
Müdür Yardımcısı Burhan 
Ersoy ve İnsan Kaynakları 
Daire Başkanı Rıfat Türker 
ile görüşen Şube Başkanı 
ve yöneticiler personelin 
sıkıntılarını ve talepleri 
idarecilerle paylaştı.

Türk Diyanet Vakıf-Sen 
Genel Merkezi Vakıflar 

Ankara Bölge 
Müdürlüğünü Ziyaret 

etti…
Türk Diyanet Vakıf-Sen Genel 
Başkanı Nuri Ünal ve Genel 
Başkan Yardımcısı Rüstem 
Kurmaç Vakıflar Ankara Bölge 
Müdürlüğünü ziyaret ederek, 
Bölge Müdürü Aslan Yıldız ile 
görüştüler.

Şehit Haberi Türk Diyanet 
Vakıf-Sen ve Vakıflar Genel 

Müdürlüğü Olarak Bizim 
de Yüreğimize Düştü…

Vakıflar İstanbul Bölge Mü-
dürlüğünde çalışan arkada-
şımız Mehmet Fatih Kara’nın 
terör örgütünün Mardin’de 

yaptığı hain saldırıda Şehit 
düşen yeğenine Allah’tan (c.c.) 
rahmet yakınlarına sabır ve 
başsağlığı diliyoruz.

Vakıflar Şubesi 
Olarak Arkadaşlarımızın 

Acılarını 
Paylaşıyor 

Ölenlere 
Allah’tan 

(C.C.) 
Rahmet 

Yakınlarına 
Başsağlığı 

Diliyoruz…
İstanbul Bölge 

Müdürlüğü Personelimiz Sezai 
Aş’ın Kardeşi, İstanbul Bölge 
Müdürlüğü Personelimiz Ali 
İhsan Doğan’ın Annesi, Gazi-
antep Bölge Müdürlüğü Per-
sonelimiz Mustafa Doğan’ın 
babası vefat etmiştir.

Vakıflar Şubesi Olarak Dü-
ğünü Olan Arkadaşlarımızı 

Tebrik Eder Mutlulukları-
nın Ömür Boyu Sürmesi-
nin Allah (c.c.)  Dileriz…

Samsun Bölge Müdürlüğü Per-
sonelimiz Emel Yılmaz, Sam-
sun Bölge Müdürlüğü Perso-
nelimiz Cengiz Bedir’in Oğlu, 
Antalya Bölge Müdürlüğü Per-
sonelimiz Hayati Aydın’ın oğlu 
dünya evine girmiştir.

ŞUBE kuruluş işlemlerini tamamlayan Ma-
latya ilimiz 42. Şubemiz olarak 17 Eylül 2011 
Cumartesi günü I. Olağan Genel Kurulunu 
tamamladı.
Genel Kurula Malatya İl Müftüsü Hacı Yusuf 
Gül,  Sendika Genel Başkanı Nuri Ünal, Genel 
Başkan Yardımcısı Ahmet Gümüş, Türk Büro-
Sen Malatya Şube Başkanı Emin Göktaş,  
Türk Sağlık-Sen Malatya Şube Başkanı Şina-
si Yıldırım, Türk Ulaşım-Sen Malatya Şube 
Başkanı Yusuf, Kayan, Türk-İş Demiryol-İş 
Sendikası Malatya Şube Sekreteri Necmettin 
Aysan, Sendikamız Elazığ İl Temsilcisi Bilal 
Dal Ve İl Temsil Heyeti, Sendikamız Mersin 
Şube Başkan Yardımcısı Erbil Akarsu ile çok 
sayıda Müftülük ve Vakıflarda çalışan üyele-
rimiz katılmışlardır.
Divan Başkanlığını Genel Başkan Yardımcısı 
Ahmet Gümüş ve katip üyelikleri Elazığ İl 
Temsilcisi Bilal Dal ve Darende İlçe Temsil-
cisi Mehmet şanlı’nın yaptığı genel kurul 
saygı duruşu ve istiklal marşının okunma-
sından sonra Muhittin Sarıkaya’nın okuduğu 
Kur’an-ı Kerim ile devam etti.
Açılışı, Malatya Şubesi adına kurucu Şube 
Başkanı Ömer Apo yaparak Malatya’da şube 
kurmanın mutluluk ve gururunu üyelerimiz-
le birlikte paylaştıklarını vurguladı.
Kurulda; Malatya İl Müftüsü sayın Hacı Yu-
suf Gül, Diyanet ve din görevliliğinin önemi 
ve sendikaların gerekliliği ve çalışmaları üze-
rinde güzel bir konuşma yaptılar.
Türk Büro-Sen Şube Başkanı ve Sendikamız 
Elazığ İl Temsilcisi de birer konuşma yaptılar.
Genel Başkan Nuri Ünal genel kurulda yap-
tığı konuşmada; Türk Diyanet Vakıf-Sen’in 
Türkiye Kamu-Sen ailesi içerisinde hakkın 
aranması ve korunması noktasında üzerine 
düşeni layıkıyla yaptığını bundan sonra da 
yapacağını belirtti. Malatya’nın 42. Şube 
olarak sendikamıza güç kattığından bahisle 
emeği geçenlere özellikle de Mehmet Sait 
Sönmez başta olmak üzere üyelere ve delege-

lere teşekkür etti. Her ne şartta olursa olsun 
doğrunun yanında olacaklarını ve haksızlık 
nereden gelirse gelsin üyelerini savunmada 
yılmayacaklarını belirtti. Özellikle bayan 
üyelerin ilgisi için teşekkür ederek daha çok 
gayret göstererek üye sayımızın artırılması 
noktasında destek istedi.
İl Temsilcisi Mehmet Sait Sönmez’e emek ve 
katkılarından dolayı Genel Başkan Nuri Ünal 
tarafından bir plaket verildi. Mehmet Sait 
Sönmez yaptığı konuşmada desteklerinden 
dolayı üyelere ve temsilcilere teşekkür etti. 
Seçimler sonucunda Malatya Şubesi Yönetim 
Kuruluna; Ömer Apo, Mustafa Çoban, Meh-
met Sait Sönmez, Mehmet Dağhan, Davut 
Saylan, Muhittin Sarıkaya ve Hüseyin Akbaba 
seçildiler. 42. şubemize ve yeni seçilen şube 
yönetim kurulu üyelerine başarılar dileriz.

Türk Diyanet Vakıf-Sen 
Genel Merkezi

TÜRK DİYANET VAKIF-SEN
VAKIFLAR ŞUBESİ

TÜRK DİYANET VAKIF-SEN
MALATYA ŞUBESİ GENEL KURUL YAPTI
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KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 11KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 10TÜRK BÜRO-SEN TÜRK BÜRO-SEN2011 Ekim 2011 Ekim

 12 Eylül 2010 tarihinde yapılan Anayasa Değişikliği referandu-
mu öncesinde, Türkiye Kamu-Sen’in ve sendikamız Türk Büro-Sen, kamu 
çalışanları açısından endişelerini ortaya koymuştu. Bugün gelinen noktada, 
konfederasyonumuzun ve sendikamızın yanılmadığını üzülerek görmekte-
yiz. 
Anayasa Değişikliğinin üzerinden yaklaşık bir yılı aşkın bir zaman geçmiş 
olmasına rağmen, gerekli yasal düzenleme yapılmamıştır. Hükümet almış 
olduğu Kanun Hükmünde Kararname çıkartma yetkisini her türlü konu-
da acilen kullanmasına rağmen, milyonlarca memurun beklediği değişiklik 
ötelenmiştir. Normal süreçte 15–30 Ağustos tarihleri arasında yapılması 
gereken zam görüşmeleri, 2011 yılı sonuna gelinmesine rağmen hala yapı-
lamamıştır. 

Memur Grevli, Toplu Sözleşmeli ve Siyasete Katılma Hakkı İstiyor; 
Hükümet Topu Taca Atıyor 
 Anayasa’nın 90. maddesine dayanarak, sadece bir kanuni düzenle-
me ile verilebilecek olan Grev ve Siyasete Katılma Hakkı, kamu çalışanlarına 
çok görülmektedir. Devlet memurlarına uygulanan yasaklar sürdürülmek 
istenmektedir. Hükümetin hazırlamakta olduğu ve önümüzde günlerde 
TBMM’ye sunulacak olan kamu görevlileri sendikaları yasa tasarısında tüm 
yasakların kaldırılmasını çağdaş demokratik ülkelerde olduğu gibi Türk me-
muruna Grevli, Toplu Sözleşmeli ve Siyasete Katılma Hakkının da olduğu bir 
düzenleme yapılmalıdır. Türk memuruna bu hakları çok gören yasaklayıcı bir 
anlayışı kabul etmemiz mümkün değildir. Sadece Toplu Sözleşme Hakkının 
düzenleneceği bir yasa tasarısını kamu çalışanları içine sindiremeyecektir. 
Ayrıca, sendikaların üyeleri için dava açıp açamayacağı konusu da belirsizdir. 
Kamu çalışanlarının, karşılaştıkları sorunlarda hukuki mücadele verme hak-
ları da ellerinden alınmak istenmektedir. 
Sendikamız; yapılan Anayasa Değişikliği öncesinde Bağımsız “Uzlaştırma 
Kurulu”nun kalması konusunda ısrar etmiş, ayrıca yeni düzenlemeyle ge-
tirilecek olan Kamu Görevlileri Hakem Kurulu hakkında ki çekincelerini 
defalarca ifade etmiştir. Bugün gelinen noktada, konfederasyon başkanları 
ve hükümet arasında yapılan son görüşmelerde haklılığımız bir kere daha 
ortaya çıkmıştır. 
Hakem Kurulu Bağımsız Olmazsa Toplu Sözleşmenin Anlamı Olmaz 
Üniversite hocalarından oluşan ve tarafsız olan Uzlaştırma Kurulu’na memur 
konfederasyonun itirazı yokken, Anayasa değişikliği ile hükümet tarafından 
kaldırılmıştır. Yerine getirilen Kamu Görevlileri Hakem Kurulu ise Bakanlar 
Kurulunun insafına terk edilen bir yapı olarak inşa edilmeye çalışılmaktadır. 
 Kamu Görevlileri Hakem Kurulunda, sayı olarak hükümetin ağır 
basması ve yanlı olması; Toplu Sözleşme mantığını da otomatik olarak or-
tadan kaldırmaktadır. Toplu Sözleşmelerde uzlaşılamaması halinde, tayin 
edilen Kamu Görevlileri Hakem Kurulu’nun bağımsız olmaması memur 
konfederasyonları ne talep ederse etsin; hükümetin dediğinin olacağının bir 
göstergesidir. 
Bu şartlar altında yapılacak Toplu Sözleşmelerde, kamu çalışanlarının sorun-
larının çözümü, mali ve özlük haklarının geliştirilmesi mümkün olmayacak-
tır. 
Yasal Düzenleme Hükümetin Samimiyetinin Testi Olacaktır 
Kamu Görevlileri Hakem Kurulu’nun bağımsız olması halinde yeniden dü-
zenlenecek sendikalar kanunu, memur haklarını geliştiremeyecek, tam tersi 
geriye götürecektir. İktidar iş başına geldiğinden beri demokratikleşme ve 
sosyal diyalogdan söz etmektedir. Hakem kurulunun oluşturulmasında hü-
kümetin bu sözlerinde ki samimiyeti bir kere daha test edilmiş olacaktır. 
Kamu çalışanları hala siyaset yasaklısı, grev hakkı olmayan ve Toplu Söz-
leşme hakkı henüz yasallaşmamış bir haldedir. Hükümete, bir an evvel ba-
ğımsız olarak oluşturacağı bir Hakem Kurulu ile Toplu Sözleşme masasına 
oturma çağrısında bulunuyoruz.

Türk Büro-Sen 
Genel Başkanı

Hükümete çağrı: 
Hakem bağımsız olmalı

Fahrettin YOKUŞ

Türk Büro-Sen Genel Başkanı Fahrettin Yokuş’un 
Toplu Sözleşme süreci ile ilgili basın açıklaması:

TÜRK BÜRO-SEN, Hakka-
ri’de yaşanan hain terör sal-
dırısını tüm yurt genelinde 
protesto etti. Ülkemizin derin 
yasa boğulduğu 24 askerimi-
zin şehit edilmesi hadisesi-
nin hemen sonrasında, Türk 
Büro-Sen üyesi memurlar 
Türkiye’nin her yerinde mesa-
ilerine başlamadan önce terö-
rü lanetledi. 
Sabah iş başı yapmadan ça-
lıştıkları devlet dairelerinin 
önünde toplanan Türk Büro-
Sen’liler, hain saldırıda haya-

tını kaybeden güvenlik güçle-
rimiz için dualar etti, İstiklal 
Marşı söyleyerek; şehitlerimi-
zin anısına saygı duruşunda 
bulundu. Şube Başkanları-
mız tarafından yapılan basın 
açıklamalarında; terör örgütü 
yandaşlarına verilen tavizler 
eleştirilirken, “ABD ile yaptığı-
mız istihbarat paylaşımımıza 
ne oldu anlaşma yalan mıydı? 
Termal kameralar nerde çalış-
maz mı oldu? İnsansız uçan 
heronlar yerden kalkmaz mı 
oldu?MİT nerede ne iş yapar? 

Onların görevi örgütle müza-
kereler yapmak mı? Onların 
bölücü eşkıyayı takip etmek 
gibi bir görevi yok mu? Sayın 
Başbakana soruyoruz arka-
sında kapı gibi durduğunuz 
MİT Müsteşarı ne yapar? Em-
niyet istihbaratına ve askeri 
istihbarata ne oldu? Yoksa bu 
istihbarat birimlerine başka 
görevler mi verdiniz? Türk 
Milleti bu soruların cevabını 
bekliyor.” şeklinde görüşlere 
yer verildi. Bulundukları illeri 
adeta kırmızı-beyaza boyayan 
Türk Büro-Sen şubeleri; şube 
başkanları, şube yönetim 
kurulu üyeleri ve üyeleriyle, 
ülkemizin dört bir yanında 
teröre verilen onurlu tepki-
nin öncülüğünü yapan sivil 
toplum kuruluşu oldu. Türk 
Büro-Sen camiası olarak; şe-
hitlerimize Allah’tan rahmet, 
gazilerimize acil şifalar diliyo-
ruz. Milletimizin ve şehit aile-
lerimizin başı sağ olsun.

Türk Büro-Sen, Türkiye’nin her 
köşesinde teröre lanet yağdırdı

ENERJİ BAKANI ÇALIŞMA 
HAYATINDAN HABERSİZ

Türk Büro-Sen Genel Başkanı 
Fahrettin Yokuş’un Enerji Bakan’ın 

memurların çalışma saatleri ile ilgili 
açıklamasına istinaden yaptığı basın 

açıklaması...

!TÜRK BÜRO-SEN, kamu 
çalışanları sendikaları kanu-
nu çıktığından bu yana hiz-
met kolunda yetkili sendika 
olmuştur. Sendikamız 10 
yıldır yetkili sendika olarak 
kamu çalışanlarının hak ve 
menfaatleri için mücadele 
etmesine rağmen, Maliye 
Bakanlığı’nda yetkiyi 2006 
yılında elde etmiştir. 
Kurumda yetkili olduğu gün-
den bu yana, Veri Hazırlama 
Kontrol İşletmenliği kadro-
sunun çalışanlara sınavsız 
olarak verilmesi adına her 
platformda mücadele ver-
miştir. 
Sendikamızın yetkili olma-
sından dolayı, gerek toplu 
görüşme süreçlerinde gerek-
se kurum idari kurullarında 
VHKİ kadrolarının sınav şar-
tı aranmadan verilmesi ile 
ilgili talebi ileten her zaman 
Türk Büro-Sen olmuştur. 
Maliye Bakanlığı ve Gelir 
İdaresi Başkanlığı’nda konu 
ile ilgili düzenlemenin ya-
pılmasının ardından bazı 
sendikaların, emek hırsızlı-
ğı yapmaya başladıkları ve 
Türk Büro-Sen’in başarısının 
üstüne konmaya çalıştıkları 
kamu çalışanlarının dikka-
tinden kaçmamaktadır. 

EMEK HIRSIZI, YANDAŞ 
SÖZDE SENDİKALARIN YA-
LANLARINI BİR KEZ DAHA 
KİRLİ YÜZLERİNE VURMAK 

İÇİN KRONOLOJİK OLA-
RAK ORTAYA KOYDUK. 

İŞTE TÜRK BÜRO-SEN’İN 
MALİYE BAKANLI-

ĞI VE GELİR İDARESİ 
BAŞKANLIĞI’NDA VHKİ 

KADROLARININ SINAVSIZ 
VERİLMESİ İÇİN YAPMIŞ 

OLDUĞU MÜCADELENİN 
KRONOLOJİK TARİHİ: 

02.02.2007: Müsteşar Ha-
san Basri Aktan ile görüşme 
yapılmış ve sendikamız tara-
fından hazırlanan VHKİ un-
vanlarının sınavsız verilmesi 
talebini de içeren rapor Müs-
teşara sunulmuştur. 
15.02.2007: Sendikamız 
tarafından hazırlanan rapor 
Maliye Bakanı, 
Müsteşar, Per-
sonel Genel Mü-
dürü, GİB Baş-
kanı ve Başkan 
Yardımcılarına 
iletilmiştir. Ra-
porda personelin 
sorunlarının yanı 
sıra, VHKİ kad-
rolarının sınavsız 
şekilde verilmesi 
de talep edilmiş-
tir. 
2 7 . 0 2 . 2 0 0 7 : 
GİB Başkanı Os-
man Arıoğlu ile 
yapılan görüşül-
mede söz konusu 
talebimiz iletil-
miştir. 
2 2 . 0 3 . 2 0 0 7 : 
Tür-
kiye genelinde 
yapılan eylemde 

konu kamuoyu
nun dikkatine taşınmıştır. 
01.12.2007: GİB Başkanı 
Mehmet Akif Ulusoy ile ya-
pılan görüşmede VHKİ kad-
rolarının sınavsız verilmesi 
dile getirilmiştir. 
25.02.2008: GİB Başkanı 
Mehmet Akif Ulusoy ile ma-
kamında tekrar bir görüşme 
gerçekleştirilerek, talebimiz-
le ilgili süreç takip edilmiş ve 
kendisine konu ile ilgili bir 
rapor sunulmuştur. 
30.05.2008: GİB Başkanı 
Mehmet Akif Ulusoy ile sen-
dika heyetimiz konu ile ilgili 
görüşmüştür. 
17.10.2008: Devlet Perso-
nel Başkanlığı’ndan VHKİ 
kadrolarının sınavsız verilip 
verilemeyeceğine dair görüş 
istenmiştir. 
14.11.2008: Devlet Perso-
nel Başkanlığı VHKİ, unvan-
larının sınavsız verilebilece-
ğine dair görüş bildirmiştir. 
25.12.2008: Sendika yetki-
lileri ile bakanlık bürokratları 
toplantı gerçekleştirmiştir. 
05.02.2009: Vergi Konse-
yine sendikamız tarafından 
sunulan raporda VHKİ kad-
rolarının sınavsız verilmesi 
talep edilmiştir. 
20.03.2009: GİB Başkanı 
Mehmet Kilci ziyaret edilmiş 
ve VHKİ kadrolarının sınav-
sız verilmesi talep edilmiştir
03.04.2009: GİB ve İnsan 
Kaynakları Daire Başkanı Bü-
lent Büyükdıgan ile VHKİ’nin 
sınavız verilmesi hususunda 
görüşme yapılmıştır. 
05.05.2009: Tüm illerde 
VHKİ unvanın sınavsız ve-
rilmesini de kapsayan talep-
lerimizle ilgili kitlesel basın 
açıklaması yapılmıştır. 
15.05.2009: GİB Başkanı 
Mehmet Kilci ziyaret edil-
miştir. Ziyarette söz konusu 
talebimiz gündeme getiril-
miştir. 
25.05.2009: Türkiye Ge-
nelinden gelen Maliye çalı-
şanları ile Maliye Bakanlığı 
önünde büyük çaplı bir ey-
lem gerçekleştirilmiştir. 

16.06.2009: Maliye Bakan-
lığı, Gelir İdaresi Başkanlığı 
Bürokratları, İl Defterdarları 
ve Vergi Dairesi Başkanları-
nı Kapsayan 121 Yöneticiye 
Sendikamız tarafından mek-
tup yazılmıştır. 
03.07.2009: Vergi Konseyi 
ziyaret edilerek, söz konusu 
talep dile getirilmiştir. 
03.02.2010: Maliye Bakanı-
na ve Gelir İdaresi Başkanına 
taleplerimizin yerine gelme-
mesi durumunda AİHM gi-
dileceğine dair mektup gön-
derilmiştir. 
18.03.2010: Maliye Bakanı-
na yönelik toplu faks eylemi 
yapılmıştır. 
26.05.2010: Vergi Konseyi-
ne yeniden bir rapor sunula-
rak, VHKİ kadrolarında sınav 
şartı kaldırılması istenmiştir. 
Sendikamız tarafından ha-
zırlanan rapor, TBMM Plan 
ve Bütçe Komisyonuna, AKP, 
CHP, MHP Grup Başkanve-
killiklerine, Maliye Bakanına 
ve Gelir İdaresi Başkanına 
gönderilmiştir. 
07.02.2011: GİB İnsan Kay-
nakları Daire Başkanı Yusuf 
Çilkoparan konu ile ilgili ola-
rak ziyaret edilmiştir. 
02.03.2011: Personel Genel 
Müdürü Ümit Aksoy’a ma-
kamında yapılan ziyarette 
talebimiz iletilmiştir. 
Ayrıca sendikamız her yıl 
Vergi Haftası münasebetiyle 
yapmış olduğu basın açıkla-
masıyla da, konuyu kamuo-
yunun gündemine taşımış-
tır. 
2007- 2008-2009-2010 yıl-
larında yapılan Toplu Gö-
rüşmelerde, hükümet yetki-
lilerine VHKİ kadrolarının 
sınavsız verilmesine dair ta-
lebimiz iletilmiş, görüşmeler 
esansında konuyla ilgili giri-
şimlerde bulunulmuştur. 
4688 Sayılı Kamu Görevlileri 
Sendikaları Kanunu
“Kurum idarî kurulları
Madde 22 – Kurum düzeyin-
de kamu görevlilerinin çalış-
ma koşulları ve kanunların 
kamu görevlilerine eşit uygu-

lanması konularında görüş 
bildirmek üzere, eşit sayıda 
kamu işveren vekili ile en 
çok üyeye sahip sendikaca, 
üyeleri arasından belirlenen 
temsilcilerin katıldığı kurum 
idarî kurulları oluşturulur. 
Bu kurullar yılda iki kez top-
lanır.” 

SENDİKAMIZIN KİK 
TOPLANTILARINDAKİ 

MÜCADELESİ: 
Maliye Bakanlığı: 04.11.2008: 
Tarihli KİK Toplantısında
28.04.2009:Tarihli KİK Top-
lantısı Taleplerimiz Yerine 
Getirilmediği İçin Terk Edil-
miştir. 
20.10.2009: Tarihli KİK 
Toplantısında
27.04.2010: Tarihli KİK 
Toplantısında
19.10.2010: Tarihli KİK 
Toplantısında VHKİ’nin sı-
navsız verilmesi talebini ilet-
miştir. 
28.04.2011: VHKİ sınav 
şartı 19 Mart 2011 tarihinde 
kaldırılmıştır. 
GİB: 
22.04.2008: Tarihli KİK 
Toplantısında
23.10.2008: Tarihli KİK 
Toplantısında
22.04.2009: Tarihli KİK 
Toplantısı Taleplerimiz Ye-
rine Getirilmediği İçin Terk 
Edilmiştir. 
10.11.2009: Tarihli KİK 
Toplantısında
04.05.2010: Tarihli KİK 
Toplantısında
23.11.2010: Tarihli KİK 
Toplantısında
26.04.2011:  Tarihli KİK 
Toplantısında VHKİ’nin sı-
navsız verilmesi talebi yine-
lenmiştir. 

…VE SENDİKAMIZIN 
TALEBİ 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ: 
Maliye Bakanlığı’nda 19 
Mart 2011 tarihinde Gelir 
İdaresi Başkanlığında 9 Eylül 
2011 tarihinde kararın Res-
mi Gazetede yayımlanması 
ile VHKİ sınav şartı kaldırıl-

mıştır. 
Türk Büro-Sen hiç kimse-
ye dalkavukluk etmeden, 
hiç kimseyi aldatmadan, 
ilke ve idealleri doğrul-
tusunda yılmadan, bık-
madan, usanmadan haklı 
taleplerinin mücadelesini 
her platformda vermekte 
ve başarıların altına imza 
atmaktadır. 
Ne yazık ki; Türk Büro-
Sen’in bu başarılarının 
üstüne konmak isteyen 
emek hırsızları Maliye ça-
lışanlarını aldatmaya de-
vam etmektedir. 
Ama, şurasını kimse unut-
masın ki; Maliye çalışanları 
kimin gerçekten kendileri 
için mücadele ettiğini bile-
cek kadar şuurlu ve kendi-
leri için mücadele edenleri 
yalnız bırakmayacak kadar 
da onurludurlar.

Enerji Bakanı Taner Yıldız’ın, Türki-
ye’de Cumartesi günlerinin de çalışma 
günü olmasını ve daha fazla çalışıl-
ması önerisini ne maksatla gündeme 
getirdiğini anlayabilmiş değiliz. Sayın 
Bakan gündeme girmek ya da gündemi 
değiştirmek adına mı yapmıştır? Sa-
dece elektrik tasarrufunu gerekçe gös-
tererek hiçte ihtisas konusu olmayan 
çalışma hayatı ile ilgili konulara girerek 
bu konuda ne kadar yetersiz olduğunu 
ortaya koymuştur. 
Bütün gelişmiş toplumlar çalışma ha-
yatı ile ilgili bilimsel araştırmalar ya-
parak daha verimli çalışma sağlamak 
ve istihdamı geliştirmek adına çalışma 
sürelerini azaltmaya yönelmişken, ter-
sine bir öneri ile neyi hedeflediğini an-
layabilmiş değiliz. 
Cumartesi Günü Çalışmanın Nasıl 

Bir Katkı Sağlayacağının Altı 
Doldurulmalı 

Özellikle memurların cumartesi günü 
çalışmaları verimliliğini mi artıracak, 
ülkenin ekonomisine daha fazla katkı 
mı sağlayacak, istihdam mı yaratacak; 
bu hususların mutlaka altı doldurul-
malıdır. 
Bugün milyonlarca işsizimizin oldu-
ğu, özellikle genç işsizlerin oranının 
%30’lara ulaştığı ülkemizde daha uzun 
süre ile insanların çalışması demek 
istihdamı azaltmak demektir. Bunun 
ötesinde, böyle bir uygulamanın yıllar-
ca hükümet politikası haline gelen ve 
oy kaygısı ile 8 milyon aileye yapılan 
devlet yardımlarının daha fazla kişiye 
yapılmasına neden olacağı aşikardır. 
Çalışmadan, devletin sırtından haya-
tını sürdüren her geçen gün sayıları 
artan milyonlarca insanımız varken, 
Sayın Bakanın önerilerini iyi niyetli bir 
teklif olarak görmüyoruz. 
Amaç daha çok işsiz daha çok yeşil kart 
dağıtmak ve sonuçta daha çok oy al-
maksa bu çağdışı anlayışı kabul etme-
miz mümkün değildir. 

Türkiye, Dünya’da En Çok Çalışan 
Ülkelerden Birisi 

Biz Türkiye Kamu-Sen olarak, çalışma 
hayatında verimli çalışmayı ve hak ede-
rek kazanmayı temel prensip olarak 
kabul etmekteyiz. İnsanlarımıza istih-
dam yaratmayacak ve insanca yaşama-
larına engel olacak hiçbir uygulamayı 
kabul etmemiz mümkün değildir. 
Türk emekçisi ABD ve AB ülkeleri va-
tandaşlarından daha fazla çalışmakta-
dır. Ancak hak ettiğini alamamaktadır. 
Türkiye’de haftalık ortalama çalış-
ma süresi 45.5 saat iken, ABD’de 
43, İngiltere’de 43.9, İspanya’da 
40.7, İsveç’te 40.0, Almanya’da 39.7, 
Avusturya’da 39.6, Hollanda’da 39.5, 
Danimarka’da 38.9, Belçika’da 38.4, 
İtalya’da 38.4’tür. 
Bütün bu gerçekler ortada iken hangi 
gerekçe ile çalışma süreleri uzatılmak 
istenmektedir. Kamuoyu önünde Sa-
yın Bakan’ın niyetini açıkça söylemesi-
ni talep ediyoruz.

MALİYE’de BİR VHKİ HİKAYESİ...

4688 sayılı kanunu yürürlüğe girdiği tarihten itibaren hizmet ko-
lunda yetkili olan sendikamız ancak Maliye Bakanlığı’nda yetkiyi 
2006 yılında almıştır. Yetkiyi aldığı tarihten itibaren başta Kurum 
İdari Kurulları olmak üzere her platformda VHKİ kadrolarının sı-
navsız verilmesi ve unvan değişikliğinde aranan 2 yıllık yüksekokul 
mezunu olma şartının lise mezunu olarak değiştirilmesi mücadele-
sini vermiştir. Yapmış olduğumuz çalışmalar, nihayet Gelir idaresi 
Başkanlığı tarafından çalışanlarının lehine yapılan bir düzenleme 
ile sonuçlandı. Sendikamız en son 2011 yılı Nisan ayında da yapı-
lan Kurum İdari Kurulunda, VHKİ kadrolarının sınavsız verilmesi 
ve iki yıllık yüksekokul mezunu olma şartının kaldırılması ile lise 
mezunu olarak değiştirilmesini talep etmiş ve karar altına aldırmış-
tır. 9 Eylül 2011 tarih 28049 sayılı resmi gazetede yayınlanan, Gelir 
İdaresi Başkanlığı Personeli Görevde Yükselme ve Unvan Değişikliği 
Yönetmeliği ile VKHİ kadrolarının sınavsız verilmesi ve VHKİ için 
aranan iki yıllık yüksekokul mezunu olma şartı lise mezunu olarak 
değiştirilmiştir. Bu düzenlemelerle birlikte bazı konularda değişik-
likler yapılmıştır. Emeği geçen herkese teşekkür eder, değişikliğin 
Gelir idaresi çalışanlarına hayırlı olmasını dileriz.

Gelir İdaresi Başkanlığı’nda sendikamızın başarısı

23 EKİM günü Van’da meydana gelen depremden za-
rar gören vatandaşlarımızın acılarını paylaşarak zor 
günlerinde maddi-manevi destekte bulunmak üzere, 
25 Ekim’de bölgeye hareket eden Türkiye Kamu-Sen 
heyeti, inceleme ve temaslarda bulundu. Van ve Erciş 
ilçesinde incelemelerde bulunan Türkiye Kamu-Sen 
Genel Başkanı İsmail Koncuk, Genel Teşkilatlandırma 
Sekreteri Fahrettin Yokuş, Genel Mevzuat Sekreteri 
İsmail Karadavut ve Genel Sosyal İşler Sekreteri İlhan 

Koyuncu’ya; Van Türkiye Kamu-Sen İl temsilcisi, Tür-
kiye Kamu-Sen’e bağlı sendikaların şube başkanları, 
aralarında Van İl Temsilcimiz Nedim Aysan’ın da bu-
lunduğu konfederasyonumuza bağlı sendikaların İl 
Temsilcileri, ayrıca Türkiye Kamu-Sen Bitlis İl Temsil-
cisi, Türk Büro-Sen Bitlis İl Temsilcisi ile Türk Büro-
Sen Ağrı Şube Başkanı Celalettin Yıldırım, Şube Baş-
kan Yardımcısı Mahmut Günay, Patnos İlçe temsilcisi 
Maşallah Çelik ile sendika temsilcilerimiz de eşlik etti. 

Vanlı kardeşlerimizin 
acılarını paylaştık

Artvin İl Temsilciliği Adana

Ankara 12 Nolu Şube Ankara 8 Nolu Şube

Çankırı Şube Erzurum Şube

Gümüşhane Hatay Şube

İstanbul 3 Nolu Şube İstanbul 4 Nolu Şube

Karabük Şube Konya Şube

Ankara 6 Nolu Şube

Ankara 1-4 Nolu Şube

Bolu Şube

Gaziantep Şube

İstanbul 1 Nolu Şube

İzmir Şube

Malatya İl temsilciliğiNiğde İl Temsilciliği Yalova İl Temsilciliği

Ankara 3 Nolu Şube Ankara 3 Nolu Şube



KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 13TÜRK KÜLTÜR SANAT-SEN12TÜRK BÜRO-SEN 2011 Ekim 2011 EkimSendikamızın 
faaliyet ve 
ziyaretleri

ELDİVAN YETİŞTİRME YURDU 
ÇOCUKLARI İLE PİKNİKTE 

BULUŞTUK
Genel Merkezimiz ve Ankara 7 
Nolu şubenin birlikte düzenlediği 
etkinlikte Çankırı Eldivan Yetiş-
tirme Yurdu çocukları ile piknikte 
buluşuldu. Genel Başkanımız Fah-
rettin Yokuş, Genel Başkan Yardımcımız Nejla Öksüz’ün, Ankara 7 No’lu 
Şube Başkanı Kadir Polat,Şube Yöneticileri Mehmet Köse, Kubilay Gökçen 
ve Kadın Komisyonu üyeleri ile birlikte, Ankara Şube kadın komisyonu 
yöneticileri ve kadın komisyonu başkanlarının da katıldığı etkinlikte, İlçe 
Kaymakamı Harun Polat, Çankırı Kamu-Sen yönetimi ve Türk Büro-Sen 
Şube yönetimi de bulundu. Yurt müdür ile çocukların sorunları ve sendi-
kamızın bu konuda ne yapabileceği konusunda istişarede bulunuldu. 

İÇİŞLERİ PERSONEL GENEL MÜDÜRÜ 
TAŞYAPAN’I ZİYARET ETTİK

Türk Büro-Sen Genel Başkan Yardım-
cıları Bayram Öztürk, Nejla Öksüz ve 
Ankara 7 No’lu Şube Başkanı Kadir 
Polat, görevine yeni atanan İçişleri Ba-
kanlığı Personel Genel Müdürü İbrahim 
Taşyapan’a hayırlı olsun ziyaretinde bu-
lundu.

TÜRK İDARECİLER DERNEĞİ’NE ZİYARET 
Türk Büro-Sen Genel Başkan Yardımcısı Nejla Ök-
süz ve Ankara 7 No’lu Şube Başkanı Kadir Polat, 
İdareciler Derneği Başkanı Saffet Arıkan Bedük’ü 
ziyaret etti. Saffet Arıkan Bedük , İçişleri çalışanla-
rını bir bütün olarak gördüklerini, genel idarenin 
sorunlarını da her ortamda dile getirdiklerini ve 
getirmeye devam edeceklerini bildirdi.

ÇORUM ŞUBEMİZ KADIN 
KOMİSYONLARINDAN DAYANIŞMA YEMEĞİ 
Çorum Şubemiz Kadın Komisyonlarının dü-
zenlediği dayanışma yemeğine,Genel Baş-
kan Yardımcılarımız Osman Eksert ve Nejla 
Öksüz’ün yanında Çorum Şube Başkanımız 
Sami Çam ile Şube Başkan Yardımcılarımız 

Ekrem Ceylan ve Erol Arıcı, Çorum Şubemiz Kadın Komisyonları Baş-
kanı Güler Benli ve çok sayıda bayan üyemiz katıldı.

SGK BAŞKAN YARDIMCILARINA 
HAYIRLI OLSUN DEDİK 

Türk Büro-Sen heyeti, görevlerine yeni atanan 
Sosyal Güvenlik Kurumu Başkan Yardımcıları 
Mustafa Kuruca ve Yadigar Gökalp’i makamlarına 
ziyaret ederek, görevlerinde başarılar diledi. Zi-
yarete, Türk Büro-Sen Genel Başkan Yardımcıları 
Hüseyin Aslan, Cafer Seçer, Ankara 1 No’lu Şube 
Başkanı Dinçer Güler, Ankara 4 No’lu Şube Baş-
kanı Alper Yıldırım, Ankara 6 No’lu Şube Başkanı 
Yücel Özer’in katıldı.

GENEL BAŞKANIMIZ, FLORYA PARK EVLERİ 
KOOPERATİFİNİ İNCELEDİ 

Türk Büro-Sen Genel Başkanı Fahrettin Yo-
kuş, 8 Ekim 2011 Cumartesi günü Ankara 1 
No’lu Şubenin önderliğinde yapılmaya başla-
nan S.S. Florya Park Evleri Konut Yapı Koope-
ratifi inşaatını yerinde inceledi. Kısa bir sürede 

projenin geldiği noktanın sevindirici olduğunu belirten Türk Büro-Sen 
Genel Başkanı Fahrettin Yokuş, yapılma aşamasındaki binaları gezdi. 

İŞKUR GENEL MÜDÜRÜ SAYIN M. KEMAL BİÇERLİ’Yİ ZİYARET ETTİK 
Türk Büro-Sen Genel Başkan Yardımcıları 
Bayram Öztürk, Hüseyin Aslan ve Nejla 
Öksüz; Türkiye İş Kurumu Genel Müdü-
rü M.Kemal Biçerli’yi makamında ziya-
ret etti. Kurum çalışanlarının sorunları 
hakkında fikir alışverişinin yapıldığı zi-
yarette, İş-Kur Genel Müdürü M. Kemal 
Biçerli kurumdaki yenilikler ve kurumun 
işsizlikle mücadele politikası hakkında 
bilgi verdi.

GENEL BAŞKAN YARDIMCILARIMIZ ÇANKIRI’YI ZİYARET ETTİ 
Sendikamızın Genel Başkan Yardımcıları Cafer Seçer, Nejla Öksüz ve An-
kara 10 No’lu Şube Başkan Yardımcısı Yüksel Seven, Çankırı’daki kamu 
kurumlarını ziyaret ederek, üyelerimizle bir araya geldi. 
Sosyal Güvenlik Kurumu’nda 
öğle saatinde yapılan istişare 
toplantısında, kurum sorun-
larının ele alındığı bir istişare 
toplantısı gerçekleştirildi. Daha 
sonra SGK’nın tüm birimlerini 
oda oda dolaşan Türk Büro-
Sen heyeti, çalışanları ziyaret 
ederek, problemlerini dinledi. 
Akşam İçişleri çalışanları ile bir 
toplantı gerçekleştirildi.

Nüfus ve Vatandaşlık İşleri Genel Müdürlüğünde 
657 sayılı Yasanın 4/B maddesi kapsamında is-
tihdam edilen Sözleşmeli Personele ilişkin 2008 
yılı Hizmet Sözleşmesinin, idareye tek taraflı fe-
sih yetkisi tanıyan 8. maddesinin (b) fıkrası ve 
çalışma şartlarına ilişkin 3. maddesinin 2. fıkrası 
ile 7/15754 sayılı Sözleşmeli Personel Çalıştırıl-
masına Dair Esaslar başlıklı Bakanlar Kurulu Ka-
rarının 13. maddesinin 3. ve 4. paragraflarının 
iptali istemiyle Danıştay 12. Dairesi’nde açmış 
olduğumuz dava sonuçlandı. 

Danıştay 12. Dairesi’nin E:2008/371, 
K: 2011/2636 sayılı kararında 2008 yılı hizmet 
sözleşmesinin 3. maddesinin 2. fıkrasının 2. cüm-
lesinde yer alan; “Normal çalışma saatleri dışında 
veya tatil günlerinde yapacağı çalışmalar karşılığın-
da ilgiliye herhangi bir ek ücret ödenmez” ibaresi ile 
8. maddesinin (b) fıkrasında geçen; “Taraflar bir 
ay önce ihbar etmek şartıyla, sebep göstermeksizin 
sözleşmeyi her zaman feshedebilir” ibaresinin hu-
kuka açıkça aykırı olduğu gerekçelendirilerek 
İPTALİNE karar verilmiştir. 

4/B’li nüfus çalışanları için 
sendikamızdan bir hukuk zaferi daha

13 Ekim 2011 Perşembe günü saat 10:30’da, Ankara 8 
No’lu Şube Yönetim Kurulu üyeleri ve kurum çalışan-
larının katılımıyla Ekonomi Bakanlığı önünde yapılan 
eylemde, düdükler ve sloganlar eşliğinde ek ödemelerin 
tüm personellere ödenmemesi protesto edildi. 
İlk eylemi, 16 Ağustos 2011 günü Ekonomi Bakanlığı 
bahçesinde Genel Başkan Fahrettin Yokuş tarafından 
yapan sendikamız, memurların geniş katılım sağladığı 
basın açıklamasında yetkililerin engelleme çabalarıyla 
karşılaşmışlar ve yaşanan tatsızlıklar “Memura Bu da 
Yapıldı” başlıklarıyla basında yer almıştı. Basının haber 
alması engellenmiş, Bakanlık içine sokulmayan basın 
mensupları görüntü alamamışlardı. 
Geniş bir katılımın sağlandığı basın açıklamasında; 
Ankara 8 No’lu Şube Başkanı Kamil Yılmaz; “Ücret den-
gesizliğinden dolayı bozuk olan çalışma barışının daha 
da bozulacağını, huzursuzlukların artacağını bilmenizi 
ister; ek ödemeden yararlanamayan personelin ek öde-
melerinin bir an önce hayata geçirilmesini talep ederiz. 
Ek ödemede yapılacak artışların, son günlerde yapılan 
zamlar dikkate alınarak, günün şartlarına göre yeniden 
düzenlenmesi gerektiğini bir kere daha ifade ederek, 
katılımlarınızdan dolayı hepinize teşekkür ediyoruz.” 
diyerek; Ekonomi Bakanlığı ile Hazine Müsteşarlığı 
üyelerimizin taleplerini dile getirdi.
Bakanlık Bürokratı Memurlara Tehdit Savurdu
Ankara 8 No’lu Şubemizin demokratik hakkını kulla-
narak yapmayı düşündüğü basın açıklaması öncesinde, 
Personel Daire Başkanı Hacı Mehmet Sönmez, memur-
ları tehdit ederek; açıklamaya katılmalarını engellemeye 
çalışmıştır. Birim amirleri memurların odalarını tek tek 
dolaşarak, memurları eyleme inmeleri halinde sürgüne 
göndereceklerini ifade ederek, baskıda bulunmuştur. 
Kurum yetkililerinin tüm bu tehdit ve baskılarına rağ-
men sendikamızın basın açıklamasına katılan yüzlerce 
memur sesini duyurmaya çalışmış ve hak arama müca-
delesine katkı da bulunmuştur. Ekonomi Bakanlığı’nın 
çirkin tavrı bununla da sınırlı kalmamış, başta Anadolu 
Ajansı olmak üzere basın açıklaması duyurumuza isti-
naden haber yapmak amacıyla gelen basın mensupları, 
aldıkları talimat neticesinde güvenlik görevlileri tara-
fından Bakanlık binasına yine sokulmamıştır. Basının 
haber alma özgürlüğü ve sendika olarak demokratik 
tepkimizin kamuoyuna duyurulması engellenmiştir. 
Genel Başkan Yardımcımız Cafer Seçer: 
“Gerekirse İş Bırakırız”
Türk Büro-Sen Basın ve Halkla İlişkilerden Sorum-
lu Genel Başkan Yardımcısı Cafer Seçer Ekonomi 
Bakanlığı’nın hak arama mücadelesine karşı takındığı 
tahammülsüz tavırla ilgili olarak; “ Yapmış olduğumuz 
her iki eylemde de Bakanlık yetkililerinin hem basın 
açıklamamıza katılmak isteyen memurlarımıza hem 
de basın mensuplarımıza uyguladığı baskıcı tavır kabul 
edilemez. Bakanlık yetkilileri, basının görüntü almasını 
engelleyerek, basın özgürlüğünü sekteye uğratmıştır. 
Basın açıklamamızı takip etmek üzere orada bulunan 
basın mensuplarımızdan ve bizlerden kurum yetki-
lileri özür dilemelidir.  Ekonomi Bakanlığı ve Hazine 
Müsteşarlığı’nda çalışanların tamamına ek ödemeleri 
ödeninceye kadar eylem sürecimiz devam edecektir. 
Tehdit ve baskılarla sinmeyeceğiz; gerekirse demokra-
tik hakkımız olan iş bırakma eylemine kadar işi götü-
receğiz. Sayın Ekonomi Bakanı’nın yapmış olduğumuz 
görüşmelerde bizlere konu ile ilgili olarak verdiği sözü 
tutmasını bekliyoruz” şeklinde bir demeç vererek, Eko-
nomi Bakanlığı’nda yaşananları kınadı. 

Ekonomi Bakanlığı’nın 
ÇİRKİN TAVRI...

MÜCADELEMİZ SONUÇ VERDİ. 
GÜMRÜKLERE İLAVE 3000 KADRO 

TAHSİS İZNİ ÇIKTI
“Gümrük Kapılarına Acil Müdahale Timleri” 
Gümrük ve Ticaret Bakanlığı’nda yetkili sendika ola-
rak uzun yıllardır gümrük çalışanlarının sıkıntılarının 
çözümü için her platformda mücadele veriyoruz. Ül-
kemizin dört bir yanına dağılmış olan Gümrük kapı-
larında, personel yetersizliğinden, teknik donanım 
eksikliğine kadar pek çok konunun çözümü için hem 
yazışmalar hem de kurum idari kurulu toplantıların-
da büyük çabalar gösterdik. Uzun mücadele süreci 
sonrası Gümrük çalışanları için ilk olumlu adımlar 
atılmaya başlandı. Bilindiği gibi Doğu ve Güneydoğu 
Anadolu bölgelerindeki Gümrük Kapılarında Bazen 
örgütlü bazen de bireysel olarak yoğun kaçakçılık 
yapılmaktadır. Pek çok Gümrük Kapısı, bulunduğu 
bölgenin il ve ilçelerinde yaşayanların geçim kaynağı 
haline gelmiştir. Bu il ve ilçelerde etkin aşiret ve nüfus-
lu aileler, Gümrük kapılarından kaçak mal geçirmek 
için özel ekipler kurmuşlar, bununla da yetinmeyerek 
kendilerine engel olan, daha doğru bir ifadeyle kaçak 
mal sokulmasını istemeyen Gümrük Memurları, si-
lahlı ve fiziki her türlü saldırılara maruz kalmışlardır. 
Artık Gümrük Memurları, Gümrük mahallinin dışı-
na çıkamaz hale gelmişlerdir. Gümrük Bakanlığı’nın 
bu konuyu çözmek adına, başta Habur olmak üzere, 
Esendere, Gürbulak ve Sarp Gümrük kapılarına “Özel 
Eğitimli Acil Müdahale Timleri” göndermesi oldukça 
yerinde bir işlem olmuştur. Bu uygulamanın tüm ka-
pılarda yaygınlaştırılması faydalı olacaktır. Diğer yan-
dan, Gümrük Kapılarında personel eksikliği ile ilgili 
olarak sendikamıza 15.08.2011 tarih ve 1329 sayılı 
yazıda “Gümrük ve Ticaret Bakanlığı taşra teşkilatın-
da görevlendirilmek üzere 3000 kişilik kadro tahsisi 
izninin alındığı, ilk etapta Habur Gümrük Muhafaza 
Başmüdürlüğü’ne 30 Muhafaza Memuru’nun atan-
mış olduğu bildirilmiştir. Bu olumlu gelişmelerin hız 
kaybetmeden devam etmesi, hem Gümrük çalışan-
larımız için hem de, ülkemiz için oldukça önemlidir. 
Çünkü Gümrükler, ülkelerin dışarıya açılan en önemli 
pencereleridir.

ADALET BAKANLIĞI’NA 
KURULACAK OLAN BAZ 

İSTASYONLARINA 
HAYIR.!

Adalet Bakanlığı, GSM operatörleri ile pro-
tokol imzalayarak, 28 Adliye Sarayında çalı-
şanların sağlığını hiçe sayarak baz istasyo-
nu kurulması için anlaşma yaptı. Bazıları 
hizmet binalarında kurulan bazıları da ku-

rulma aşamasında olan baz istasyonlarının fiziki ve 
sağlığı tehdit eden olumsuz etkilerinden dolayı, sendi-
kamız söz konusu istasyonların kaldırılması yönünde 
mücadeleye başladı. Sendikamız Adalet Bakanlığı’na 
yazmış olduğu yazı ile Bakanlıktan GSM şirketleri 
arasında protokol yapılıp yapılmadığını, yapıldıysa 
protokolün hangi adliyeleri kapsadığı ile gerekli izin, 
ruhsat ve sertifikaların alınıp alınmadığına dair bilgi 
talebinde bulundu. GSM operatörlerinin kurduğu baz 
istasyonlarının kaldırılmasına ilişkin Yüksek Yargı 
kararlarında insan sağlığına zararlığı olduğu, bunun 
yanında insanın psikolojik yapısında yarattığı olum-
suz etkiler, yaşam kalitesini kötü etkilediği ve çevreye 
zarar verdiği vurgulanmaktadır. Hiçbir hizmet, insan 
yaşamı kadar öncelik ve önem taşımaz. Yararlı bir hiz-
metin karşılığı olarak insanın ölümü uygun bir sonuç 
olarak kabul edilemez. İnsan yaşamında tehlike yara-
tan bir hizmetin, kişi yaşamının önüne geçmesi ve ona 
üstünlük tanınması doğru bir yaklaşım olarak düşü-
nülemez. Türk Büro-Sen olarak, kamu çalışanlarının 
hak ve menfaatlerini koruyup, geliştirmenin yanı sıra 
çalışanların sağlıklı çalışma koşullarında görev yapma-
larını da önemsiyoruz. Bu bağlamda, Adalet Bakanlığı 
bünyesindeki hizmet binalarına kurulması planlanan 
baz istasyonlarının kaldırılması için mücadelemizi 
başlatmış bulunmaktayız. 

İSTİŞARE TOPLANTISI
Balıkesir Edremit’te yapılan Türkiye Kamu-Sen İstişare Toplantısına katıldık

Sendikamızın kuruluş 
tarihi olan 2001 yılından 
bu güne kadar Malatya İl 

Temsilciliği görevini, aynı 
il,  İl Müdür  Yardımcısı 
Mehmet Kazancı yürüt-

mekteydi.  
Mehmet Kazancı; yak-

laşık on (10) yıldan beri 
sendikamızı  Malatya İl 
düzeyinde en iyi şekilde  

temsil etmiştir.  Çalışan-
larımızın  sorunlarını 

çözmede büyük gayret 
göstermiş, sorunların 

çözümü için Genel Mer-
kezimiz ile diyaloglarını 

örnek bir şekilde sürdür-
müştür. 

Beraberinde İl Müdürlü-
ğü İşyeri temsilcisi Sela-

hattin Gül ile birlikte üye 
kayıtlarında büyük gay-

ret sarf ederek il bazında 
çalışanlarımızın %75’inin 

sendikamıza üyeliklerini 
sağlamışlardır. 

Ancak;  işyeri temsilcimiz 
Selahattin Gül’ün emekli 

olması, İl Temsilcimiz 
Mehmet Kazancı’nın İl 

Müdürlüğündeki  işleri-
nin yoğunluğu nedeniyle 

Malatya ilinde yönetim 
değişikliği  yapılması ha-
sıl olmuştur. Genel Baş-
kan  H.Hüseyin Yılmaz 

ve Genel Teşkilatlandır-
ma Sekreteri Uğur Yıldı-

rım  16-18 Ağustos 2011 
tarihlerinde Malatya’ya 

giderek  yeni İl Temsilcisi 
olarak İl Müdür Yardım-

cısı Ali Cengiz, İşyeri 
temsilciliklerine Hacı 

Ulutaş  ve Nihat  Yılmaz’ı  
seçmişlerdir. 

Ayrıca; Ramazan olması 
sebebiyle Türkiye Kamu-

Sen‘e bağlı sendikaları-
mızın, Şube Başkanları, 

Türkiye Kamu-Sen  İl 
Temsilcisi, İl Kültür 

ve Turizm Müdürü ve 
beraberindeki yönetim 

ve üyelerimizin katı-
lımlarıyla iftar yemeği  

verilmiş, eski İl Temsil-
cisi  Mehmet Kazancı  ve 

Selahattin Gül’e  plaket 
verilmiştir.

Genel Başkan H.Hüseyin 
Yılmaz Ülkemizin gün-

demi ile ilgili artan terör 
hareketleri, Anayasa De-
ğişikliği ve çalışanlarımı-

zı yakından ilgilendiren 
4688 sayılı Kamu Görev-
lileri sendikaları Kanunu 

ile ilgili sendikamızın 
görüşlerini katılımcılarla 

paylaşmıştır.
Sendikamızın kuruluşun-
dan bu güne kadar emeği 
geçmiş herkese teşekkür 

etmiş, yeni görev alanlara 
başarılar dilemiştir. 

Mehmet Kazancı’dan boşalan Malatya İl 
Temsilciliği görevine Ali Cengiz getirildi

İşyeri temsilciliklerine Hacı Ulutaş  
ve Nihat  Yılmaz seçildi.MALATYA

Kayseri temsilcimiz Cengiz Karacabey  işye-
rinde ziyaret edilmiş,  bir kısım üyelerimizin 
sorunları tarafımıza aktarılmış ve  çözümleri 
aranmıştır. Ayrıca temsilcimiz Cengiz Karaca-
bey ile birlikte Genel Başkan  H.Hüseyin Yıl-
maz,  birim amirlerine çalışanların sendikalara 
üye olmalarını teşvik etmelerini, üye çalışmala-
rı esnasında objektif olmalarını, yönetim veya 
sarı sendika tarafından yapılan vaatlere prim 
vermemelerini, üye olmanın yasayla verilmiş 
demokratik bir hak olduğunu, aksi takdirde suç 
işleyeceklerini  ifade etmişlerdir.

KAYSERİ

Mersin dönüşü önce Niğde il Temsilcimiz 
Salih Akyüz ziyaret edilmiş, il bazında üyele-
rimizin sorun ve talepleri konularında bilgi 
alış-verişinde bulunulmuş, sendikal  konular, 
gelişmeler konusunda bilgiler verilmiş ve aynı 
gün Kayseri’ye geçilmiştir.

NİĞDE

www.tkss.org.tr

Bilindiği gibi Konfederasyonumuz 30 Eylül- 2 
Ekim 2011 günleri arasında Balıkesir Edremit’te 
Genişletilmiş İstişare Toplantısı yapmıştır. Söz 
konusu toplantıya Sendikamız Genel Merkez Yö-
netim Kurulu Üyeleri  ile Ankara ve İstanbul Şube 
Başkanlarımız katılmışlardır. 
Sendikamız söz konusu toplantıda 7 kişilik heyet-
le temsil edilmiştir. Bu esnada Kütahya ve İzmir 
İl Temsilciliklerimiz, ayrıca gerek Kütahya ve ge-
rekse İzmir’de kurumlar, yetkililer ve üyelerimiz 
işyerlerinde ziyaret edilmiş, İzmir Ege Şubesinin 
kurulması için görüşmelerde bulunulmuş ve üye 
çalışmalarına hız verilmiştir. 

Geçtiğimiz Eylül ayı içerisinde sendikamız Mersin il 
Temsilcisi Doğukan Bekir Alper akşam saatlerinde  
Tarsus’taki evine dönüşte maalesef bir vatandaşın 
ölümü ile sonuçlanan bir trafik kazası geçirmiştir. 
İlgili makamların olay yeri  incelemesinde Doğukan 
Bekir Alper sekizde-sekiz suçsuz bulunmuş, ilk du-
ruşmasında serbest bırakılmıştır. Olaya sebep olan 
vatandaşın akşamın ilk saatlerinde aksi istikamet-
ten yaya olarak gelip arabaya çarpan merhumun 17 
yaşında bir genç olması ne yazık ki   üzüntümüzü 
daha da derinleştirmiştir.
Doğukan Bekir Alper’in böyle elim bir kazanın du-
yulması üzerine yanında olma adına ilgili yerler ile 
görüşülmüş ve hemen arkasından Genel Başkan 
H.Hüseyin Yılmaz ve Genel Teşkilatlandırma Sek-
reteri Uğur Yıldırım  Tarsus’a giderek geçmiş olsun 
ziyaretine gitmişlerdir. Aileleri ile görüşerek Temsil-
cimiz Doğukan Bekir Alper’e geçmiş olsun, merhu-
mun ailesine de taziye ziyaretinde bulunmuşlardır. 
Cenab-ı Allah hiçbirimize bir daha böyle elim bir 
kaza yaşatmasın.
Daha sonra Mersin il merkezine geçilerek sendika-
mızın işyeri temsilcileri ile gelişmeler hakkında bilgi 
alışverişinde bulunulmuştur.

MERSİN



KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 14 KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 15TÜRK ENERJİ-SEN TÜRK ENERJİ-SEN2011 Ekim 2011 Ekim

TÜRKİYE’DE memurlar çalışma hayatında 
yani görev yaparken olduğu gibi  emeklilikte 
de mağdur ediliyor.
Kamu çalışanları emeklilikte yaşadıkları hak 
kayıpları nedeniyle ciddi anlamda mağduri-
yetler yaşıyor. 
Hayatının en verimli dönemlerini, tabiri ca-
izse ‘kıt kanaat’ yaşayarak devlete hizmette 
geçiren kamu çalışanları, ‘Hiç olmazsa emekli 
olunca rahat ederim’ düşüncesini akıllarından 
bile geçiremiyorlar. 
Mevcut sistem ve şartlara göre rahat bir 
emeklilik memurlarımız için hayalden öte bir 
şey değil… 
30 yıl hizmet eden bir kamu çalışanına rahat 
bir emeklilik hayatı sunmamak büyük bir ek-
sikliktir, ayıptır.
‘Geçinememe’ kaygısıyla kamu çalışanları iste-
dikleri halde emekli olamıyorlar.
Emekli olanlar ise ailesini geçindirmek için 
başka işler yapmaktan emekliliğin tadını çıka-
ramıyor.
Bugün yaklaşık 800 bin memur emekliliği hak 
etmesine rağmen emekli maaşlarının düşük 
olması nedeniyle emekli olmaktan imtina edi-
yor. 
 Bu Türkiye için vahim bir manzaradır. 
Oysa ‘emeklilik teşvik edilse’ kamuda 800 bin 
yeni istihdamın önü açılmış olacak...
Emekli İkramiyesi Bir Oda Bile almıyor
Gelelim emekli ikramiyelerine…
Burada da tablo vahim.
Emekli ikramiyeleri çok düşük. 
30 yıl çalışan bir memurun emekli ikramiyesi 
bir evin odasını almaya bile yetmiyor.
30 yıl görev yapan bir memur 30 bin TL, bir 
müdür 46 bin TL emekli ikramiyesi alırken, 
bir kamu işçisi emekli olurken 82 bin TL kı-
dem tazminatı elde ediyor.
Eskiden memurların emekli ikramiyeleri ile 
ev alınırdı. 
Şimdiyse emekli ikramiyeleri bir oda bile ala-
mıyor.
Hükümet kamuda reform mu yapmak isti-
yor?
İşe önce kamu çalışanlarının mali ve sosyal 
haklarından başlamalı…
Çalışanı mutlu edemedikten sonra orada ‘re-
formdan’ söz etmeniz ne kadar inandırıcı ola-
bilir ki…
Talebimiz şu;
Memur ikramiyeleri en azından işçilerinin se-
viyesine çıkarılmalı…
Bu haksızlık, bu çifte standart son bulmalı…
Peki gelelim emekli maaşlarına
Burada da çok içaçıcı bir tablo yok elbet…
Memurların emekli maaşları da düşük…
30 yıllık bir memur emekli olunca 1170 TL, 
müdür 1300 TL emekli maaşı alırken kamu 
işçisinin 2600 TL emekli maaşı aldığını bili-
yoruz. 
Mağduriyetin son bulması ve memurların 
emeklikte rahatça geçimlerini sağlamaları için 
hükümetin düzenleme yapmasını istiyoruz. 
Kamu çalışanlarını emeklilikte rahat ettirme-
nin yolu memurların emekliliğe esas maaş ka-
zanç tanımlarını değiştirerek, tüm ödenekle-
rin emekliliğe dahil edilmesini sağlamaktır.   
Böylece emeklilik haklarında ilerleme olabilir.
Bunu yapın…
Önkoşulsuz ve hemen…
Saygılarımla…

Celal 
KARAPINAR

Türk Enerji-Sen Genel Başkanı

Memura 
‘rahat emeklilik’ de 

hayal...

Sevgili Kamu Görevlileri arkadaşlarım, 
Gelişmiş toplumlarda bir kişiye yapılan haksızlık, bütün topluma 
karşı yapılmış sayılır. Hepimizde bu bilinç yerleşmedikçe haksızlığın 
ve adaletsizliğin önüne geçilemez.
‘Bana dokunmayan yılan bin yıl yaşasın’…felsefesi toplumun diğer ke-
simleri gibi biz Kamu Görevlilerini de sarmış ve sarmalamıştır.
Hepimiz kendi Dünyamızda sessiz sedasız yaşamayı hüner saydık.
‘Bu Dünyayı bizmi kurtaracağız’ mantığıyla her türlü sıkıntıdan uzak 
durduk. Günlük yaşamın her türlü konfor ve saltanatıyla sarılıp sar-
malandık. Aile fertlerimizin geleceği ve mutluluğu gibi duygularımız 
ile özgürlüğümüz ve geleceğimizi olumsuz şekillendiren bir başka 
mutsuzluğun gölgesi arasına sıkışıp kaldık. 
Sustuk, sustuk, hep sustuk.
Türk toplumu, 12 Eylül askeri rejimi ve daha sonra görev alan Hükü-
metler döneminde önce depolitize edildi. Başta biz Kamu Görevlileri 
olmak üzere, toplumun düşünen duyarlı kesimleri susturuldu. Bas-
kılar ve korkular büyüye büyüye Demokrasimizin boynuna bir halka 
gibi geçti. Suskunluk kural, konuşmak ve eleştirmekte bir süre sonra 
kural dışı bir yaşam tarzı oldu. Duyarlı ve konuşan insanlar uyum-
suzlukla suçlandı.
Halbuki bir kişiye yapılan haksızlığı her insan ağırlığınca yüreğinde 
ve bilincinde duymalıdır. Şayet bu sorumluluk bilincini kuramazsak, 
yaşanan her yeni haksızlığı kadermiş gibi benimseriz. Oysa yoksul-
luk ve haksızlık kader değildir. Yoksulluk ve haksızlığın nedenleri 
vardır, bunları birer birer saptayıp haykırmak gerekir.
Hepimiz kendi görevimiz sınırları içerisinde dirençli olabilirsek, işi-
miz oldukça kolaylaşır. Yargıcımız yargıçlığını, Doktorumuz doktor-
luğunu, memurumuz memurluğunu ve amirimiz amirliğini yapsa, 
inanıyorum ki yaşam daha zevkli olur.
Yaşam, dönme dolap gibidir, bir bakarsınız yükseklerdesiniz, bir ba-
karsınız hiç ummadığınız bir zamanda inmişsiniz o yüksek yerden 
aşağılara. Geriye sadece kişiliğimiz ve onurumuz kalmıştır. Daha 
yükseklere sıçramak için onuru bir pey akçesi olarak ileri sürenler, 
eninde sonunda bir insanlık yıkıntısı ve bir enkaz olarak kalırlar bel-
leklerde.
Halbuki ‘Medeni Cesaret’ 20. yüzyılda uygarca direnişin adıdır. Uy-
garca paylaşılan sorumluluk bilinci, Özgürlüğün ve Demokrasinin 
tek güvencesidir. Unutmayalım ki ‘Cesur bir kez, korkak bin kez ölür’.. 
Önemli olan, insanın suskunluk simgesi olmamasıdır.
*****
1976 yılında başlayan Üniversite öğrenciliği dönemim, 12 Eylül ön-
cesi öğrenci hareketlerinin en yoğun olduğu dönemdi. Bu dönemde 
birçok öğrenci arkadaşım oldu. İlkokula beş yaşında başlamam ne-
deniyle bu arkadaşlarımın hepsi yaşça benden büyüklerdi, bu ar-
kadaşların isimlerini saysam bir kısmını sizlerde hatırlayacaksınız. 
Bazılarıyla değişik ortamlarda zamam zaman aynı havayı teneffüs 
ettik, gönül birlikteliğimiz oldu. Hepsi delikanlıydı, Anadolunun 
bağrından çıkmış, tek derdi Milliyetçi ve Bağımsız Türkiye sevdası 
olan o yiğitler bugün yaşasaydı bize ne derlerdi? 
O ülkü devlerinin tamamına yakını fakir aile çocuklarıydı. Babaları 
onları, fabrikalarda ve köylerde sırtında yük taşıyarak okuttu. Kitap-
larını mum ışığında okuyarak bitirmeye çalıştılar okullarını. Üniver-
siteye gelinceye kadar hepsi sınıfının ve okulunun en çalışkan ve zeki 
öğrencileriydiler.
Hepsi birer fidandı. Hepsi 20’ li yaştaydılar. Bir kısmı idam edilerek, 
bir kısmı kurşunlanarak şehit oldular. Hayatta kalmayı başaranlar ise 
zindanlarda çürütüldü. Anneleri, babaları onların yolunu beklerken 
hastalanarak hayata veda ettiler, diğer aile bireyleri perişan oldu.
Onlar, Urfa’daki köylüler için öldüler. İzmit’deki işçiler için öldüler. 
Onlar bu Ülke için öldüler, bu Ülkenin halkı için öldüler. Çünkü on-
lar, bu Ülkeyi karşılıksız sevmişlerdi.
Onlar, Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK’ ün askerleriydiler. Emperya-
lizmin ahtapot kollarına teslim edilmek istenen Ülkemizin bağımsız-
lığı için canlarını feda ettiler. Amerikan üslerinin Ülkemizde kurul-
masına ve yabancı petrol şirketlerinin yer altı kaynaklarımızı peşkeş 
çekmesine karşı geldikleri için istenmediler, bertaraf edildiler.
EUAŞ, TEİAŞ, TEDAŞ, TETAŞ, DSİ, TKİ, Eti Maden ve diğer kurum-
larımızda görev yapan dostlarım, o büyük ülkü devleri, o yurtsever-
ler isteseydi hepsi bugün Mimardı, Mühendisti, Doktordu, Yargıç 
ve Hakimdi. İsteselerdi, bugün yatları, katları ve fabrikaları vardı. 
Kendi ikballerini Ülkesinin bekasına tercih etselerdi, bugün hepsi 
Müdür, Daire Başkanı ve Genel Müdürdüler. 
Çünkü onlar içimizde en çalışkan ve zeki arkadaşlarımızdılar. 
Onlar yaşasaydılar, belki bugün büyük bir kısmı Milletvekili ve Ba-
kan koltuğunda oturuyor olurlardı. Ben inanıyorum içlerinden biri 
Başbakan veya Cumhurbaşkanı olurdu. Çünkü onlar duyarlıydı, 
kendilerini Ülkesinin geleceği ve bizim geleceğimiz için adamışlardı. 
Onlar, kendilerini bizim için feda ettiler. Onların hayalleri ve hedef-
leri vardı. Birkaç günlük koltuk sevdası ve ‘Biat et rahat et felsefesi’ 
ile sendikasını değiştirerek inanmadıkları yerde duran arkadaşlarım, 
sizin hiç mi hayalliniz ve hedefiniz olmadı? 
Değerli dostlar, o yürekli insanlara olan saygımızdan dolayı, otuz yılı 
aşkın bir süredir sohbet toplantılarında her zaman bu hakkı teslim 
etmeye çalıştık. Son günlerde inanmadıkları halde önemsiz avantaj-
lar nedeniyle dik duramayan arkadaşlarımız bize yazma fırsatı tanı-
dıkları için onlara da teşekkür ederim.  
Geliniz bir seferlik olsun onlara saygılı olalım.
Bilmeyen ne bilsin bizi, bilenlere selam olsun.                

Mehmet ÖZER
Türk Enerji-Sen Genel Sekreteri

Yaşam, 
yaşamasını 
bilirsek bir 

anlam taşır...

TÜRKİYE Kamu-Sen İstişare Kurulu Toplantısı ve 
Türk Enerji-Sen Başkanlar Kurulu Toplantımız 30 
Eylül-2 Ekim tarihlerinde Balıkesir’in Edremit ilçe-
sinde gerçekleştirildi.
Türkiye Kamu-Sen İstişare Kurulu Toplantısına kon-
federasyonumuza bağlı sendikalarımız şube başkan-
ları ve genel merkez yöneticileri katıldı. Coşkulu bir 
şekilde geçen toplantıda 2012 yıl hedefi 150 bin yeni 
üye olarak belirlendi.
Genel Merkez yöneticilerimiz ile şube başkanlarımı-
zın bir araya geldiği sendikamızın Başkanlar kurulu 
toplantısında ise 2011 yılının değerlendirilmesi yapı-
larak 2012 yetki döneminde gerçekleştirilecek faali-
yetlerle ilgili görüş alışverişinde bulunuldu. Toplantı-
da bir konuşma yapan Genel Başkanımız Sayın Celal 
Karapınar yeni anayasa ve toplu sözleşme dönem-
lerinin ilk adımlarının atıldığını kaydetti.  Türkiye 
Kamu-Sen’in çalışanlarına yarar getirecek bir yasanın 
çıkması için çalışmalar yaptığını kaydetti.
Yeni Anayasadan ise daha çok demokrasi bekledik-
lerini kaydeden Karapınar, “İlk üç maddede kırmızı 
çizgimizdir. Bayrağımızdan, dilimizden ve Türklüğü-
müzden bölücüler ve işbirlikçileri istiyor diye vazgeç-
meyiz.” dedi.
Başkanlar kurulu toplantısı ile 2012 yetki dönemini 
başlattıklarını kaydeden Karapınar “2012 Yetki süre-
cini bu toplantımızla başlatıyoruz.  
Siyasetçi ve idareci baskısı ne kadar yoğun olursa 
olsun, Güdümlü sendikayı yükseltme gayretleri ne 
kadar artarsa artsın bizim üstümüze düşen önce sen-
dikacılığımızla gönülleri fethetmektir. 
Sonra da bu fetihi üyeleşmeye dönüştürmektir. Biz 
bunu başarmalıyız.” şeklinde konuştu.

Planlı programlı bir çalışma ile 2012 yılı yetki döne-
mine geçirmeleri gerektiğini ifade eden Karapınar 
Türk Enerji-Sen teşkilatının azimli ve kararlı bir şe-
kilde sendikanın yükselmesi için var gücünü kullana-
cağını kaydetti. Karapınar “Her şubemizin bir önceki 
dönemden yüzde 25 daha fazla üye ile 2012 yılı yetki 
dönemini tamamlamak temel hedef olmalı” dedi.
Genel başkanımız şubelerimiz her çalışmasında genel 
merkezin gücünü yanlarında hissedeceklerini kay-
detti.  Hep beraber çalışıp başaracağız. Yılmayacağız, 
yorulmayacağız. diyerek sözlerini tamamladı.

İstişare toplantımız 
büyük bir coşkuyla gerçekleşti

Sendikamız Ankara-2 Nolu şubesince 

MTA Genel Müdürlüğünde bilgilendir-

me toplantısı yapıldı.
Muhtemelen Kasım ayın da yapılacak 

olan Toplu Sözleşme sürecinde, Sendi-

kamızca  Toplu Sözleşme taleplerimize 

esas olacak konuların görüşüldüğü top-

lantıda, MTA çalışanlarının beklentileri 

ve talepleride  alındı. Toplu Sözleşme 

sürecinde bu beklenti ve taleplerin ta-

kipcisi olunacaktır. Toplantıya Genel 

Başkanımız Celal Karapınar, Genel Sek-

reterimiz Mehmet Özer, Genel Teşki-

latlandırma Sekreterimiz İbrahim Örs, 

Ankara 2 Nolu Şube Başkanımız Musa 

Canlı , Şube Yönetim Kurulu Üyeleri 

Hikmet Ölmez, Halit Tekin, Ayşe Uğur-

can ve Mustafa Ataseven  İle Sendika 

Temsilcilerimiz Hasan Elmacı, K.Orhan 

Gürel ve üyelerimiz katıldılar.

Genel Merkez Yönetimimiz

MTA personeliyle biraraya geldi

VAN’DA YÜREKLERİ YAKAN 
DEPREM 

Merkez üssü, Van’a 20 kilometre 
uzaklıktaki Tabanlı köyü olan 

7.2 şiddetindeki deprem, 25 
saniye sürdü.Özellikle Erçiş 

ilçemizde can kaybına sebebiyet 
veren deprem, Sendikamızı 

ve tüm Milletimizi derinden 
üzmüştür.

 Türk Enerji Sendikası olarak, 
Acılarını yüreğimizde hisset-

tiğimiz depremde, hayatını 
kaybedenlere Allah’tan rahmet, 

yaralılara acil şifalar diliyoruz. 
Cenab-ı Hakkın Milletimize 
böyle acılar göstermemesini 

niyaz ederiz.

TES-İŞ Sendikası Genel Merkezinde yapı-
lan toplantıda IG-BCE ve EMCEF Başkanı, 
IG-BCE Avrupa Küreselleşme ve Avrupa Po-
litikaları Bölüm Sorumlusunun da hazır bu-
lundu. Toplantıya Genel Başkanımız Celal 
Karapınar ve Genel Sekreterimiz Mehmet 
Özer de katıldı. Toplantıda Türkiye’deki 
sendikal hareketin tarihsel gelişimi, hukuk-
sal alt yapısı, mevcut durum, enerji ve ma-
denin görünümü, üretim, iletim, dağıtım 
ve sendikal yaklaşım ele alındı. Toplantıda 
yine Türkiye’deki ICEM ve EMCEF üyesi 
enerji ve maden iş kollarında sendikalar 
arasında iş birliği ve birlikte çalışma, küre-
sel ve Avrupa düzeyinde federasyonların 
birleşmesi ve yeni örgütlerin kurulması 

hakkında görüşmeler yapıldı. Genel Baş-
kanımız Celal Karapınar, konuşmasında 
ülkemizde memur sendikacılığının 4688 
sayılı Kamu Çalışanları Sendika Yasası’nda 
gerekse siyasi iradeden kaynaklanan sıkın-
tılar nedeniyle istenilen düzeyde örgütlen-
menin yapılamadığını söyledi. Karapınar 
ayrıca yanlış yapılan özelleştirme ile kamu 
hizmetlerinin taşaron firmaların kanalıy-
la yapılması ve yaygınlaştırılmasının ciddi 
sorunlar doğurduğu gerceğinden hareket-
le, sorunların gerçekci bir şekilde ele alınıp 
zaman kaybetmeksizin çözüm yollarının 
aranması ve bu hususta mutlaka güç birliği 
içerisinde birlikte mücadele etme mecburi-
yetinde olduğumuzu belirtti.

Türk-Alman Ortak Sendika Toplantısı’na katıldık...

Toplantıda, 
Türkiye’de enerji ve 

madenin görünümü, üretim, 
iletim, dağıtım ve sendikal 
yaklaşım masaya yatırıldı.

HAKSIZLIK, EŞİTSİZLİK VE YİNE 
MAĞDURİYET...
YPK (Yüksek Planlama Kurulu) Ka-
rarı ile KİT’lerdeki amirlerin, şeflerin 
maaşlarına 153 TL zam yapılırken 
memurların bu zammın dışında bıra-
kılmasına Türk Enerji-Sen tepki gös-
terdi.
Türk Enerji-Sen Genel Başkanı Celal 
Karapınar YPK kararı ile amirlere ve 
şeflere 153’TL’lik ek ödeme zammı ya-
pıldığını ama memurların bu zamdan 
faydalandırılmadığını belirtti.
Karapınar söz konusu adaletsizlik ne-
deniyle memurların hayal kırıklığına 
uğradığını ifade ederek  “ Ocak ayın-
da yayınlanması gereken YPK kararı 
ekim ayında yayınlandı. 
Bu gecikme nedeniyle kurumlarda 
çalışanlar mağdur edildi. 10 ay sonra 
yayınlanan kararda da yer alan ada-
letsizlik memurları hayal kırıklığına 
uğrattı” şeklinde konuştu.
Karapınar bir önceki YPK kararında da 

bazı teknik sınıfların mağdur edildiği-
ni belirterek YPK’nın yeni mağdurlar 
ortaya çıkarmayı alışkanlık haline ge-
tirdiğini kaydetti.
 MEMURA 1 KURUŞ ZAM YOK
Türk Enerji-Sen olarak yapılan top-
lantıda ek ödeme oranları düşük olan 
Uzman, Şef, Amir ve Memurların ek 
ödeme oranlarının yükseltilmesi talep 
edilmesine rağmen, sadece Uzman ve 
Şeflerin ek ödeme oranları % 25 artırı-
larak, 153 TL zam yapılırken Memur-
lara bir kuruş zam verilmediğini ifade 
eden Karapınar, “Bu uygulamanın 
haksız ve adaletten uzak, çalışanlar 
arasında yeni bir pozitif ayrımcılık çı-
kararak iş barışını bozmuş, ciddi sıkın-
tılar doğurmuştur. Bu uygulama kabul 
edilemez bir durumdadır” dedi.
Hükümeti yaptığı bu adaletsizliği tela-
fi etmeye çağıran Karapınar, sözlerini 
şöyle sürdürdü: “YPK kararında mağ-
dur edilen memurlarımıza yapılan bu 
adaletsizlik telafi edilmelidir. 

Türk Enerji-Sen olarak biz bu ada-
letsizliğe karşı her türlü platformda 
mücadelemizi sürdüreceğiz. Hukuki 
yollara başvuracağız. İlk tepkimizi ey-
lemle ortaya koyacaktık ama Van’daki 
deprem felaketi nedeniyle bunu bir 
süre erteledik. Yakın bir zamanda da 
eylemlilik sürecini başlatacağız. Çalı-
şanlara hakları verilene kadar biz ka-
rarlı bir şekilde mücadele edeceğiz.

YPK kararı memuru mağdur etti

SENDİKAMIZ Türk Enerji-Sen’in ön-
cülüğünde gerçekleşen eylemde Yüksek 
Planlama Kurulu (YPK) kararında ya-
şanan mağduriyete tepki olarak Maliye 
Bakanlığı önünde bordo yaktık.
Eyleme Türk Enerji-Sen Genel Başkanı 
Celal Karapınar ve Genel merkez yöne-
tim kurulumuz dışında Türkiye Kamu-
Sen Genel Başkanı İsmail Koncuk, Türki-
ye Kamu-Sen’e bağlı sendikaların Genel 
başkanları ve yönetim kurulu ile YPK 
Kararı nedeniyle mağdur edilen kamu 
çalışanları katıldı.
Maliye Bakanlığının bahçesinde topla-
nılan eylemde, büyük bir Türk bayrağı 
açıp, ‘’YPK-Yanlışlar Planlama Kurulu’’, 
‘’YPK’da memur unutuldu’’ şeklinde döviz-
ler açılıp, çeşitli sloganlar atıldı.
Eylemde açıklama yapan Türk Enerji-Sen 
Genel başkanı Celal Karapınar kamuda 
haksızlığın, hukuksuzluğun ve adaletsiz-
liğin bir hastalık olarak türediği belirtti.  
Son YPK Kararında hazırlanan ek öde-
melerdeki adaletsizliğe bakıldığında bu 
hastalık kamunun bünyesini sardığının 
ortaya çıktığını kaydetti.
YPK Kararı ile hangi kurumlarda hangi 
unvanlardaki çalışanlar mağdur oldu-
ğunu tek tek sıralayan Karapınar bu 
duruma tepki göstermek hükümetin 
adaletsizliklerini yüzlerine vurmak, 
kamu çalışanlarının hakkı için mücadele 
edenin Türkiye Kamu-Sen olduğunu bir 
kez daha hatırlatmak için bu eylemi ger-
çekleştirdiklerini ifade etti.
Çalışanların YPK kararında ek ödeme 
oranlarında bir iyileştirme yapılmadı-
ğı ortaya çıkmıştır. Çalışanların açıkça 
hakkı bu hükümet tarafından yenmiştir 
diyen Karapınar “Bu sonucu 9 aydır YPK 
kararını bekleyen kamu çalışanları “Dağ 
Fare Doğurdu” diye tarif etmektedirler.  
Çalışanı hüsrana uğratan bu düzenleme-
yi hayata geçirenler kamu çalışanlarının 
vicdanlarında mahkum edilmişlerdir.” 
dedi.
Açıklamasında Başbakan’a ve Maliye 
Bakanı’na seslenen Karapınar, “Adaleti-
niz bu mudur Sayın Başbakan, Sayın Mali-
ye Bakanı? Hak hukuk deyince siz bunu mu 
anlıyorsunuz, Çalışanların bir kısmını iyi-
leştirmelerden mahrum bırakmayı vicdanı-
nıza nasıl sığdırıyorsunuz? Bu memurların 
çocukları okula gitmiyor mu? Kış gününde 
doğalgaz kullanamıyorlar mı? Marketten 
alışveriş yapmıyorlar mı? Bunlar bayram 
kutlamayacak mı? Tüm bunlar ortada iken 
siz niye ayrıma gidiyorsunuz.  Çalışanın 
ekmeğine, çocuğunun rızkına göz dikiyorsu-
nuz “ diye sordu.

Adaletsizliğin bir an önce giderilmesi 
için hükümeti ve Maliye Bakanını hare-
ket geçmeye çağıran Karapınar “Ortada 
bir hukuksuzluk, adaletsizlik ve hak gas-
pı vardır. Bunu çözmek, bu kurumlarda 
görev yapanların mağduriyetine son 
vermek tüm bunlara imza atanların so-
rumluluğundadır. Burada Sayın Maliye 
Bakanına sesleniyoruz. Yüksek Planlama 
Kurulu Kararı ile ortaya çıkan bu hukuk-
suz uygulamanın sorumluluğu sizlerin 
omuzları üzerinde kalmamalıdır. Bunun 
için bir an önce harekete geçin.” dedi.
Eylemde kamu çalışanlarına da sesle-
nen Karapınar sözlerini şöyle sürdürdü: 
Türkiye Kamu-Sen ve Türkiye Kamu-
Sen’e bağlı Türk Enerji-Sen, Türk Ta-
rım Orman-Sen, Türk Haber-Sen, Türk 
Ulaşım-Sen ve Türk Büro-Sen ve ilgili 
tüm sendikalarımız bu konu ile ilgili bu-
güne kadar hep sizlerin sözcüsü oldular. 
Haksızlığın karşısında durdular. Birileri 
siyasetçi ve bürokratlarla kol kola girip 
sözde sendikacılık yaparken biz hep ça-
lışanlar adına mücadele verdik. Bugün 
burada da bir hukuksuzluk var. Yine mü-
cadele verilmesi gerekiyor,  yine biz va-
rız. Sendikacılığın er meydanı alanlardır, 
alanlara ise yürekleri yetenler iner.
Açıklamanın ardından Genel Başka-
nımız Celal Karapınar, eyleme katılan 
Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı İsmail 
Koncuk, konfederasyona bağlı sendika 
başkanları ve memurlar maaş bordrola-
rını yaktılar.

YPK kararında mağdur edilen memurlar için bordro yaktık

Genel merkez yönetimimiz Marmara 
Şubemizde teşkilat çalışmasında
Genel Merkez Yönetim Kurulu üyelerimiz Ke-
mal Bol, İbrahim Örs, Mustafa Tümer ve Mar-
mara Şube Başkanımız Mehmet Ergün, Bursa, 
Balıkesir, Çanakkale ve ilçelerinde hizmet ko-
lumuzdaki işyerlerini ziyaret ederek, teşkilat 
çalışmaları yaptı. Çalışmalarımızda emeği ge-
çen arkadaşlarımıza teşekkür eder, üye olarak 
Türk Enerji Sendikamıza yeni katılan arkaşla-
rımıza hoşgeldiniz deriz.

MKE Elmadağ Barutsan Roket ve 
Patlayıcı Fabrikası Temsilciliğimiz 
büyük coşkuyla açıldı 
MKE Elmadağ Barutsan Roket ve Patlayıcı 
fabrika Temsilciliğimiz, üyelerimizin ve Genel 
Merkez Yönetim Kurulumuzun katılımı ile 
açıldı. Büyük heyacan ve coşku içerisinde açı-
lan temsilciliğimize emeği geçenlere teşekkür 
eder, Temsilciliğimizin üyelerimize, çalışanla-
rımıza ve Türk Enerji Sendikamıza hayırlara 
vesile olmasını Yüce Allah’tan niyaz ederiz.  
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İstişare 
toplantılarımızın 

birincisi 
Ankara’da gerçekleşti...

Sendikamız Türk İmar-Sen 2012 yetki dönemi 
için istişare toplantılarına başladı. İlk toplantı 
Ankara’da yapıldı. 
Genel Başkanımız Necati Alsancak, Genel Sekre-
terimiz Mehmet Başpınar ve Genel Mali Sekrete-
rimiz Cebrail Alsancak’ın katıldığı ilk toplantıda 
Ankara 1.2,3 ve 4 Nolu şubelerimizin şube baş-
kanları, yönetim kurulu üyeleri ve denetleme ve 
disiplin kurulu üyeleri ile bir araya gelindi. 2012 
yetki döneminde neler yapılacağı tartışıldı. 

2012 DÖNEMİ MASAYA YATIRILDI...

Bu ilk toplantıda bir konuşma yapan Genel Baş-
kanımız Sayın Necati Alsancak, ilk toplantıyı 
başkentten başlattıklarını belirterek 2012 yılın-
da yetki için startı verdiklerini kaydetti. Alsancak 
sürecin büyük bir mücadele ve sabır ile kararlılık 
istediğine de dikkat çekerek şubelerin tüm or-
ganlarında görev alanların bu dönemin itici gücü 
olacağını belirtti. 
Türk İmar-Sen teşkilatının sendikasını daha ile-
riye taşıyacak bilgi, birikim ve azme sahip oldu-
ğunu belirterek hep beraber süreci tamamlaya-
caklarını ve başarıya ulaşacaklarını kaydetti.
İstişare toplantılarımız diğer illerde de önümüz-
deki süreçte gerçekleşecek. Sendikamız teşkilat-
ları ile bir araya gelmeye devam edecektir. 

YETKİ İÇİN START VERDİK...

ç

ç

Balıkesir’de Türkiye Kamu-
Sen olarak düzenlemiş ol-
duğumuz Genişletilmiş İs-
tişare Toplantısında 2012 
yılı yetki dönemini tüm 
sendikalarımız adına baş-
lattık. 
Türk İmar-Sen olarak da 
Ankara’da yaptığımız ve 
Ankara şubelerimizin yö-
netim, disiplin ve denetim 
kurullarını bir araya getir-
diğimiz toplantımız ile de 
startını verdik.
Birinci toplantıyı merkez-
den başkentten, başlattık. 
Türkiye’deki tüm teşkilat-
larımızla bir araya gelerek 
bu toplantıları devam etti-
receğiz. 
Siyasetçi ve bürokrat baskı-
sı ile çalışanların sendikal 
tercihlerine etki edilme-
si, sözleşmelilerin göreve 
başlatılırken farkında bile 
olmadan amirler tarafın-

dan malum sendikaya üye 
yapılması, tayin terfi gibi 
etik olmayan vaadlerle sen-
dikacılık yapılması gibi tür-
lü türlü oyunlarla, hilelerle 
2011 yılında yetkimiz açık-
ça elimizden alınmıştır
Mücadele eşit koşullarda 
sürmemiş, bizim sendikacı-
lığımızın karşısına siyaset, 
bürokrasi ile çıkılmıştır.
Ama herşeye rağmen 8 yıl 
yetkiyi elinde tutan ve ör-
nek bir mücadele gösteren 
teşkilatımızın tüm fertle-
rini tebrik ediyorum. Gös-
terdikleri mücadele ile sen-
dikacılığın tarihine kendi 
adlarını yazdırmışlardır
2012 yılı yetki dönemi de 
zorlu geçecektir. 9 yıldır 
karşılaştıklarımızla 10. yıl-
da da karşılaşacağız.  
Siyasetçi ve idareci baskı-
sı ne kadar yoğun olursa 
olsun, Güdümlü sendika-

yı yükseltme gayretleri ne 
kadar artarsa artsın bizim 
üstümüze düşen önce sen-
dikacılığımızla gönülleri 
fethetmektir. 
Sonra da bu fetihi üyeleş-
meye dönüştürmektir. 
Biz bunu başarmalıyız.
Davamız büyük bir müca-
dele istiyor. 
Bizden sabır ve kararlılık 
bekliyor. 
Bahanelerinin hepsini ‘ge-
çin’ diyor.
Biz inandığımız 
doğru yoldayız ve bu müca-
delede haklıyız. 
Unutmayın ki, haklı bir 
dava en büyük kuvvettir. 
Doğru bir fikri yenecekte 
hiçbir güç yoktur. 
Çalışınca başarmak kolay-
dır. Hep beraber çalışıp ba-
şaracağız. 
Yılmayacağız, 
yorulmayacağız. 

Türk İmar-Sen 
Genel Başkanı

2012 Yetki Sürecine
hazırız ve BAŞARACAĞIZ

Necati ALSANCAK

İller Bankası’nda 
çalışanlar yine mağdur 

İller Bankası’nın AŞ olması nedeniyle 
kadrolarda yeniden yapılandırma söz 
konusu olmuştur. Bu yapılandırmada 
mevcut unvanlar kaldırılmış, yerine yeni 
unvanlar tahsis edilmiştir. Ancak bu yeni 
kadro  tahsis edilmede mevcut bilgi biri-
kimi olan bölge müdür yardımcıları, baş-
kan yardımcıları, şube müdürü ( 2-3 yıllık 
üniversite mezunları) mağdur edilmiştir. 
Hatta bazı kurum çalışanlarının havuza 
gönderilerek kurumla ilişikleri kesilmiş-
tir. Yaşanan bu mağduriyetlerin dışında 
mağdur olanlardan 4 yıllık üniversite 
mezunlarına, uzmanlık sınavı ile uzman-
lık kadrosu 15 Ekimde verilecekti. 
Ancak son alınan duyuma göre uzmanlık 
sınavlarının ertelendi. Bu ertelemenin 
hangi gerekçe ile yapıldığı anlaşılama-
mıştır. Bu sınav için kurum çalışanla-
rı her türlü hazırlıklarını yapmış, uçak 
biletlerini almış, konaklama yerlerini 
ayarlamışlardı.  Şimdi ise bu ertelemenin 
nedeni belli olmadığından ve sınava kısa 
bir süre kala böyle bir karar alınmasın-
dan dolayı çalışanlarda ne yapacaklarını 
bilememektedir.  Eğer bu erteleme mağ-
duriyetlerin giderilmesi için yapılmış ise  
yukarıda saydığımız mağduriyetler gide-
rilerek bir an önce sınav tarihinin belir-
lenmesi gerekmektedir. 

İller Bankası’nda yaşanan ertelemeyi 
Bakan Bayraktar’a Sorduk

Söz konusu ertelemeyi Çevre ve Şehirci-
lik Bakanı Sayın Erdoğan Bayraktar’a bir 
yazı ile sorduk. Yazıda sınavın ertelen-
mesi nedeniyle bu sınava girmeyi ve kad-
ro almayı bekleyen bine yakan çalışanın 
mağdur edildiğine dikkat çektik. Sınav 
tarihinin bir an önce açıklanmasını iste-
yere Sayın Bakan’dan bu konuda çalışan-
ları rahatlatacak bir açıklama beklediği-
mizi kaydettik. Ayrıca sayın bakanla bu 
konuyu görüşmek üzere kendilerinden 
randevu talep etmemize rağmen bugüne 
kadar talebimize daha bir cevap verilme-
miştir. Yaşanan sel ve deprem felaketleri 
nedeniyle yoğunluk içinde olan Sayın ba-
kandan bizimle bir an önce görüşerek bu 
sorunu çözmesini bekliyoruz

Türk İmar-Sen zor günlerde 
üyelerimizin ailesinin yanında 

Türk İmar-Sen ferdi kaza sigortası ile 
zor günlerde üyelerinin ailelerinin ya-
nında yer almaya, onların bu zor günle-
rinde katkı sunmaya devam ediyor. Son 
olarak  İller Bankasında görevli Türk 
İmar-Sen üyesi Mehmet Kalafat’ın  ha-
yatını kaybetmesinin ardından ferdi 
kaza sigortası bedeli olarak ailesine 10 
bin TL teslim edildi. 
Türk İmar-sen olarak merhum Meh-
met Kalafat’a Allah’tan rahmet, kederli 
ailesine ve yakınlarına başsağlığı dili-
yor, üyelerimizin ailelerinin de her za-
man yanlarında destekçisi olacağımızı 
bir kez daha ifade ediyoruz.

Milletin en ihtiyaç duyduğu anda devletin yardım 
elinin önemli temsilcileri olan AFAD’a (Afet ve 
Acil Durum Yönetimi Başkanlığı ) bağlı arama ve 
kurtarma ekipleri depremin yaşandığı Van’da ara-
ma kurtarma çalışmalarında gösterdikleri üstün 
performansla herkesin takdirini kazandılar. 
Türk İmar-Sen olarak deprem bölgesinde büyük 
bir özveri ile çalışan tüm AFAD arama-kurtarma 
ekiplerini takdir ediyoruz. 
Bu kadar özverili bir hizmetin altına imza atan 
AFAD çalışanlarının mutlaka motive edilmesi ge-
rekmektedir. 
Fakat ne yazık ki iki başlı bir yönetim nedeniyle 
illerde yemek parasından giyim yardımına kadar 
birçok sorunla uğraşmak zorunda bırakılan çalı-
şanlar hala bu sorunlarla uğraşmaktadırlar. Artık 
idareciler bunlara kayıtsız kalmamalı AFAD çalı-
şanlarının sorunlarını çözmeli, yeni mali ve sos-
yal iyileştirmelere imza atmalıdırlar. 

AFAD
görevlileri motive edilmeli 

Türkiye Kamu-Sen Genişletilmiş İstişare Kurulu Top-
lantısı, 30 Eylül-2 Ekim tarihlerinde Balıkesir’in Ed-
remit ilçesinde gerçekleştirildi. Toplantıya il temsilci-
lerimiz, şube başkanlarımız ve sendikalarımızın genel 
merkez yöneticileri katıldı. 
Balıkesir’de Türkiye Kamu-Sen istişare toplantısından 
önce Genel Başkanımız Necati Alsancak, Genel  Sekre-
terimiz Mehmet Başpınar ve Genel Mali Sekreterimiz 
Cebrail Yıldız ile şube başkanlarımız bir araya gelerek 
istişare toplantısı yaptılar. Toplantıda şube başkanları-
mız ile birlikte 2012 yılı yetki döneminde neler yapılma-
sı gerektiği konuşuldu. Fikir alışverişinde bulunuldu.
Toplantıda 2012 yılı yetki döneminin bu toplantıyla 
başladığını belirten Genel Başkanımız Necati Alsancak 
yoğun bir mücadele döneminin içerisine gireceklerini 
kaydetti. 
Alsancak teşkilatta görev alan herkesin önemli bir so-
rumluluğu olduğunu ve bu sene ayrı bir fedakarlık yap-
masını gerektiğini kaydederek " Türk İmar-Sen'i tekrar 
hak ettiği yetkiye kavuşturmalıyız. Bunun için tüm teş-
kilat olarak tüm gücümüzle çalışacağız. Yorulmayı ve 
bahaneleri lugatımızdan çıkaracağız" dedi.

Balıkesir’de İstişare 
Toplantımızı yaptık 



KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 18 KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 19     TÜRK ULAŞIM-SEN      TÜRK ULAŞIM-SEN2011 Ekim 2011 Ekim

DHMİ Genel Müdürlüğü'nde İş barışı ve huzurunu olumlu yön-
de etkileyecek ayrıca personelin daha verimli görev yapmasına 
katkı sağlayacak öneri ve taleplerimizi iletmek üzere ziyaret etti-
ğimiz, DHMİ Yönetim Kurulu Üyesi ve Genel Müdür Yardımcısı 
Mehmet Ateş’e gerekli bilgiler verilerek, çözümlenmeleri için ta-
lepte bulunulmuştur.
Çok yararlı geçtiğini düşündüğümüz ziyarete; Genel Başkan Naz-
mi Güzel, Genel Eğitim ve Sosyal İşler Sekreteri Z.Gürol Toker, 
Genel Mali Sekreter M.Ali Ulusoy katılmıştır.

Sektörün yetkilileri ile 
istişarelerimiz devam ediyor
DHMİ Yönetim Kurulu Üyesi ve Genel Müdür Yardımcısı 

Mehmet Ateş’i ziyaret ettik...

Öneri ve taleplerimizi ilettik

04.10.2011 Tarihinde TCDD Genel Müdürlüğünün talebi  
üzerine toplantı düzenlenmiştir. TCDD Genel Müdürlüğü'nü 
temsilen katılan Komisyonun Başkanlığını  Bakan danışmanı 
Adnan Eki Bey, Türk Ulaşım Sendikası adına katılan heyetin 
başkanlığını ise  Genel Başkanımız  Nazmi Güzel yapmıştır. 
Toplantıya  Genel Sekreterimiz Cihad KoraY, Genel Mali Sek-
reterimiz Mehmet Ali Ulusoy, Genel Eğitim ve Sosyal İşler Sek-
reterimiz Z.Gürol Toker ve Ankara 1 Nolu Şube Başkanımız  
Yaşar Yazıcı’ da katılmıştır. 
Personelin genel sorunlarının ve çözümlerinin konuşulduğu 
toplantıda Sendikamız tarafından hazırlanan gündem madde-
leri görüşülmüştür. Hazırlanan gündem maddelerini web site-
mizde görebilirsiniz.

 TCDD Genel Müdürlüğü'nde 
personel sorunları ile ilgili 

toplantı yapıldı

www.turkulasımsen.org

TCDD'nin yeniden yapılanması 
konusunda sendika ve 

derneklerle toplantı yaptık 

İşkolumuzdaki TCDD'de bulunan Sendi-
kalar ve Dernekler ile başlattığımız Yeni 
Demiryolu Kanunu olmak üzere çıkacak 
YPK üzerinde karşılıklı görüşme toplantısı 
13.10.2011 tarihinde Türkiye Kamu-Sen 
binasında yapılmıştır.
Yapılan toplantıda taraflar;
Yeni Demiryolu Kanunu hakkında görüş 
birliği içerisinde olduklarını, mevcut taslak-

ta olduğu haliyle kanunun yasalaşmaması için ortak hareket etme 
kararı alınmıştır. 
Bu karar dayanışma ve birlikte hareket etme konusunda çok önemli 
bir adımdır. 
Toplantıya Türk Ulaşım-Sen Genel Başkanı Nazmi Güzel, Genel Sek-
reter Cihad Koray, BTS, DEMARD, DEKAD, DEMOK, DEGÜVDER, 
YOL-DER ve DEMMAGAD yöneticileri iştirak etmişlerdir. 

Sektör temsilcileri ile yeni Demiryolu Kanunu’nu ve YPK’yı konuştuk

TCDD Ankara Eğitim 
Merkezi’nde kurs gören 

arkadaşlarımızı 
Türkiye Kamu-Sen’de ağırladık

TCDD Genel Müdürlüğü Ankara Eği-
tim Merkezinde kurs görmeye devam 
eden Vagon Teknisyeni Hazırlama, 
Lojistik Saymanı Kursu ve Sürveyan 
Kursuna katılan personelimizle hem 
tanışmak hem de çeşitli konular üze-
rinde kendilerini bilgilendirilmek 
amacıyla 14 Ekim 2011 tarihinde 
Türkiye Kamu-Sen binasında toplan-
tı gerçekleştirilmiştir.
Türkiye Ulaşım Sendikası Genel Baş-
kanı Nazmi Güzel ve Genel Teşkilat 
Sekreteri Muhittin Topal Kuruluş 
hakkında yapmış olduğu çeşitli açık-
lamalar ardından toplantıya soru-
cevap şeklinde devam edilmiştir. 
Toplantıya Ankara 1 nolu Şube Baş-
kanı Yaşar Yazıcı ve İstanbul 3 Nolu 
Şube Başkanı Öztürk Çınar katılmış-
lardır. ‘Yalansız ve dolansız sendikal’ 
anlayışımızla tüm çalışanlarımızı ku-
caklamaya devam edeceğiz.

Devlet Hava Meydanları İşlet-
mesi’nde çalışanlara ödenen havacı-
lık tazminatı oranlarının Eurocont-
rol aracılığıyla elde edilecek gelirlerin 
yükseltilmesi için yapılan yasal deği-
şikliğin ardından çıkarılmayan YPK 
kararı nedeni ile Bahçelievler Pos-
tanesi önünde Genel Başkan Nazmi 
Güzel, Genel Sekreter Cihad Koray, 
Genel Teşkilat Sekreteri Muhittin 
Topal, Genel Mali Sekreter M. Ali 
Ulusoy, Genel Eğitim Ve Sosyal İşler 
Sekreteri Z.Gürol Toker’in katılımıy-
la basın açıklaması yapıldı.
Ayrıca basın açıklamasına, Türki-
ye Kamu-Sen Genel Başkanı İsmail 
Koncuk, Türk Büro-Sen Genel Baş-
kanı Fahrettin Yokuş, Türk Diyanet 
Vakıf-Sen Genel Başkanı Nuri Ünal, 
Türk Tarım Orman-Sen Genel Baş-
kanı Ahmet Demirci, Türk Enerji-
Sen Genel Başkanı Celal Karapınar, 
Türk İmar-Sen Genel Başkanı Neca-
ti Alsancak, Türk Haber-Sen Genel 
Başkanı İsmail Karadavut, Türkiye 
Kamu-Sen’e bağlı sendikaların ge-
nel merkez yöneticileri ve çok sayıda 
üyemiz katılarak destek oldular.  
Basın açıklaması sonrası Genel Baş-
kan Nazmi Güzel ve DHMİ çalışan-
ları tarafından imzalanan mektuplar 
ayrı ayrı halde başbakan sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’a gönderildi.
Havacılık tazminatı ile ilgili olarak 
Adana Şube Başkanlığı’mızca da Ce-
malpaşa PTT’si önünde Şube Başka-
nı Cengiz Köse tarafından basın açık-
laması yapılarak toplanan mektuplar 
Başbakan Recep Tayyip Erdoğan’a 
gönderildi. Basın açıklama metnini 
web sitemizde görebilirsiniz. 

            www.turkulasimsen.org

Vagon Teknisyeni Hazırlama, Lojistik Saymanı Kursu ve Sürveyan Kursu’na 
katılan personelimizle biraraya geldik. Arkadaşlarımızla tanıştık, görüş alış-
verişinde bulurduk. Toplantıya Genel Başkanımız Nazmi Güzel’de katıldı. 

Bizim anlayışımız ‘yalansız-dolansız sendika...’
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Başbakan’a 
mektup   

gönderdik...

YPK ile ilgili TCDD Genel Müdürü 
ve yetkilileriyle görüşme yapıldı
Türk Ulaşım-Sen’in çalışma ve önerileri bir kere daha yönetime iletildi

03.11.2011 tarihinde TCDD Genel Müdürlüğü'nde, 
YPK Kararları ile ilgili TCDD Genel Müdürü  Süley-
man Karaman, Ulaştırma, Denizcilik Ve Haberleş-
me Bakanlığı Baş Danışmanı  Adnan Ekinci, Genel 
Müdür Yardımcısı İsmet Duman ve İnsan Kaynak-
ları Daire Başkanı  Adem Kayış, Sendikamızdan 
Genel Başkan Nazmi Güzel, Genel Sekreter Cihad 
Koray Ve Genel Teşkilat Sekreteri Muhittin Topal 
iştirak ettiği toplantı yapılmıştır.
Toplantıda YPK ile ilgili Sendikamız tarafından ya-
pılan çalışmalar ve hazırlanan öneriler bir kez daha 
yönetime iletilmiştir. 
Bunların yanı sıra TCDD Genel Müdürlüğü'nün 
02.11.2011 tarihinde Bakanlığa yazdığı yazının 

içerik olarak bazı unvanların bir üst gruptan temel 
ücret almaları ile sınırlı kalmasının, kurumda ya-
şanan temel ücret sorunlarının çözümünde yeter-
li olmayacağı gibi, yeni sorunların oluşmasına da 
ortam yaratacağı yönünde kaygılarımız olduğunu, 
geneli kapsayacak bir düzenleme yapılabilmesi için 
yetki istenmesinin daha doğru olacağı belirtilmiş-
tir. 
Ayrıca, bu tür yazışmalarla sağlıklı bir sonuç elde 
edilemeyeceğinin bu güne kadar yaşanan süreç-
te görüldüğünü, ayrıca çıkan YPK Kararlarının 
01.01.2011 ile 31.12.2011 tarihleri arasında ge-
çerli olduğunu hatırlatarak, ilgili çalışmaların bir 
an önce sonuçlandırılmasının gerektiğini, bu bağ-
lamda TCDD Yönetiminden geriye kalan bu kısa 
sürecin çok iyi değerlendirilmesini, yazılan yazının 
sonuçlandırılması yönünde gerekli çalışmaların de-
vamı yönünde hassasiyet göstermeleri istenmiştir. 
TCDD Genel Müdürü ve yetkilileri çözüm yönün-
de gereken çalışmaların şekli hususundaki öneri-
lerimize olumlu yaklaşım içerisinde bulunmuşlar, 
ayrıca, süreç yönünden taşıdığımız kaygılarımızı 
haklı bularak başlatılan çalışmalara bayram sonrası 
devam ederek bir an önce sonuçlanması yönünde 
Sayın Genel Müdür, ilgililere gerekli talimatı ver-
miştir. Bu çalışmalara Sendikamız da iştirak ede-
cektir. 

Her konuda olduğu gibi bu hususta da ciddi, yol 
ve yöntem gösterici tavrımızı sürdürmeye devam 
ediyoruz. Sizleri kandırma, boş vaatlerle avutma 
veya hiçbir getirisi olmayacak popülist tavırlara 
yönelmeden sorunun çözümüne direk katkı sağla-
yacak duruşu bu güne kadar sergiledik ve sergile-
meye devam ediyoruz. Bilgi kirliliğine yol açan içi 
boş söylentilere inanılmaması, bu süreç içerisinde 
yaşananları, yapılan çalışmaları, elde edilen aşa-
maları sendikamızdan yapılacak açıklamaları takip 
ederek öğrenilmesi, doğru bilgi edinme noktasında 
size yardımcı olacaktır. Bizimle olmaya ve bizi takip 
etmeye devam ediniz.  
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RTÜK mahkeme kapısında 
Sendikamızın 

TRT personelinin 
maaşlarının brütten 

nete çekilmesine 
ilişkin talebi RTÜK 

tarafından, 
“Başbakanlık Hukuk 

Müşavirliği’nin 
vermiş olduğu 

kararla birlikte tekrar 
değerlendirin” 
gerekçesiyle 

gönderdiği cevabı 
mahkeme 

kapısında...

Sendikamızın 16.05.2011 tarih ve 820 
Sayılı Yazılı Başvurusu, ayrıca 26.05.2011 
tarihinde yapılan KURUM İDARİ KU-
RUL Toplantısında yapmış olduğumuz 
başvuruda, bazı kurumlarda olduğu gibi, 
çalışanların maaşlarının brütten nete 
çekilmesini talep etmiştik. TRT yönetim 
kurulu talebimizi 01.06.2011 tarihinde 
yapmış olduğu yönetim kurulu toplan-
tısında kabul ederek onaylanmak üzere 
RTÜK’e göndermişti
RTÜK talebimizi önce kendi kurum hu-
kukçusuna inceletti, onaylanır görüşünü 
almasına rağmen bununla yetinmedi, 
Başbakanlık hukuk müşavirliğinden de 
bir görüş istedi. Başbakanlık hukuk mü-
şavirliği ise, RTÜK’ün Bakanlar Kuru-
lundan yetki almadan maaşların brütten 
nete çekilmesi işleminin yanlış olduğunu 
böyle bir işlem yapamayacağı kararını 
verdi. Bunun üzerine RTÜK konunun  bu 
görüş doğrultusunda tekrar görüşülmesi 
gerekçesiyle talebimizi TRT’ye gönderdi.
Sendikamız bunun üzerine altmış gün-
lük sürenin sonuna gelinmeden hazır-
lıklarını tamamladı ve 19.09.2011 tarihi 
itibariyle Ankara İdare Mahkemesine 
başvurusunu yaptı. RTÜK’ün Bakanlar 
kurulundan yetki almadan kendileri  ini-
siyatif kullanarak personelinin maaşları-
nı brütten nete çekmesi ve bu hakkı TRT 
personelinden esirgemesi, kendi kurum 
personelini de zora sokmuştur. 
İsmail KARADAVUT / Genel Başkan

Yargıya başvurduk

PTT Genel Müdürlüğü’nün 
17.08.2011 tarihli ve 19359 sayılı 
Yönetim Kurulu kararı ile; kurumda 
iş ve işlemleri daha etkin ve verimli 
bir şekilde yapmak adına rotasyon 
uygulamasına geçilmiştir.
Belirtilen Yönetim Kurulu Kararı 
ile;  Teknik unvanlı personelin daha 
düşük unvanla norm kadro esasına 
tabi tutulduğu gibi,  teknik hizmet-
ler sınıfına dahil personelin teknik 
hizmetler sınıfı dışında idari birim-
lerde çalıştırılmasını da öngörmüş, 
teknik personeli yetişmiş olduğu gö-
rev yaptığı işin dışında başkaca bir 
işte görevlendirilmesini de hüküm 
altına almıştır. 
İlgili düzenleme açıkça hukuka aykı-
rıdır ve böylesi bir düzenlemeyi hiç-
bir hukuk düzeni korumamaktadır.
      657 sayılı yasanın 3 üncü mad-
desinde, temel ilkeler belirlenmiş ve 
bunlar arasında yer alan liyakat ilke-
si "devlet kamu hizmetleri görevleri-
ne girmeyi, sınıflar içinde ilerleme ve 
yükselmeyi, görevin sona erdirilme-
sini liyakat sistemine dayandırmak 
ve bu sistemin eşit imkânlarla uygu-
lanmasında devlet memurlarını gü-
venliğe sahip kılmaktır" biçiminde 
tanımlanmıştır. 
Kamu Kurum ve Kuruluşlarında 
Görevde Yükselme ve Unvan Deği-
şikliği Esaslarına Dair Genel Yönet-
meliğin öğrenim düzeyi başlıklı 5. 
maddesinde; “Devlet memurlarının 
bu Yönetmelik kapsamındaki gö-
revlere atanabilmeleri için gerekli 
olan öğrenim düzeyleri kurumları 
tarafından çıkarılacak yönetmelikle-
rinde unvanlar itibariyle gösterilir.” 
Hükmüne yer verilmiştir. 

Hiyerarşik bir yapı arz eden kamu 
örgütünde en alttan üste doğru 
ilerlerken her kademede kamu gö-
revlisinin ilerleme imkânına sahip 
olması hukuki güvenliğinin sağlan-
ması esastır. Yönetim kurulu ka-
rarına konu edilen düzenleme ile 
kamudaki kariyer ve liyakat ilkesi 
çiğnenmiştir. Yine; ilgili yönetim 
kurulu kararı ile personelin yıllar 
içinde elde etmiş olduğu kazanılmış 
haklar ortadan kaldırılmıştır.
Sözkonusu düzenleme; “657 sayılı 
yasanın 45. maddesinde yer alan; 
“Hiç bir memur sınıfının dışında ve 
sınıfının içindeki derecesinin altında 
bir derecenin görevinde çalıştırıla-
maz.” Hükmüne de açıkça aykırıdır.
Sonuç itibariyle; PTT Genel Müdür-
lüğü Yönetim Kurulu kararı ile;  kari-
yer ve liyakat ilkelerine, kazanılmış 
haklara ilişkin üstün normlar, yargı 
kararları dikkate alınmaksızın, kamu 
hizmeti adına işlem tesis edilmiş; 
teknik unvanlı personel daha düşük 
unvanla norm kadro esasına tabi tu-
tulduğu gibi, belirtilen personelin 
teknik hizmetler sınıfı dışında idari 
birimlerde çalıştırılması şeklinde 
hiçbir hukuk düzenin korumadığı, 
yasal dayanağı bulunmayan çalışma 
barışını bozan işlem tesis edilmiştir. 
Sendikamız yüzlerce personel ve ai-
lesinin mağduriyetine neden olacak, 
haksız ve hukuksuz ilgili düzenle-
menin hukuka aykırılığını mahkeme 
kararı ile tescil altına almak üzere 
Danıştay nezdinde yürütmeyi dur-
durma talepli iptal davası açmıştır.  
Hukuki mücadelemiz kurum perso-
nelinin  mağduriyeti sona erinceye 
kadar durmaksızın sürecektir. 

Teknik personel 
için hukuka aykırı 

rotasyon 
uygulamasını 

Danıştay’a taşıdık... 

Seçimlerden önce KHK ile 300 bin 
kadrosuz sözleşmeli personelden 
190 binini kadroya geçiren hükü-
met, yaklaşık 110 bin sözleşmeli 
personeli görmemezlikten geldi.
Sendikamız bunun üzerine TRT’de 
50’nci maddenin (ı) bendine göre 
çalışan sözleşmeli personelimizin 

kadroya geçirilmesi konusunda 
bir dizi çalışma başlattı. Bununla 
ilgili Genel Müdürlükle bir görüş-
me gerçekleştirmiş yapacağımız 
çalışmalarda yardımcı olmalarını 
istemiştik. Ardından sözleşmeli 
personelle TRT yemekhanesinde 
bir bilgilendirme toplantısı düzen-

ledik, ayrıca Maliye Bakanlığı’nın 
önünde sesimizi duyurmak için ey-
lem düzenledik.
Şimdi ise Maliye Bakanlığı’na yap-
mış olduğumuz başvurumuzun 
ardından altmış günü doldurduk-
tan sonra Ankara Nöbetçi İdare 
Mahkemesi’ne dava açmış bulu-

nuyoruz. Arkadaşlarımızın hakla-
rını her zeminde arayacağız. 
Mahkememiz bir taraftan de-
vam ederken, bir Ekim’de açılacak 
Mecliste takipçisi olacağız. Yetkili 
sendika olarak oturacağımız Top-
lu sözleşmelerde de taleplerimizin 
başında yer alacak.

Sözleşmeliler için 
MAHKEMEDEYİZ

Hukuk mücadelemiz sürüyor
Maliye Bakanlığı’na yapmış olduğu-
muz başvurumuzun ardından altmış 
günü doldurduktan sonra Ankara 
Nöbetçi İdare Mahkemesi’ne dava 
açtık. Konu sıcak gündemimizde...

ŞEHİTLERİMİZİN 
KABRİ, HEPİMİZİN 

KALBİ...
TRT ve PTT Genel Müdürlüğü çalışanları terörü kınadı

171 yıllık tarihi bir kurum olan 
PTT’nin Yani Kamu İktisadi Te-
şebbüsü (KİT)’in A.Ş yapılması-
na ilişkin hazırlanmış olan tasarı 
Bakanlar Kurulundan imzadan 
çıkmadı. Hükümetin Yetki süresi 
3 Kasım 2011 akşamı doldu. Bun-
dan sonra ancak Türkiye Büyük 
Millet Meclisine sevk edilerek ka-
nunlaşabilir.
Türkiye Büyük Millet Meclisi 
devre dışı bırakılarak hükümetin 
KHK yetkisiyle yapmaya çalıştığı 
A.Ş. aslında çalışanlarımıza bir 
şey getirmiyordu. Çalışma şartla-
rında ve hayatlarında bir değişik-
lik olmayacaktı. Ancak kurumun 
AŞ olması özelleştirmede önünün 
açılması anlamına geldiği için biz-
leri endişelendiriyordu. Bugüne 
kadar ortaya koyduğumuz tepki 
de bunun içindi.
Kurumun anonim şirket yapılma-
masına ilişkin sendikamız eylem-
ler düzenlemiş, basın açıklamala-
rında bulunmuş, siyasi patilerle 
görüşerek endişelerini dile getir-
mişti.
PTT’yi AŞ yapacak olan taslakta 
şunlar bulunuyordu:
Buna göre, Posta ve Telgraf Ka-
nunu taslakta yer almıyor. PTT 
Genel Müdürlüğü KİT olmaktan 
çıkartılıyor, PTT A.Ş’ye dönüştü-
rülüyordu.
Taslağa göre emekliliği dolmuş 
yaklaşık 6900 kişiyi emekliliğe 
teşvik etmek amacıyla yüzde 30 
teşvik ikramiyesi verilecekti. (Di-
ğer kurumların da başvurması 
üzerine bundan vazgeçildi)
Taslakta en çok merak edilenler-
den birisi de başka kurumlara ge-
çiş hakkı… Başbakanlığa sunulan 
taslaktan çıkarıldı.
Ayrıca mevcut çalışanlara perfor-
mansına göre dört ikramiye öden-
mesi de yer alıyordu. Herkes bu 
ikramiyeden faydalanamayacaktı. 
Performansa dayalı olarak ödene-
cekti, bu da kurumda çalışanlar 
arasında husumetin doğmasına, 
çalışma barışının ortadan kalk-
masına sebep olacaktı.
Asıl önemli olan A.Ş olunduğunda 

yeni personel istihdamı; KPSS’den 
alınacak 657 Sayılı Devlet Memur-
ları ve İş mevzuatına tabi olmayan 
sözleşmeli statüde olacaktı. Bu 
personelin özlük hakları yönetim 
kurulu tarafından belirlenecek, 
mevcut çalışan personelden bir yıl 
içerisinde başvuranlar yeni statü-
ye geçebileceklerdi. Ancak, kimle-
rin bu statüye geçeceğini Yönetim 
Kurulu belirleyecekti. 399 Sayılı 
Kanuna tabi olarak çalışırken yeni 
statüye geçenler iş güvencelerini 
kaybedecek; Yönetim Kurulu is-
terse bu durumda olanların söz-
leşmelerine son verebilecekti.
Kurum;  personel alımında yüzde 
10 sınırlama getiren Finansman 
Kararnamesinden de muaf tutu-
luyor. 
Çok değerli PTT çalışanı arkadaşım;
Bir yanlışlıktan dönülmüş oldu. 
Oysa bunun yerine, kuruma mali 
ve idari özerklik verilmesi, çalı-
şanlarımızın ve kurumumuzun 
hayrına olacaktır. Bundan sonra 
bunun için mücadele edilecektir.

EŞİT İŞE EŞİT ÜCRETTE HAK-
SIZLIK
Hükümet TBMM’ni ve Sendikala-
rı devre dışı bırakarak kapalı kapı-
lar ardında hazırlamış olduğu 666 
Sayılı KHK’ ile yeni haksızlıklar 
ve mağduriyetler yaratırken, mil-
yonlarca kamu çalışanına bayramı 
zehir etmiştir. Hükümet Kamuda 
genel müdürleri, genel müdür yar-
dımcılarını ve diğer bürokratların 
maaşlarında büyük oranlarda ar-
tış yaparken, alt tabaka çalışanları 
görmemezlikten geldi.
Hükümet bu kararname ile TRT 
çalışanlarının fazla çalışma ücret-
lerini kaldırırken, herkese ek öde-
me artışı yaparken, PTT çalışanla-
rı bu artıştan muaf tutulmuştur.
Hükümetin zahmet edip sendika-
lara danışmadan ben yaptım oldu 
mantığı ile hazırladığı eşit işe eşit 
ücret çalışmasını, Kurumlarda na-
sıl uygulayacak.
TRT’de 24 Saat zaman mevhumu 
gözetmeden yayın gerçekleştiren, 
deprem ve savaş bölgelerinde ha-

ber takip eden, kamuoyunu ça-
buk tarafsız, doğru dürüst bilgi-
lendiren muhabiri, kameramanı, 
prodüktörü, teknik personeli, ya-
yın masasındaki çalışanlarımızı, 
kadrosunu sayamadığım yayında 
emeği geçen herkesi ve diğer idari 
personeli kiminle eşitleyeceksin. 
Emsalimiz kim olacak.
PTT merkezlerinde zorunlu ihti-
yacını gidermek için masasından 
kalkamayan, açık verdiği zaman 
maaşından kesilen, şubelerde 
hırsızlarla mücadele eden gişe 
memurlarını, PTT’nin namusu 
olarak nitelendirdiğimiz, sıkıştı-
ğımız zaman müdür vekaleti ver-
diğimiz veznedarı, neden en az 70 
tebligat yapmadın diye azarlanan 
cezalandırılan, tebligatı götürdü-
ğünde vatandaş tarafından dö-
vülen, sövülen dağıtıcının emsali 
kim olacak. Böyle bir mantık olur 
mu.? Nasıl ve kimi kiminle eşit-
leyeceksin. Elmayla armudu nasıl 
toplayacaksın. 
Ek ödemelerini artırmayarak PTT 
çalışanlarına bayramı zehir eden-
lere hakkımızı helal etmeyeceğiz, 
her iki dünyada elimiz yakalarında 
olacak. TRT personelinin mesaisi-
ni gasp edenler, PTT personeline 
üvey evlat muamelesi yaparak gişe 
memurlarına ve dağıtıcı arkadaş-
larımıza ek ödeme artışı yapma-
yanları mahkemelere vereceğiz. 
Her yere şikayet edeceğiz.
Değerli arkadaşım.
Bunlar unutulup kalmayacak. Na-
sıl ki PTT çalışanlarına 40+40’la 
başladığımız denge tazminatımız 
bugün en az 257 TL olmuşsa bun-
dan sonra artışlarımızda olacak-
tır. En geç Aralık ayında yapaca-
ğımız toplu sözleşme masasında 
bu haksızlıklar masaya taşınacak 
ve hakkımız sonuna kadar ara-
nacaktır. Yeter ki sen birliğini ve 
beraberliğini bozma. Bayramdan 
sonra yapacağımız eylem ve açık-
lamalarımıza desteğini esirgeme.
Saygılarımla,
 
                        İsmail KARADAVUT
                            Genel Başkan

Eylemimiz ses getirdi PTT A.Ş. olmadı

Adana
APİD

Yozgat

Trabzon

Genel Merkez

Türk Milleti 

artık ayağa kalk; 

ateş düştüğü 

yeri yakmasın...
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TÜRK Sağlık-Sen döner ek ödeme gelirlerinin zamanında 
ödenmemesi ve her geçen gün döner sermayelerin azaltılma-
sına karşı verdiği mücadele sürecine “Döner Sermayene Sahip 
Çık, Bir İmzada Sen At” dilekçe kampanyası ile hız verdi. 
Döner sermaye ek ödeme gelirlerinde uğradığımız haksızlığa, 
Yönetmeliklerin değiştirilerek, türlü bahaneler üretilerek dö-
ner sermayemizin azaltılmasına, geç ödenmesine sessiz kal-
mayın. Susup boyun eğenlere katılmayın.
Tepkini dile getirin. Alın terinize sahip çıkmak için Türk 
Sağlık-Sen’in dilekçe kampanyasına bir imzada siz atın. 
Dilekçeleri şubelerimizden, işyeri temsilcilerimizden ve 
www.turksagliksen.org.tr’den temin edebilirsiniz. 

Döner 
Sermayene 
Sahip Çık, 
Bir İmzada 

Sen At

TÜRK SAĞLIK-SEN tarafından 
tüm yurtta hastanelerde sabah 
mesai saati başlarken şehitler 
anıldı. Sabah mesai başlarken 
yapılan eylemlerle terör protesto 
edildi. Şehitlerimiz için dualar 
okundu. İstiklal marşı söylendi. 
Hastanelerdeki eylemlerin ardın-
dan saat 09.30'da Sağlık Bakanlı-
ğı bahçesinde yapılan bir eylemle 
terör kınandı. Eylemde " Şehitler 
Ölmez vatan bölünmez, hepimiz 
Mehmediz, Şehidim hakkını he-
lal et bize ve Kahrolsun PKK" slo-
ganları atıldı. Bakanlık önündeki 

eylemde şehitler için saygı duru-
şunda bulunuldu. İstiklal marşı 
okundu ve şehitlerimiz için dua 
edildi. Yapılan duanın ardından 
bir basın açıklaması yapan Türk 
Sağlık-Sen Genel Başkanı Ön-
der Kahveci milletin artık terö-
re tahammülünü kalmadığını 
belirterek "Milletimizin teröre, 
her gün vatan evlatlarının şehit 
düşmesine tahammülü kalma-
mıştır. Milletimizin artık medya 
önünde söylenen sözlere inancı 
kalmamıştır. Millet artık sonuç 
beklemekte, Terörün bitirilmesi-

ni istemektedir." 
dedi.
Protesto eylemin-
de şehit annele-
rine de seslenen 
Önder Kahveci 
"Acılarınızı dindi-
riniz, gözyaşları-
nızı siliniz. Çün-
kü bu vatanın 
her karışında, 
alınan her ne-
feste, sizin ye-

tiştirdiğiniz evlatlarınızın hakkı 
vardır. Göğsünüzü gere gere bu 
vatan bizim deyiniz. Siz bu vata-
na bir evlat kurban ettiniz; şimdi 
kalbimizde en eşsiz yerlerdesi-
niz. 
Şehitlerimizin anneleri, anne-
lerimiz! Siz yavrularınızı 9 ay 
karnınızda, yıllarca sinenizde ta-
şıdınız; bizler de onları bir ömür 
yüreklerimizde taşıyacağız." şek-
linde konuştu. 
Şehitlere de seslenen Genel Baş-
kanımız sözlerini şöyle sürdürdü: 
Ey şehitler! Annelerinin koynun-
dan, vatanın bağrına yol alan 
kutlu yolcular! Apaçık diri olan 
ama bizim göremediğimiz cenne-
tin çocukları; sakın endişelenme-
yiniz. Emanetiniz emanetimiz; 
anneleriniz artık bizim anneleri-
mizdir. Gözünüz arkada kalma-
sın; ruhlarınız şad, mekânınız 
cennet olsun.

Şehitlerimizi andık, terörü lanetledik

Kahveci: “Türk diline hakim, Türk kültürünü bilen 100 bin doktor ve 400 bin hemşire nereden bulunacak
SAĞLIK Bakanlığı'nın teşkilat yapısında 
değişiklik yayınlanan kanun hükmünde 
kararnamede yer alan bazı düzenlemenin 
sağlık alanındaki çalışma hayatına zarar 
vereceğini belirten Genel Başkanımız Ön-
der Kahveci "Sosyal diyalogdan uzak, taraf-
ların ve sivil toplumun görüşü alınmadan 
hazırlanan Kararnamede yer alan bazı dü-
zenlemeler sağlıkta çalışma hayatına zarar 
verecek niteliktedir." dedi. 

POPÜLİST BİR YAKLAŞIM
Kararnamede yer alan yabancı doktor ve 
hemşire getirilmesine yönelik düzenleme-
yi eleştiren Genel Başkanımız Önder Kah-
veci "Biz hemşire ve doktor açığımızı kendi 
öz kaynaklarımızı planlı bir şekilde kulla-
narak kapatılmasından yanaydık. Türk di-
line hakim, Türk kültürünü bilen 100 bin 
doktor ve 400 bin hemşire nerden buluna-
cak merak ediyoruz. Nerelerden nasıl dok-
tor ve hemşireler gelecek bunları da hep 
birlikte göreceğiz. Bu düzenleme popülist 
bir yaklaşım olmuştur. Yabancı doktor ve 
hemşire bizim için çözüm değildir. Yeni 
sorunların adıdır. Ayrıca bu düzenleme zor 
şartlar altında görev yapan doktor ve hem-
şirelerimizin moral ve motivasyonlarını 
bozacaktır." şeklinde konuştu.Bu düzen-
lemenin Türk sağlık çalışanlarının istihda-
mını da zarar
vereceğini ifade eden Kahveci, "Yabancı 
doktor ve hemşire düşük ücretle sağlık ça-
lışanı istihdam etmenin bir yolu olarakta 
seçilmiştir. Bu düzenleme hemşire ve dok-
torlarımızın ilerleyen süreçte istihdamla-
rına da zarar verecektir Ülkelerinde 200 
dolar aylıkla çalışırken Türkiye'ye gelerek 
çalışacak yabancı doktorların verdiği sağlık 

hizmetinin kalitesi de tartışmalı olacaktır. 
Daha da önemlisi bunun faturası doğru-
dan vatandaşa çıkacaktır." dedi.

KADROLU ÇALIŞAN...
Söz konusu kararnamede vekil ebe hem-
şirelerin 4-B'ye geçirilmesini olumlu bir 
düzenleme olarak gördüklerini kaydeden 
Kahveci "Biz tüm çalışanların kadrolu ol-
masından yanayız. Söz konusu kanun hük-
münde kararname ile vekil-ebe hemşirele-
rin 4/B'li sözleşmeli kadroya geçirilmesi 
olumludur. Çünkü bu düzenleme ile vekil 
ebe hemşirelerin mali ve sosyal hakların-
da iyileştirmeler olacak. Ama bu düzenle-
mede de 1 yıldır çalışıyor şartı getirilmesi 
mağduriyete neden olmuştur." şeklinde 
konuştu. Kahveci, kararname ile birlikte 
kamu hastane birliklerinin hayata geçi-
rildiğini kaydederek,"Kamu Hastane Bir-
likleri 2007 yılından beri gündemeydi. O 
günlerde yapılmak istenen düzenleme ile 
bugün yayınlanan arasında önemli farklı-
lıklar var. Hastanelerin yerel idarecilerinin 
kontrolüne geçmesi gibi düzenlemeler yer 
almıyor. Bu konuda bizim yürüttüğümüz 
çalışmaların önemli katkısı olmuştur. Fa-
kat kamu hastane birliklerinin sözleşmeli 
çalışmayı getirmesini kabul etmek müm-
kün değildir. Hükümet sözleşmelileri kad-
roya geçirirken, Sağlık Bakanlığı'nın ısrarla 
sözleşmeli çalışmada diretmesini anlamak 
mümkün değil. " dedi. 
Kahveci daha önce kararname taslağında 
yer alan vekaleten görev yapanların bir 
günde bulundukları göreve asaleten atan-
malarını sağlayan düzenlemenin ve siyasi 
memurluğun kararnamede yer almaması-
nın olumlu olduğunu belirtti.

RADYOLOJİ çalışanlarını fazla radyasyona 
kalmaları nedeniyle Türk Sağlık-Sen bu konuda 
önlemlerini alınarak çalışanların sağlığının ko-
runması için Sağlık Bakanlığına başvuru yaptı. 
Yapılan başvuruda röntgen servisi, ameliyat-
hane v.b birimlerde doğrudan iyonizan radyas-
yona maruz kalarak görev yapan personellerin 
TAEK tarafından yapılan ölçümlerin sonuçları-
na göre limitin üstünde radyasyona maruz kal-
mış olabileceklerinin ortaya çıktığı kaydedildi. 
Çalışanların söz konusu durumun önlenmesi 
için gerekli önlemlerin alınması için sendika-
mıza başvurdukları ifade edildi.
Söz konusu durumun Radyasyon güvenliği 
yönetmeliğinde yer alan hükümlere de aykırı 
olduğunun belirtildiği başvuruda radyasyona 
maruz kalan personellerin sağlıklarının korun-
ması ve sağlık hizmetinin daha etkin ve verimli 
sunulması için yönetmelikte belirtilen güvenlik 

önlemlerin alınması istendi. Bu konuda taşra 
teşkilatlarının uyarılması talep edildi.
Başvuru ile ilgili bir değerlendirme yapan Türk 
Sağlık-Sen Genel Başkanı Önder Kahveci “Rad-
yoloji çalışanlarının mesai saatlerinin artırıl-
masının yanlış olduğunu, bunun sonucunda ça-
lışanların sağlığının tehlikeye atılmış olacağını 
ifade etmiştik. Bakanlıkta bu konuda önlemleri 
alacağız demişti. 
Fakat görüyoruz ki TAEK raporları bunun ak-
sini söylüyor. 
Bizi haklı çıkarıyor. Çalışanların fazla radyas-
yona kalmış olabileceklerini belirtiyor. 
Bu konuda gerekli önlemlerin alınması ve çalı-
şanların sağlığının korunması için başvurumu-
zu yaptık. Sağlık Bakanlığı radyoloji çalışanları-
nın mesai saatlerinin yeniden değerlendirmeli 
ve çalışanların sağlığı için gerekli önlemleri aci-
len almalıdır” dedi.

Radyoloji çalışanları RADYASYON MAĞDURU!

TÜRK Sağlık-Sen Genel Başkanı ve 
Türkiye Kamu-Sen Genel Sekreteri 
Önder Kahveci ESAM'ın ( Ekono-
mik Sosyal Araştırmalar Merkezi) 
düzenlediği Milli Anayasa Şurası'na 
katılarak bir konuşma yaptı. 
Başkanlığını ESAM Genel başkanı 
Recai Kutan'ın yaptığı "STK'ların 
Yeni Anayasa ile İlgili Görüş ve Yak-
laşımları" konulu oturumda konu-
şan Genel Başkanımız Önder Kah-
veci Ülkemizde daha özgürlükçü, 
daha çağdaş bir Anayasaya ihtiyaç 
olduğu açık olduğunu kaydederek 
Anayasada yapılacak değişikliklerin 
toplumun bir kesiminin değil tama-
mının onayı ile katılımcı bir anlayış 
içinde gerçekleşmesinin de şart ol-
duğunu söyledi.
Ancak; ülkemiz bakımından özellik-
le sendika kurma hakkı kamu görev-
lilerine tanınmışken, bu hakkın na-

sıl kullanılacağına ilişkin Anayasal 
güvenceler sisteminin var olmama-
sının izahının zor bir durum oldu-
ğunu kaydeden Kahveci yeni Ana-
yasada kamu görevlilerinin grev ve 
toplu sözleşme hakkının açıkça ta-
nımlanmasını istediklerini kaydetti.
Anayasanın değiştirilemeyen ilk üç
maddesinin, sadece bir rejim tanım-
laması değil, Türkiye Cumhuriye-
ti'nin varlık tanımlaması olduğunu 
ifade eden Genel başkanımız konuş-
masını şöyle sürdürdü: Bu varlık ta-
nımlaması, Türkiye Cumhuriyeti'nin 
asıl kurucu iktidarı olan İstiklal 
Harbi ve bu harbi sürdüren Türki-
ye Büyük Millet Meclisi tarafından 
yapılmıştır. 1961 ve 1982 Anayasa-
larında anayasayı yapan tali kurucu 
iktidarlar, anayasaları baştan aşa-
ğıya değiştirirken, asıl kurucu ikti-
darının yaptığı düzenlemeye sadık 

kalmışlardır. Esasen aksi bir girişim, 
İstiklal Harbi'nin sonuçlarına, İs-
tiklal Harbi sonucunda oluşan Türk 
Devletinin ve Türk milletinin huku-
kuna tecavüz niteliği taşırdı. 
Türkiye Cumhuriyeti'nin milli ve 
üniter devlet yapısının vidasının 
gevşetilmesine izin verilmeyeceği-
nin altını çizilmelidir. "Anayasalar; 
bir devletin kuruluş felsefesini, dev-
let yapısını tarihi gerçekleri ile bir-
likte özetlemektedir." dedi. 
Cumhuriyetimizin temel nitelikleri 
içeren mevcut anayasamızın ilk üç 
maddesi aynen muhafaza edilmeli, 
anayasal normlar toplumsal ve si-
yasi gereksinimler dikkate alınarak 
ortaya konulmalıdır.
Genel Başkanımız konuşmasını 
şuraya da adını veren milli bir ana-
yasa ümit ettiklerini ifade ederek 
tamamladı.

Genel Başkanımız 
Anayasa Şura’sına 

katıldı

01.05.2010 – 30.07.2010 tarihleri arasında yürütmeyi 
durdurma kararı sebebiyle tabip dışı personele nöbet 
sürelerine ilişkin mesai dışı çalışma puanı verilerek 
yapılan ek ödemelerin, çalışanlardan geri alınmasını 
düzenleyen Sağlık Bakanlığı genelgesinin iptali için 
Türk Sağlık-Sen tarafından dava açıldı. 
Açılan davada söz konusu tarihler arasında Danış-
tay İdari Davalar Genel Kurulu'nun verdiği bir ka-
rar dayanarak, tabip dışı personele nöbet sürelerine 
ilişkin mesai dışı çalışma puanı verilerek yapılan ek 
ödemelerin geri istenmesinin hukuka aykırı olduğu 
ifade edildi. Dava dilekçesinde söz konusu ödeme-
nin yapılmasında personellerin herhangi bir ihmali 
ve kusurunun bulunmadığına dikkat çekildi.
İdarenin açık hata, memurun gerçek dışı beyanı veya 
hilesi hallerinde süre aranmaksızın hatalı işleme 
dayanılarak ödediği meblağı her zaman geri alabi-
leceğinin belirtildiği dilekçede bu istisnalar dışında 
kalan hatalı ödemelerin ilk yapıldığı tarihten itibaren 
60 gün içerisinde geri alınabileceği hatırlatıldı.
Danıştay İçtihatları Birleştirme Kurulunun 60 gün-
lük süre geciktikten sonra memura yapılan hatalı 
ödemelerin geri almanın mümkün olmayacağı kara-
rını verdiği ifade edildi.
Bunun Anayasanın 125.maddesinde yer alan "İdare, 
kendi eylem ve işlemlerinden doğan zararı ödemekle 
yükümlüdür." hükmünün gereği ve Türkiye Cumhu-
riyetinin "Sosyal Hukuk Devleti" niteliğinin doğal 
bir sonucu olduğu belirtildi.
Tüm bu hukuki düzenlemeler karşı söz konusu ek 
ödeme bedellerinin personellerden geriye dönük tah-
silinin düzenleyen genelgenin hukuka aykırı olduğu 
belirtilerek iptali istendi.

Yabancı doktor ve hemşire

CÖZÜM DEĞİLDİR

Sendikamız tarafından Sağlık Bakanlığı Teşkilat  yapısını 
değiştirecek olan Kanun Hükmünde Kararnamede yer alan 
olumsuzluklara karşı ilk tepkiyi sendikamız gösterdi.  Sendika-
mız tarafından gerçekleştirilen eylemle beyaz önlükler bakan-
lık önüne bırakıldı. 

önlükleri astık...İL
K
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E
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K
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Ek Ödemelerin Geri 
İstenmesi Danıştaylık...
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Hem ‘hayırlı olsun’ dedik 
hem de sağlık 

çalışanlarının sorunlarını bir 
kere daha hatırlattık...

Sağlık 
Bakanı 

Akdağ’a 
ziyaret

ürk Sağlık-
Sen Genel 
Başkanı Ön-
der Kahveci ve 
Yönetim Kurulu Üyele-
ri Sağlık Bakanı Sayın 
Prof. Dr. Recep Akdağ’ı 
ziyaret etti. 
Ziyarette sağlık çalışan-
larının sorunları görü-
şüldü. 
Sendikamız tarafından 
sağlık çalışanlarının 
taleplerini içeren bir 
raporda Sağlık Bakanı 
Prof. Dr. Recep Akdağ’a 
sunuldu. 
Ziyarette rapor halinde 
iletilen çalışanların so-
runları hakkında Bakan 
Akdağ sorunların çözül-
mesi için bu konularla 
ilgileneceğini kaydetti. 
Ziyarette Sağlık Bakanı 
Prof. Dr. Recep Akdağ’a 
yeniden bakan olarak 
atanmasından dolayı 
‘hayırlı olsun’ diyen Ge-
nel Başkanımız Önder 
Kahveci, 61. 

Hükümet döneminde 
sağlık çalışanlarının 
sorunlarını çözülme-
sini ve beklentilerinin 
karşılanmasını umut 
ettiklerini söyledi.
Sözleşmelilerin kadro-
ya alınmasının önemli 
bir gelişme olduğunu 
kaydeden Genel Başkan 
Kahveci, bundan sonra 
yapılacak alımlarında 
kadrolu personel istih-
dam edilmesi gerektiği-
ni belirtti.

Döner Sermayelerin 
Emekliliğe 

Yansıtılması
Genel Başkanımız 
ziyarette sağlık çalı-
şanlarının tamamının 
döner sermayelerini 
emekliliğe yansıtılması-
nı istediklerini kaydetti. 

Sağlık 
Baka-

nı Recep 
Akdağ’da konu 

ile ilgili olarak Baş-
bakanlıkta Başbakanın 
talimatıyla bir çalışma 
başlatıldığını ifade etti.

Şiddete Sıfır Tole-
rans Kampanyası

Yapılan ziyarette sağlık 
çalışanların maruz kal-
dıkları şiddet olaylarını 
da gündeme getiren 
Türk Sağlık-Sen Genel 
Başkanı Önder Kahveci, 
öncelikli olarak sağlıkta 
şiddetin önüne geçmek 
için yapılması gereken-
lerin tartışılacağı bir 
çalıştay düzenlenmesi 
gerektiğini belirtti. 
Sağlık Bakanı Profesör 
Doktor Recep Akdağ’da 
bu konuda bir program 
hazırladıklarını kayde-
derek sendikaları da bu 
konuda bilgilendirecek-
lerini kaydetti. 
Bakan Akdağ, “Şiddete 

Sıfır Tolerans” adlı bir 
kampanyayı başlatacak-
larını açıkladı.
Akdağ mevcut sağlık 
sistemi ile sağlıkta 
şiddeti özdeştirmenin 
yanlış olduğuna dikkat 
çekerek sağlık çalışanla-
rının üzerinden büyük 
bir iş yükü olduğunu 
bu iş yükünü çalışanla-
rın sayısını arttırarak, 
sistemi ileri götürecek 
yeni mesleki tanımlarla 
ortadan kaldırmayı dü-
şündüklerini kaydetti.
ortadan kaldırmayı dü-
şündüklerini kaydetti.
Sağlık meslek liselerini, 
Sağlık meslek yükseko-
kuluna dönüştürecekle-
rini ifade eden Akdağ, 
2023 yılında hemşire 
sayımızın 400 bine dok-
tor sayımızın ise 200 
bine çıkması gerektiğini 
belirtti.
Yabancı hekim ve kamu 
Hastane birlikleri ile 
ilgili sendikamızın 
çekinceleri de Genel 

Başkanımız tarafından 
Sağlık Bakanı Sayın 
Recep Akdağ’a iletildi.
Ziyaretin sonunda Ge-
nel Başkanımız Önder 
Kahveci tarafından 
ziyaret anısına Sağlık 
Bakanı Recep Akdağ’a 
bir vazo hediye edildi.

T
Ziyarette, 

sözleşmelilerin 
kadroya alınma-
sının önemli bir 

gelişme olduğunu 
kaydeden 

Genel Başkan 
Kahveci, 

bundan sonra 
yapılacak 

alımlarında 
kadrolu personel 
istihdam edilmesi 

gerektiğini 
belirtti.

‘

‘

DAHA ÖNCE DAVA REDDEDİLMİŞTİ...
Türk Sağlık-Sen tarafından Aydın İl Sağlık Mü-
dür Yardımcılığına yapılan bir atamanın iptal 
edilmesi için dava açılmış, Aydın İdare Mah-
kemesi söz konusu atama işleminin sendika 
üyelerinin ortak menfaat ve haklarını ilgilen-
dirmediği gerekçesiyle davayı reddetmişti.
KARARI TEMYİZE GÖTÜRDÜK... 
Türk Sağlık-Sen'in mahkemenin ret kararını 
Danıştay'a temyize götürmesinin ardından 
Danıştay 5. Dairesi sendikaların kamudaki yö-
netici atamalarına karşı dava açabileceklerine 
hükmetti.
Danıştay'ın verdiği kararda sendikaların ortak 
hak ve menfaatlerini ilgilendiren konulardaki 
dava açma haklarının düzenleyici işlemle sı-
nırlandırılmadığına dikkat çekildi. 
KARAR: SENDİKAYI İNGİLENDİRİR...
Kararda, "Kamu Kurumu yöneticiliğine ata-
nan kişinin sendika üyelerinin üst amiri ola-
cağı gözetildiğinde bu işlemin sendika üyele-
rinin ortak hak ve menfaatini ilgilendirmediği 
öne sürmek mümkün değildir" denildi.

Sendikalar kamudaki atamalara dava açabilecek

DANIŞTAY’DAN ÖNEMLİ KARAR
Türk Sağlık-Sen'in açtığı davayı görüşen Danıştay 5. Dairesi kamuda 
yapılan atamaların iptali için sendikaların dava açabileceğine hükmetti.

Türk Sağlık-Sen Genel Başkanı Kahveci:

Sendikalar üyelerinin 
menfaatlerini korumakla görevlidir

GENEL Başkanımız Önder Kahve-
ci, Genel Başkan Yardımcılarımız 
Hasan Şirin, Abdurrahman Uysal, 
İsmail Türk ve Ankara 4 Nolu Şube 
yöneticimiz Engin Dündar, Aile ve 
Sosyal Politikalar Bakan Bakan Yar-
dımcılığına atanan Sayın Doç. Dr. 
Aşkın Asan'ı ziyaret ederek hayırlı 
olsun dileklerinde bulundular. 
Yapılan ziyarette Genel Başkanımız 
Önder Kahveci Türkiye'de sosyal 
hizmetler ile sosyal yardımlarının 
icracı bir bakanlıkla bir araya getiril-
mesinin önemli bulduklarını kaydet-
ti. Kadına yönelik şiddet, kadınların 
çalışma hayatında yaşadıkları so-
runlar, sosyal hizmetler, ve özürlüler 
için yapılacak çalışmalarda sendika 
olarak çözüm için her zaman katkı 
sunacaklarını kaydetti.
Bakan Yardımcısı Aşkın Asan'da bu 
durumdan memnuniyet duyacakla-
rını dile getirerek, "Bu zamana kadar 
sornulra tespit edilmiş, bundan son-
ra biz çözüm üreteceğiz. Bu konuda 
sizinle de birlikte çalışmak bizleri 
memnun eder" dedi.

ZİYARETTE Genel Başkanımız 
Önder Kahveci, SHÇEK taşra teşki-
latlarının il özel idaresine devrinin 
gerçekleştirilmemesini istediklerini 
belirtti. Bu konuda yaşanacak sıkın-
tıları dile getirdi.
Bakan Yardımcısı Aşkın Asan'da 
çocuklara yönelik hizmet veren ku-
rumların bakanlık bünyesine kalma-
sına karar verildiğini ifade ederek, 
"İllerde çocuklara yönelik hizmet ve-
ren kurumlarımızın bakanlığımızda 
kalması yönünde bir karara vardık. 
Diğer kurumlarla ilgilide değerlen-
dirmelerimiz devam ediyor. Amacı-
mız sosyal hizmetlerin daha rahat ve 
iyi bir şekilde yürütülmesidir." dedi.
Genel Başkanımız illerde bulunan 
huzurevlerinin de Bakanlığa bağlı 
kalmasının gerekli olduğunu belir-
terek bu konuda da bakanlığın karar 
almasını beklediklerini ifade etti.
Ziyarette Bakan yardımcısı Doç. Dr. 
Aşkın Asan'a Genel Başkanımız ta-
rafından sendikamızın yayınları tak-
dim edildi. Günün anısına nostaljik 
bir radyo hediye edildi.

Bakan Yardımcısı Asan: İllerde çocuklara 
hizmet veren kurumlar devredilmeyecek  

Aile ve 
Sosyal 

Politikalar 
Bakan 

Bakan Yar-
dımcılığına 
atanan Sayın 

Doç. Dr. 
Aşkın Asan'ı 

ziyaret 
ederek 

hayırlı olsun 
dileklerinde 
bulunduk.

TÜRK Sağlık-Sen’in 
açtığı dava sonucunda 
Danıştay sözleşmeli me-
murun mazeret bildir-
meden kesintisiz olarak 
üç gün ve bir yılda top-
lam 10 gün işe gelme-
mesinin işten çıkarılma 
sebebi olmasının yürüt-
mesini durdurdu. 
Danıştay 12. Dairesi 
sendikamızın açtığı da-
vada verdiği kararda 657 
sayılı Devlet memurları 
Kanuna göre memur-
ların mazeretsiz olarak 
görevi 10 gün kesintisiz 
olarak terk etmeleri veya 

bir yılda toplam 20 gün 
göreve gelmemeleri ha-
linde işten çıkarıldıkları-
nı hatırlattı. 
Kararda sözleşmeli me-
murlarda ise bu sürenin 
kesintisiz üç gün veya 
bir yılda toplam 10 gün 
olmasını düzenleyen Ba-
kanlar Kurulu kararının 
yasadan daha ağır koşul-
lar getirmesi nedeniyle 
üst hukuk normlarına 
aykırı olduğu sonucuna 
varıldığı belirtildi. Söz 
konusu düzenlemenin 
yürütmesinin durdurul-
masına karar verdi. 

Türk Sağlık-Sen Genel 
Başkanı Önder Kahve-
ci,  sözleşmeli memurla-
ra yönelik bir haksızlığın 
daha önüne geçtiklerini 
belirterek “Söz konu-
su düzenleme Devlet 
Memurları Kanuna 
aykırı  ve sözleşmeli 
memurun işten çıka-
rılmasını kolaylaştı-
ran bir düzenleme idi. 
Danıştay’ın verdiği 
kararla bir ayrımcılık, 
haksızlık son bulmuş 
oldu. Biz kamuda tek 
istihdam modeli ola-
rak kadrolu istihdamı 

istiyoruz. Fakat hükü-
met ısrarla sözleşmeli 
alımına devam ediyor. 
Danıştay’ın verdiği bu 
karar bile sözleşmeli 
memurların hakları 
bakımından kadrolu 
çalışanlarla aynı ol-
ması gerektiğini net 
bir biçimde ifade edi-
yor.  Hükümet artık 
sözleşmeli istihdam-
dan tümüyle vazgeç-
meli tüm sözleşmeli-
leri kadrolu yapmalı 
ve bir daha sözleşmeli 
memur almamalıdır” 
dedi. 

Danıştay’dan 
sözleşmeli 

memura müjde

İŞTEN ÇIKARMA ZORLAŞTI

Genel Başkanımız Önder Kahve-
ci, TODAİE'nin daveti üzerine Çin 
Sosyal Güvenlik Bakan Yardımcısı 
vali ve belediye başkanlarının kamu 
yöneciticilerinde oluşan heyetle bir 
araya geldi. 
Genel Başkanımız Önder Kahveci ve 
Genel Başkan Yardımcımız Abdur-
rahman Uysal'ın katıldığı görüşme-

de Genel Başkanımız Çin heyetine 
Türkiye'de kamuda çalışma hayatı-
nı ve kamu sendikacılığını anlattı. 
Çin'de kamu yönetimi ve kamu sen-
dikacılığı hakkında Çin heyetinden 
bilgi aldı. Genel Başkanımıza katı-
lımlarından dolayı Çin Heyet Başka-
nı Bakan yardımcısı Wang Rui tara-
fından bir hediye takdim edildi.

Genel Başkanımız TODAİ’de 
Çin Heyeti ile biraraya geldi

7.2’lik deprem felaketi ile sarsılan Van için tüm sağlık ve 
sosyal hizmet çalışanlarını yardımda bulunmaya çağırı-
yoruz. Başbakanlık ve Kızılay’ın başlattığı yardım kam-
panyaları vasıtasıyla Van’daki vatandaşlarımızın yanında 
olabilir, onların yüzlerinde bir gülümseme sağlayabilir, 
acılarını biraz hafifletebilirsiniz.
Türkiye Kamu-Sen’de Vanlıların acısını paylaşmak ve ih-
tiyaçları yerinde belirlemek için Van’a bir heyet gönderdi. 
Heyet, deprem bölgesinde yetkililerle görüşerek bölgenin 
ihtiyaçları konusunda bilgi alacak. Türkiye Kamu-Sen, be-
lirlenecek ihtiyaçlar doğrultusunda başlatılacak kampan-
yalarla depremzedelere yardım elini uzatacak. 

Van’a yardım elimizi uzatalım 

D anıştay'ın verdiği kararla ilgili bir değerlendir-
me yapan Türk Sağlık-Sen Genel Başkanı 
Önder Kahveci, "Sendikalar üyelerini 
etkileyen her konuda üyelerinin menfaat-
lerini korumak adına hukuka başvu-
rabilirler. Danıştay'ın kamudaki
 yönetici atamasına ile ilgili aç-
tığımız dava sonucunda ver-
diği bu kararda haklılığımızı 
tescillemiştir." dedi. Kahveci, 
kamudaki atamaları çok yakın-
dan takip ettiklerini ifade ettik-
lerini sözlerine ekledi. 



KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 26 KAMU-SEN
TÜRKİYE 

GAZETESİ 27      TÜRK EĞİTİM-SEN       TÜRK EĞİTİM-SEN2011 Ekim 2011 Ekim

Türk Eğitim-Sen olarak baş-
lattığımız hukuk mücadele-
si neticesinde Edremit İlçe 
Milli Eğitim Eski Müdürü ve 
görevli 4 şube müdürü hak-
kında “sendikaya ilişkin faali-
yetler çerçevesinde işyerlerine 
pano asma, bu panolara ilan ve 
afiş asma hakkı verildiği halde 
bu durumu kabul etmedikleri 
ve ilgili sendikanın faaliyetini 
engelleyerek üyeler üzerinde 
baskı oluşturmak sureti ile 
sendikaya üye olanların isti-
fa etmesini, sendikalara üye 
olmayanların sendikalardan 
uzak kalmasını amaçladıkları 
ve bu şekilde hukuka aykırı bir 

davranışla sendikanın faali-
yetlerini engelledikleri” sübu-
ta ermiştir. 
Sendikal hakları kısıtlayan 
Edremit İlçe Milli Eğitim 
Eski Müdürü Atanur Çağ-
layan ile şube müdürleri 
Ali Soylu, Fethi Bilge, Yücel 
Mercan, ve Şaban Altınsuyu 
hakkında Edremit 2. Asliye 
Ceza Mahkemesinde 3 yıla 
kadar hapis istemi ile dava 
açılmıştır. Türk Eğitim-
Sen olarak sendikal fa-
aliyetleri engelleyenleri 
takip ederek cezalandı-
rılmaları için çalışmaya 
devam edeceğiz.

Sendikal hakların kullanılmasını 
engelleyenlere dava...

Ekim 2006 dönemi Ku-
rum İdari Kurulu Çalış-
ma Raporu Milli Eğitim 
Bakanlığı ve Türk Eğitim-
Sen arasında 31.07.2007 
tarihinde tamamlanarak 
imza altına alınmıştır. 
Raporda; “her eğitim-
öğretim yılı başında 
ödenen eğitim-öğretime 
hazırlık ödeneğinin uy-
gun ölçeklerle tüm eğitim 
çalışanlarına ödenmesi” 
konusunun Yüksek İdari 
Kurulda görüşülmesi hu-
susunda görüş birliğine 
varılmış ve daha sonraki 
yıllarda yapılan toplantı-

larda da eğitim-öğretime 
hazırlık ödeneğinin tüm 
eğitim çalışanlarına 
ödenmesi karara bağ-
lanmıştır. Kurum İdari 
Kurulunda alınan bu 
kararlar doğrultusunda 
2011–2012 eğitim-
öğretim yılında 
her eğitim öğretim 
yılının başında öğret-
menlere verilen eğitim-
öğretime hazırlık 
ödeneğinin uygun ölçek-
lerle tüm eğitim çalı-
şanlarına ödenmesi için 
Bakanlığa resmi bir yazı 
ile başvuruda bulunduk. 

Eğitime hazırlık ödeneği tüm eğitim 
çalışanlarına ödensin...

Milli Eğitim Bakanı Sayın Ömer 
Dinçer 08 Ekim 2011 tarihinde 
saat 20:40’da Genel Başkanı-
mız İsmail Koncuk’u araya-
rak, rotasyon konusunda şu 
an itibariyle bir çalışmalarının 
olmadığını söyledi. İnternet si-
telerinde yayınlanan haberlere 
itibar edilmemesi gerektiğini 
açıkladı. 
Genel Başkan Koncuk, bu haber 
sadece internet sitelerinde yok, 
Müsteşarınız Emin Zararsız da 
benzeri ifadeleri kullandı, bu 
ifadeler rotasyon olacağını ima 
eden ifadelerdi, dedi. 
Rotasyon olup olmayacağını 
da Sayın Dinçer’e soran Genel 

Başkan Koncuk, şu anda böyle 
bir çalışmamız yok, ilerde dü-
şünürsek sizlerin görüşlerine 
mutlaka başvuracağız, cevabını 
aldı. 
Genel Başkan Koncuk, öğret-
menlere rotasyon uygulaması-
nın hiç düşünülmemesi gerekti-
ğini, bunun çok ciddi sıkıntılara 
sebep olacağını söyledi. Bu söz-
ler üzerine Sayın Bakan, görüş-
lerinizi almak istediğimizde bu 
karşı görüşlerinizi bize bildirin, 
dedi. 
Sayın Bakanın açıklamaların-
dan anlaşılması gereken, şuan 
itibariyle rotasyona dair net bir 
çalışmanın olmadığıdır, ancak 

bu durum ilerde rotasyon ol-
mayacağı anlamına da gelme-
mektedir. Türk Eğitim Sen bu 
konuda en baştan hassasiyet 
göstererek kamuoyu yaratmış 
ve şu an itibariyle rotasyon ça-
lışmaları, varsa bile durdurul-
muştur. Bundan sonraki süreçte 
öğretmene rotasyon olmaması 
için her türlü gayretin içinde 
olacağız. Milli Eğitim Bakanı-
mız Ömer Dinçer’e de, Genel 
Başkanımız İsmail Koncuk’u 
arayarak doğru bilgileri verdiği 
için teşekkür ediyor; Sayın Ba-
kandan, bir defa daha, rotasyon 
konusunu tamamen rafa kal-
dırmasını talep ediyoruz.

Ömer Dinçer açıkladı:
‘’Şu an öğretmene rotasyon çalışması yok‘’

Yıllardır Türk Eğitim Sen olarak atama bekleyen 
öğretmenler için mücadelemizi ısrarla devam et-
tirmekteyiz. Özellikle 2011 yılı içerisinde genel 
seçimlerden önce eski Bakan tarafından 55 bin 
öğretmen atamasına dair söz verildiği halde, se-
çimlerin ardından Bakan değişimi ile öğretmen 
atamalarına dair verilen sözlerin tutulmamasını 
unutmuşuz değiliz. 
Bakanlık tarafından atanmayı bekleyen öğret-
menler kandırılmış ve öğretmen adaylarının 
umutları ile oynanmıştır. Sendika olarak her 
fırsatta atanamayan öğretmenlerin sorunla-
rını her ortamda dile getirmeye ve dile getiren 
herkese de destek vermeye devam edeceğiz. Bu 
anlamda konu hakkında MHP Kocaeli Milletve-
kili Lütfü Türkkan 09.09.2011 tarihinde Milli 
Eğitim Bakanı Ömer Dinçer tarafından cevap-
landırılmak üzere yazılı soru önergesini TBMM 
Başkanlığına sunmuştur. İlgili bu soru önerge-
sine Bakan tarafından verilecek olan cevabın 
takipçisi olacağız. 

Milli Eğitim Bakanı’na TBMM’de 
öğretmen atamasıyla ilgili sorular

Milli Eğitim Bakanı 
Ömer Dinçer

Türk Eğitim-Sen 
Genel Başkanı 
İsmail Koncuk

Son bir hafta içerisinde 12 öğretmenimizin 
PKK tarafından kaçırılması üzerine, 29 Ey-
lül 2011 tarihinde Türk Eğitim-Sen olarak 
yurt genelinde protesto eylemleri gerçekleş-
tirdik. 
Eş zamanlı olarak tüm illerde düzenlenen 
kitlesel basın açıklamalarında terör örgü-
tü lanetlenerek, Hükümete çağrıda bulu-
nuldu. Kaçırılan öğretmenlerin sağlıklı bir 
şekilde geri dönmelerinin sağlanmasının 
istendiği açıklamada, ayrıca, Hükümet 
yetkililerinin terör örgütü ve destekçileri-
ne karşı en sert tedbirleri alması istendi. 
Ankara’daki açıklama ise Kızılay merke-
zinde gerçekleştirildi. 
Genel Başkan İsmail Koncuk tarafından 
yapılan basın açıklamasına Türk Büro-
Sen Genel Başkanı Fahrettin Yokuş, Türk 
Haber-Sen Genel Başkanı İsmail Karada-
vut, Türk İmar-Sen Genel Başkanı Necati 
Alsancak, Türk Enerji-Sen Genel Başkanı 
Celal Karapınar, Türk Emekli-Sen Genel 
Başkanı Osman Özdemir, Türkiye Kamu-
Sen’e bağlı sendikalarımızın Merkez Yö-
netim Kurulu Üyeleri ve Ankara Şubeleri 
yöneticileri katıldılar. Eylemde terörü ve 
destekçilerini telin eden konuşmaların 
yanı sıra milli birlik ve beraberliğe vurgu 
yapan sloganlar atıldı. Genel Başkanın 
basın açıklamasından sonra katılımcılar 
alkış ve sloganlar eşliğinde olaysız bir şe-
kilde dağıldı. 

Genel Başkanın açıklamasının tam metni: 
ÖĞRETMENLERİMİZE YÖNELİK 
BÖLÜCÜ SALDIRILARI 
LANETLİYORUZ 
23 Eylülden itibaren 12 öğretmenimiz ci-
nayet şebekesi PKK tarafından kaçırıldı. 
Otuz yıldır ülkemizin kanını emen bölü-
cü terör örgütü, bugüne kadar yüzü aşkın 
öğretmenimizi katletmiş, okullarımızı 
basmış, eğitim yuvalarını yakarak eğitim 
hizmetini sekteye uğratmayı amaçlamış-
tır. 
Tek amaçları, öğrencilerini ülkesine ve 
milletine faydalı donanımlı bireyler ola-
rak yetiştirmek olan öğretmenlerimize 
yönelik bu hain saldırıları şiddet ve nefret 
kınıyoruz. Hükümetin, kaçırılan meslek-
taşlarımızın bir an önce yuvalarına ve çok 
sevdikleri mesleklerine sağlıkla dönmele-
rini sağlamasını istiyoruz. 
Çok açıktır ki; bölücü örgütün eğitimci-
lere ve okullara yönelik saldırısının asıl 
amacı; çocuklarımızın iyi eğitim almasını, 
aydınlanmasını ve memleketine sadakat-
le bağlı vatan evlatları olarak yetişmesini 
engellemek ve böylece kendi insan kay-
nağını oluşturmaktır. Öte yandan öğret-
menevlerine, kamu binalarına, devletin iş 
makinalarına saldıran katil sürüsü; kamu 
hizmetlerine engel olarak,  vatandaşları-

mız ile devletimiz arasındaki güven ilişki-
sini de rencide etmeyi hedeflemekte; bu 
sayede ideolojik propagandasının zemini-
ni oluşturma arzusunu taşımaktadır. 
Son yıllarda bölücü örgütün ve destekçi-
lerinin faaliyetlerinde gözle görülür bir 
artış sözkonusudur. Özellikle sivil vatan-
daşlarımıza dönük saldırılar pervasızca 
artmış bulunmaktadır. Anne karnındaki 
bebeğe bile kastedecek kadar çıldırmış 
olan cinayet şebekesi; büyükşehirlerimizi 
bombalarla kana bulamakta, Türk Kürt 
ayrımı yapmadan vatandaşlarımızı öldür-
mekte, şehir merkezlerinde güpe gündüz 
cinayet işlemekte; kaymakamlarımızı, 
sağlık memurlarımızı, öğretmenlerimizi 
kaçırmakta; yol keserek kimlik kontrolü 
yapmakta, sözde mahkemeler kurmakta, 
vergi adı altında haraç toplamaktadır. Vel-
hasıl, uzun sözün kısası “Buraların ağası 
benim” demektedir. 
Türkiye Cumhuriyeti, toprakları üzerinde 
bir çapulcu sürüsünün hüküm sürmesine 
göz yumacak bir muz cumhuriyeti değil-
dir. Türk Devletine kimse kafa tutma cü-
retini gösteremez. Fakat devletimizi yö-
netme pozisyonunda olanlar da bu şuurla 
hareket etmelidir. 
Devletin gücünü dost düşman herkese 
göstermesi gerekenler, vatandaşları nez-
dinde güven ve huzur duygusunu yer-
leştirmesi gerekenler zaafiyet içerisinde 
olduğunda çeteler düzene hakim olurlar. 
İşte, ülkemizin bir kesiminde bugün yaşa-
nanların nedeni budur. Sözde Demokra-
tik Açılım adına terör örgütü uzantılarına 
ve bölücü destekçilerine karşı gösterilen 
müsamahanın geldiği nokta; terörün az-
ması, bölücülerin şımarması, huzurun 
ve birlikte yaşama duygusunun rencide 
olmasıdır. 
Artık yeter! 
Hükümeti daha cesur hareket etmeye 
davet ediyoruz: Bugünden tezi yok, bölü-
cü örgüte ve destekçilerine karşı en sert 
tutumu almaktan çekinmeyin. Bölücü-
lere ekonomik, siyasal ve sosyal destek 
sağlayan unvanı ve sıfatı ne olursa olsun 
her unsura karşı ivedilikle tedbir alın. Bin 
yıldır her melanete kolkola karşı duran, 
her felaketi birlik ve beraberlik içerisinde 
defeden büyük milletimizin arasına nifak 
sokan bölücülük mikrobunu artık temiz-
leyin. Bunun için ne gerekiyorsa yapın. 
Demokrasi, insan hakları, ekonomik ve 
sosyal talepler terörün malzemesi olamaz! 
Anne karnındaki bebekleri dahi katleden, 
ekmeğinin peşinde olan kamu çalışanla-
rını kaçıran, güvenlik görevlilerini şehit 
eden cinayet şebekesi demokrasinin ve 
siyasetin muhatabı değildir. Ne adına ve 
hangi sıfatla olursa olsun bölücü terör ör-
gütü ve temsilcileriyle doğrudan ya da do-

laylı müzakere edilmesi ve muhatap olun-
ması kabul edilemez. Bu görüşmelerin 
bölücü örgüte ve faaliyetlerine meşruiyet 
kazandırdığı gözden kaçırılmamalıdır. 
Devlet bütün vatandaşlarının huzur ve 
can güvenliğini sağlamakla mükelleftir. 
Devlet bunun için vardır. Devleti yönet-
me sorumluluğu da Hükümettedir. Her 
memleket meselesinde olduğu gibi terör 
belasında da muhatabımız Hükümettir. 
Dolayısıyla Hükümet edenlerin çağrı-
larımıza kulak vermesi, eleştirilerimizi 
dikkate alması ve gereğini yapması asgari 
bir zorunluluktur. Bu yara, bir iç siyaset 
meselesi değildir. Başta sayın Başbakan 
olmak üzere tüm sorumluluk makamında 
olanlar şapkayı önlerine koymalı, “nerede 
hata yapıyoruz?” diye bir değerlendirme 
yapmalıdırlar. Neredeyse sıfır kayıptan 
her gün şehit verilen noktaya gelinmiş 
olması bir şeylerin yanlış yapıldığının en 
somut göstergesidir. 
Her vahim olaydan sonra atılan hamasi 
nutuklar, sözde terörle mücadele kararlı-
lığı ve artık alışıldık oyalamalar kamuoyu-
nu tatmin etmemektedir. 
Sorumsuz ve vurdumduymaz geçiştirme-
ler vatandaşlarımızda artık tiksinti uyan-
dırmaktadır. 
Hükümet şunu unutmasın ki, bölücü te-
röre karşı atacağı her adım milletimizden 
tam destek görecek ve teşvik edilecektir. 
Yanlışlardan bir an önce dönülmeli ve bü-
yük Türkiye Cumhuriyeti Devleti bu bela-
dan kurtarılmalıdır. 
Bir öğretmenin, bir sağlık memurunun, 
bir kaymakamın kendi toprağımızda bir 
çete tarafından kaçırılıyor olması kudre-
tiyle övündüğümüz Devletimizin ayıbı-
dır. Türkiye Cumhuriyeti’ni bu ayıptan 
kurtarın. Kendi toprağımızda can güven-
liğimizden ve huzurumuzdan emin bir 
şekilde yaşamak istiyoruz. Öte yandan 
öğretmenlerimizi kaçıran, okullarımıza 
saldıran bölücü çakallara da seslenmek is-
tiyoruz ki; Hiç ümitlenmeyin: Ülkemizin 
fedakar ve inançlı eğitimcileri, ülkemizin 
neresinde olursa olsun memleket evlat-
larını ülkelerine ve milletine sadık ve fay-
dalı bireyler olarak yetiştirmeye devam 
edeceklerdir. Yıllardır olduğu gibi bundan 
sonra da hiçbir hain girişim ve tehdit kah-
raman öğretmenleri bu idealinden geri 
durduramayacaktır. 
Yürekten inanıyoruz ki; bölücü hainlerin 
emelleri; öğretmenlerimizin yetiştirdiği 
vatansever memleket evlatlarının saye-
sinde iğrenç kursaklarında kalacaktır. 
Saygılarımızla.
Türk Eğitim-Sen ve Türkiye Kamu-Sen 
Genel Merkezi olarak yaptığımız protes-
to eylemleri yazılı ve görsel basında yer 
almıştır.
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Öğretmenlerimizin 
kaçırılmasına tepki
gösterdik, terörü 

lanetledik...

Eş zamanlı olarak tüm illerde düzenlenen kitlesel basın açıklamaların-
da terör örgütü lanetlenerek, Hükümete çağrıda bulunuldu.

Sendikal hakları kısıtlayan 
Edremit İlçe Milli Eğitim Eski 
Müdürü Atanur Çağlayan ile 

şube müdürleri Ali Soylu, Fethi 
Bilge, Yücel Mercan, ve Şaban 
Altınsuyu hakkında Edremit 2. 
Asliye Ceza Mahkemesinde 3 

yıla kadar hapis istemi ile dava 
açılmıştır. 
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Türk Eğitim Sen ve Türkiye Kamu Sen Genel Başkanı İs-
mail Koncuk'un, Sayın Ömer Dinçer'in "öğretmenlere ye-
terlilik" açıklaması hakkındaki basın açıklaması.
Sayın Ömer Dinçer’in yaptığı açıklama öğretmenleri ger-
di.Sayın Bakan 3 yılda 1 öğretmen yeterliliğinin ölçüle-
ceğini açıkladı. Türk Eğitim Sen olarak bu açıklamanın 
izaha muhtaç olduğunu düşünüyoruz. Şu soruların Sayın 
Bakan tarafından açıklanması gerekmektedir.
1-Sayın Bakan “yeterlilik” kelimesi ile hizmet içi eğitim 
yapılacağını mı kastetmiştir? 
Kasıt 3 yılda 1 tüm öğretmenlerin hizmet içi eğitimden 
geçirilmesi ise, problem yoktur. Ancak, 700 bin öğretme-
nin 3 yılda 1 hizmet içi eğitimden geçirilmesi için gerekli 
altyapı Milli Eğitim Bakanlığı tarafından bugüne kadar 
sağlanmış değildir.Bugün, 30 yıl görev yapmış pek çok 
öğretmen meslek hayatında 1 kere dahi hizmet içi eğiti-
me tabi tutulmamıştır.
2-Sayın Bakan “yeterlilik” kelimesi ile, tüm öğretmenle-
rin 3 yılda 1 öğretmenlik formasyonunun test edileceğini 
kast etmişse, bu konuda ciddi bilgi eksikliği var demektir. 
Çünkü, öğretmenlik mesleğini icra edenlerin yeterliliği-
nin ispatı elindeki diplomadır. Öğretmen yeterliliği MEB 
tarafından çok daha önce tespit edilir ve üniversiteler, 
MEB’in tespit ettiği bu yeterlilikler doğrultusunda öğret-
men adaylarını eğitim fakültelerinde yetiştirirler. 
EKSİKLİĞİN NEDENİ ÖĞRETMENLER DEĞİL
Türk Eğitim Sen, bugün görev yapan 700 bin öğretmeni 
rahatsız ve rencide eden bu açıklamanın izah edilmesini 
beklemektedir. Yapılan açıklamanın bilimsel dayanakları 
bulunmamaktadır. Bugün görev yapan 700 bin öğretme-
nin, çağın gelişen ve değişen eğitim metotlarından ha-
berdar olması ve eğitim öğretime uygulaması isteniyorsa, 
her öğretmenin periyodik olarak hizmet içi eğitime alın-
ması sağlanmalıdır. Bu konuda bir eksiklik varsa, bunun 
sebebi öğretmenler değil, öğretmenleri yıllardır hizmet 
içi eğitime almayan Milli Eğitim Bakanlığıdır.
Milli Eğitim Bakanlığı bu konuda bugüne kadar hiç istek-
li olmamış, hizmet içi eğitim usulen yapılan bir iş olarak 
görülmüştür. MEB bugün tüm öğretmenleri hizmet içi 
eğitime alma kararı alsa, bunu başaracak bir altyapı bu-
lunmamaktadır. Mevcut imkanlarla yapılacak bir hizmet 
içi uygulaması, bu şartlar altında yine şeklen yapılan bir 
çalışma olacaktır.
Bütün bu açıklamalar ışığında, Türk Eğitim Sen yeterli-
lik tespiti gibi, akla, vicdana hiç uygun olmayan ve tehdit 
kokan ifadeye ‘HAYIR’, altyapısı hazırlanmış hizmet içi 
eğitime ‘EVET’ demektedir.

Genel Başkan İsmail Koncuk:

Yeterliliğimiz 
diplomamızdır...

TÜRKİYE Kamu-Sen ve Türk Eğitim-Sen Genel Başkanı İsmail Koncuk ve 
Türk Eğitim-Sen Genel Sekreteri Musa Akkaş, Genel Mali Sekreter Seyit Ali 
Kaplan, Genel Teşkilatlandırma Sekreteri Talip Geylan, Genel Eğitim ve Sosyal 
İşler Sekreteri Cengiz Kocakaplan, Genel Mevzuat ve Toplu Görüşme Sekreteri 
Mehmet Yaşar Şahindoğan ve Genel Dış İlişkiler ve Basın Sekreteri Sami Özde-
mir ile birlikte 5 Ekim 2011 Çarşamba günü Milli Eğitim Bakanlığı Müsteşarı 
Emin Zararsız’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundular. 
SICAK ve samimi bir ortamda yapılan görüşmede Genel Başkan İsmail Kon-
cuk, eğitim sisteminde yapılan uygulamalar ve eğitim çalışanlarının sorunları 
ile ilgili birçok konuyu gündeme getirdi. Türk Eğitim-Sen olarak bu sorunların 
ve çözüm önerilerinin rapor edildiği dosyayı Sayın Emin Zararsız’a sunarak bu 
raporun takipçisi olacaklarını söyledi ve yeni görevinde başarılar dilediler. 

MEB Müsteşarı Emin 
Zararsız'ı ziyaret ettik

‘Hayırlı olsun’ ziyareti...

Milli Eğitim Bakanlığı, MEB Özel Eğitim Rehberlik ve Danışma Hizmetleri Genel 
Müdürlüğü’nün 2.1.2009 tarih ve 13 sayılı işlemi ile Bilim ve Sanat Merkezlerinin norm 
kadrolarında yönetmelikte olmamasına rağmen sayısal değişikliğe gitmiştir. 
Milli Eğitim Bakanlığı 16.07.1999 tarih, 99/13184 sayılı Bakanlar Kurulu Kararı ile kabul 
edilen, 10.08.1999 tarih 23782 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe giren “Milli 
Eğitim Bakanlığına Bağlı Okul ve Kurumların Yönetici ve Öğretmenlerinin Norm Kadro-
larına İlişkin Yönetmelikte” ”Norm Kadro Belirlemeye İlişkin Hükümler” başlıklı İkinci 
Bölüm 8/d Maddesinde Bilim ve Sanat Merkezlerinin (BİLSEM) de içinde bulunduğu özel 
eğitim okul ve kurumlarında; 
Öğrenci sayısı 
1)   51’e kadar 1, 
2)   51 – 126’ya kadar 2, 
3)   Sonra gelen her 150 öğrenci için 1, 
Müdür yardımcısı norm kadrosu verileceği hükme bağlanmış olmasına karşın Milli Eği-
tim Bakanlığı, MEB Özel Eğitim Rehberlik ve Danışma Hizmetleri Genel Müdürlüğü’nün 
2.1.2009 tarih ve 13 sayılı işlemi ile  “Norm Kadro Belirlemeye İliş-
kin Hükümler”, ilköğretim okullarında olduğu gibi 
Öğrenci sayısı 
1)   600’e kadar 1, 
2)   601 – 1402’ya kadar 2, 
3)   1401 – 2201’e kadar 3, 
4)   2201 ve daha fazlası için 4, 
Müdür yardımcısı norm kadrosu verileceğini hükme bağ-
lanmıştır. 
Milli Eğitim Bakanlığı yaptığı bu işleme, eğitim çalışanları-
nın yönetici olabilme şanslarını bir anlamda kısıtladığı 
gerekçesi ile, hak kayıplarının ve mağduriyetlerin yaşanmaması amacı ile Danıştay nez-
dinde açtığımız dava lehimize sonuçlanmıştır. Danıştay 2. Dairesi’nin 2009/1572E, 
2011/1755K sayılı kararında Bakan oluru ile çıkan bir yönetmelik maddesinde değişiklik 
yapılmadan yönetmelikte öngörülmeyen bir uygulamaya gidilemeyeceği gerekçesi ile söz 
konusu işlemi iptal etmiştir. Kısacası bir kez daha yüksek mahkeme Bakanlığa idari bir 
işlem tesis edilirken kanun, yönetmelik, genel gibi genel düzenleyici işlemler göz ardı edil-
meden bu düzenlemelere göre işlem tesis edilmesi gerektiğini bir kez daha hatırlatmıştır.

Danıştay, “Norm Kadro Yönetmeliği’nin 
Dışında Uygulamaya Gidilemez' dedi

OKUL öncesi eğitiminin yaygınlaştırılmasını 
her zaman desteklemiş olan sendikamız Ba-
kanlığa bir yazıyla başvurarak yaşanan sıkın-
tılara ivedilikle tedbir alınmasını talep etti.

Zorunlu hale getirilmesine rağ-
men velilerden aylık ücret ta-
lep edilmesinin yanlış olacağını 
vurgulayan sendikamız; ayrıca 
alınan aylık 10 TL ücret ile de 
zaten ihtiyaçların karşılanama-
yacağına dikkat çekti. Sendika-
mız, Okul Öncesi Eğitimi Genel 
Müdürlüğüne yaptığı başvuru-
da, ilköğretimin diğer kademe-
lerinde olduğu gibi okul öncesi 
eğitimde de öğrencilerin ihtiyaç 
duyduğu yayın ve eğitim ma-
teryallerinin devlet tarafından 
ücretsiz verilmesi gerektiğini 
ifade etti. Özellikle ana sınıfla-
rında yardımcı personel çalıştı-
rılmasının önemli bir ihtiyaç ol-
duğu ve bu personelin Türkiye 
İş Kurumu ile işbirliği içerisinde 
kesinlikle Bakanlık tarafından 
istihdam edilmesi gerektiğinin 
vurgulandığı yazıda; böylece 
hem okulların personel soru-
nun çözüleceği hem de yeni bir 
istihdam alanı oluşturulacağı 
ifade edildi.  İlgili yazımızı 
(www.turkegitimsen.org.tr) 
adresinden okuyabilirsiniz.

2011-2012 Eğitim Öğretim Yılında 
14 ilde daha okul öncesi eğitim zo-
runlu hale getirildi. Ancak alt yapı 
ve personel yetersizliğinden dolayı 
önemli sıkıntılar yaşanmakta. 
Özellikle öğretim materyallerinin 
temini ve yardımcı personel çalış-
tırma konusunda okullarımız eko-
nomik olarak büyük zorluklarla kar-
şı karşıya bırakılmış durumda.

Okul öncesinde sıkıntılar 
devam ediyor...

Genel Başkan’dan Bakan Dinçer’e mektup

Türkiye Kamu-Sen ve Türk Eğitim-
Sen Genel Başkanı İsmail Koncuk, 
Milli Eğitim Bakanı Ömer Dinçer’e 

mektup göndererek, Milli Eğitim 
Bakanlığı’na atanacak üst düzey 

yöneticilerin Milli Eğitim Bakanlığı 
bünyesinde görev yapan, eğitim 

kökenli kişiler arasından seçilmesi-
ni istedi. Koncuk mektupta, “Türk 
Eğitim-Sen olarak, bundan sonra 

yapılacak üst düzey atamalarda 
hassas davranılmasını istiyoruz. 

Eğitimle yoğrulmuş, bilgi ve tecrü-
besini eğitim alanında konuşturan, 

eğitime hâkim, eğitim çalışanları-
nın dertleriyle dertlenen, onların 
sevinçlerini paylaşabilen kişilerin 
Milli Eğitim Bakanlığı’nda üst dü-
zey yönetici olarak görev yapması 

doğru olacaktır. Çünkü ne Milli 
Eğitim Bakanlığı bir işletme, ne 
de Milli Eğitim Bakanlığı’nı yö-

netenler işletmecidir. Milli Eğitim 
Bakanlığı’nda işler ticari hayatın 
kurallarına göre yürümez” dedi.

TÜRK EĞİTİM-SEN olarak 31 Aralık 2010 tarih ve 27802 
sayılı Resmi Gazetede yayımlanan 2010/1169 sayılı “Sözleş-
meli Personel Çalıştırılmasına İlişkin Esaslarda Değişiklik Ya-
pılmasına Dair Esaslar” hakkında değişiklik yapılan Bakanlar 
Kurulu Kararının Geçici 10. Maddesinin yürütmesinin durdu-
rulması ve devamında iptali amacı il Danıştay nezdinde dava 
açmıştık. Açılan davada Danıştay 12. Dairesinin 21/09/2011 
tarih ve 2011/1451E sayılı kararı ile anılan hükmün yürütme-
si durdurulmuştur. 
Sözleşmeli Personel Çalıştırılmasına İlişkin Esaslarda Deği-
şiklik Yapılmasına Dair Esaslar” hakkında değişiklik yapılan 
Bakanlar Kurulu Kararının Geçici 10. Maddesinde “Öğrenci 
Seçme ve Yerleştirme Merkezi Başkanlığı, toplam sayısı 20’yi 
geçmemek kaydıyla ek 2 hükümlerine bağlı olmaksızın 2011 

yılı sonuna kadar, Yüksek Öğretim Kurulunca belirlenecek 
esaslara göre sözleşmeli personel alabilir.” Denilmektedir. Bu 
madde ile ÖSYM’ye  2011 yılı sonuna kadar 20 kişiyi geçme-
mek kaydıyla Yüksek Öğretim Kurulu tarafından belirlenen 
alım esasları doğrultusunda  KPSS sınav puanı aranmaksızın, 
sübjektif olarak tamamen idarenin keyfiyeti ile personel alımı 
Danıştay tarafından hukuka uygun bulunmamıştır. 
Kararda “sınav şartının ilan edilen bazı kadrolar için aranma-
ması yönünde davalı idareye verilen yetki doğrultusunda sınav 
yapılmadan bazı kadrolara elaman alınması üst düzenlemelere 
ve eşitlik ilkesine aykırı olduğundan ve sübjektif değerlendir-
melerin oluşabilmesine yol açıcı etkileri bulunduğundan dava 
konusu esasların geçici 10. maddesinde hukuka uygunluk 
bulunmamaktadır.” denilerek yürütmeyi durdurma kararının 
gerekçesi oluşturulmuştur. 
KPSS sınav puanı aranmadan adrese teslim kadro ilanları ile 
bir takım kişilere yapılan ayrıcalık yargı kararı uyarınca sona 
ermiştir. Hukuk devletinde yaşadığımız unutularak işlem tesis 
edilmesine yargı bir kez daha dur demiştir. 
05 Ekim 2011 tarihli Resmi Gazetede  2011/2249 sayılı Ba-
kanlar Kurulu kararı yayımlanmıştır. 
Anılan karar ile Sözleşmeli Personel Çalıştırılmasına İlişkin 
Esaslarda Değişiklik yapılmış ve Danıştay tarafından yürüt-
mesi durdurulan ve KPSS sınav şartı aranmaksızın 20 kişinin 
atanabileceğini düzenleyen Geçici 10. madde değiştirilerek 
sayı 60’a yükseltilmiştir. Bu düzenlemede sendikamızca yar-
gıya konu edilecektir. 
Bir takım çevrelere yakınlığı olduğu gerekçesi ile tamamen 
Yüksek Öğretim Kurulunca belirlenecek kişiye özel esaslara 
göre personel alımına Türk Eğitim-Sen olarak sorumlu sendi-
kacılık anlayışı gereği sessiz kalmayacağımız tüm kamuoyunca 
bilinmelidir. 
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Mersin Orman Bölge Müdürlüğü ve 
bazı bağlı işletmelerde Sendika üye-
lerimize yönelik yapılmaya çalışılan 
sindirme ve ayrıştırma politikaları 
Genel Merkezimiz öncülüğünde Mer-
sin Orman Bölge Müdürlüğü önünde 
20.10.2011 Perşembe günü yapılan ba-
sın açıklaması ile protesto edildi.
Türkiye Kamu-Sen'e bağlı Mersin'de fa-
aliyet gösteren Şube Başkan ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Sendikamız Yöneticile-
ri ve Üyeleri ile Basının geniş ilgi gös-
terdiği protesto eylemimiz sonrasında 
hazırlanan ve bazı bahse konu Kurum 
İdarecilerine yönelik suç duyurumuz 
Mersin Cumhuriyet Başsavcılığı'na tes-
lim edilmiştir.
Genel Başkanımız, Ahmet Demirci'nin 
protesto eyleminde basın'a ve Kamuo-
yuna yapmış olduğu açıklama aşağıda-
dır.

Değerli Basın Mensupları, 
Değerli Katılımcılar; 
Türkiye Kamu-Sen ve Türk Tarım 
Orman-Sen; 1992 yılında faaliyete 
başlamış olup, kurulduğu günden bu 
yana Kamu hizmetlerinin etkin ve ve-
rimli hale getirilmesi yanında üyeleri-
nin ve kamu çalışanlarının ekonomik 
mesleki sosyal hak ve menfaatlerinin 
korunması ve geliştirilmesi adına haklı 
bir mücadele yürüten sivil toplum ku-
ruluşudur.
Türkiye Kamu-Sen ve Türk Tarım 
Orman-Sen; Devlet için çalışan ve üre-
ten, toplumun tamamına yol gösteren, 
bunları yapar iken ise; Üyelerine ve 
kamu çalışanlarına hakkettiğini alma 
konusunda ki kararlılığından asla ta-
viz vermeyen, Türkiye Cumhuriyeti 
Kanunları nezdinde faaliyet gösteren, 
milli ve manevi değerlerimize haysiyet 
gösteren bir sendikacılık anlayışında 
olmuştur. Olmaya da devam edecektir.
Ülkemizde kamu görevlileri sendika-
cılığının telaffuz bile edilmediği dö-
nemlerde kamu çalışanlarına öncülük 
ederek ülkemizin ilk resmi sendika ve 
konfederasyonu şerefine sahip sendi-
kamız ve konfederasyonumuz; ülkemiz 
ve kamu çalışanları için haklı gördüğü 
her konuda kamuoyu oluşturmak adı-
na sosyal diyalog öncelikli olmak kaydı 
ile; her türlü eylem ve etkinlik yapmak-
tan bu güne kadar asla kaçınmamıştır.
Sonradan yönlendirilerek kurdurulan 
ve uzaktan kumanda edilerek yöneti-

len ve maalesef adı sendika olan bazı 
yapıların son 8-10 yıldır görüntü ver-
meye çalıştıkları da kamuoyunun ma-
lumudur.
Bu yapılar; Sendikal mücadele adı altın-
da hiçbir faaliyette bulunmazken; ira-
delerini bürokratik ve siyasi hamilele-
rine teslim ederek kamu görevlilerinin 
haklı mücadelesini sulandırmışlardır.
Kamu çalışanlarının haklı mücadeleleri 
için almış oldukları yetkileri, kendi şah-
si ikballerine basamak yapan bu sözde 
sendika yöneticileri, ellerindeki gücü 
çalışanlar için değil, hamilerinin ve 
kendi şahsi ikballeri için harcadıklarını 
başta tüm kamu çalışanları olmak üze-
re, kamuoyumuz ibretle takip etmek-
tedir. Benzer olaylar Mersin Orman 
Bölge Müdürlüğü ve bağlı işletme mü-
dürlüklerinde de ibretle izlenmektedir.  
Üyelerimizden bazıları; yıldırma, sin-
dirme, şantaj gibi uygulamalarla baskı 
altına alınırken, bazı üyelerimize ve 
kamu çalışanlarına karşı ise akla haya-
le gelmeyecek şahsi çıkar anlamındaki 
öneriler sunulmakta, böylece üyeleri-
miz istifa ettirilerek başka bir sendika-
ya üye olması sağlanmaktadır.
Sendika üyesi iken ekonomik ve sos-
yal anlamda hiçbir haklı talebi yerine 
getirilmeyen, bu talepleri savsaklanan 
sendika üyelerimiz; sendikamızdan is-
tifa ettiklerinde ve diğer sendikaya üye 
olduklarında bu talepleri anında karşı-
lanabilmektedir.
Bu anlamda elimizde çok somut ve tar-
tışma götürmez örnekler mevcuttur.
Bu örnekler o kadar müşahhas hale 
gelmiş ve yapılan baskılar o kadar per-
vasızlaşmıştır ki; bir disiplin kovuş-
turmasında resmi evrak ile savunması 
istenen bir sendika üyemizin evrakının 
ekine, sendikamızdan istifa etmesini 
sağlamaya yönelik standart sendika is-
tifa formu dahi eklenmiş ve bu ek res-
mi belge üzerine de yazılmıştır.
Burada verilmeye çalışılan mesaj çok 
açıktır; üyemizin sendikamızdan ay-
rılması sonucunda kendisine ceza ve-
rilmeyeceği çok açık olarak ifade edil-
mektedir. 
Buna rağmen istifasını makama sun-
mayan üyemiz ceza almış olup, cezası-
na karşı resmi itirazımız yapılmıştır.
Bu somut örneğe ilaveten; 4/B’li bir 
üyemiz büro memuru olmasına rağ-
men işçi gibi çalıştırılırken , büro me-
murluğu için haklarını talep etmesi 

sonrasında üyemiz iken bu talep yerine 
getirilmemiş, üyelikten istifa edip yan-
daş sendikaya üye olduğunda bu talebi 
karşılanmıştır. 
Yine bir üyemiz hatta işyeri temsilci-
miz sendikada üyeliği devam ederken 
49. madde tazminatından mahrum 
edilmiş, üyelikten ayrılıp diğer sendi-
kaya geçtiğinde anında bu hakkını kul-
lanmaya başlamıştır.
Merkez dışında görev yapan şeflikte bir 
üyemiz, çocuklarının eğitimi nedeni ile 
talep ettiği lojman üyemiz olduğu dö-
nemde “Sen taşra personelisin, merkez-
den lojman alamazsın” gerekçesi ile çev-
rilmiş, ilgili yine taşra personeli olarak 
aynı birimde çalışmasına devam ettiği 
halde, üyelikten ayrılıp, diğer sendika-
ya geçtiği anda lojmana kavuşmuştur.
Sendikamız üyesi iken zorla gece bek-
çiliği yaptırılan bir üyemiz, üyelikten 
ayrıldıktan ve istenen sendikaya üye 
olduktan sonra anında büro hizmet-
lerinde çalışma imkânına kavuşturul-
muştur.
Tüm bu örnekler sendika adına utanç 
vericidir. Ancak bu iş ve icraatları ya-
panlar, Mersin’de bahse konu kurum-
larda idareci olarak görev yapanlar, 
özellikle sendikal baskılar konusunda 
ismi öne çıkan Mersin Orman İşletme 
Müdürü Halis Belen ve diğer idareciler 
aleni olarak ve bilerek kanuna aykırı iş 
ve işlemler yapmaktadırlar.
Yapılan işlem 4688 Sayılı Kanunun Ku-
rum Yöneticilerinin sendikacılıkta ta-
rafsız olması ilkesi gereği ve Türk Ceza 
Kanununun 118. Maddesi gereği suç 
olup, karşılığında memuriyetten men 
başta olmak üzere hapis cezası öngör-
mektedir.
Biz Türk Tarım Orman-Sen Genel Mer-
kezi ve Mersin Şube Başkanlığımız ola-
rak bu olumsuzlukları yerinde tespit 
ederek, müsebbipler ile ilgili olarak ge-
rekli hukuki girişimleri başlatmak üze-
re buradayız. İlgililer hakkında gerekli 
dokümanlar hazırlanmış olup, Cumhu-
riyet Savcılığına suç duyurusunda bu-
lunulacaktır. Ayrıca Orman Bölge Mü-
dürlüğü ve Orman ve Su Bakanlığına 
soruşturma talebimiz iletilecektir.
İlgililere yaptıklarının yanına kar kal-
ması adına Dava süreçleri ve soruçtur-
ma süreçleri tarafımızca takip edilecek-
tir. Kamuoyunun bilgisine arz olunur.
 
  Ahmet DEMİRCİ / Genel Başkan

Baskılar bizi yıldıramaz
Mersin Orman Bölge Müdürlüğü’nde sendikamız üyelerine yönelik 
‘baskı’ ve ‘sindirme’ girişimlerine tepkisiz kalmadık, kalmayacağız

Üyelerimizden bazıları; 
yıldırma, sindirme, şantaj gibi 

uygulamalarla baskı altına alınırken, 
bazı üyelerimize ve kamu çalışanla-

rına karşı ise akla hayale gelmeyecek 
şahsi çıkar anlamındaki öneriler 

sunulmakta, böylece 
üyelerimiz istifa ettirilerek 

başka bir sendikaya üye olması 
sağlanmaktadır. ’

’

Orman Genel Müdürlüğü Gazi yer-
leşkesi, 1950 yılından günümüze 
kadar, oluşturulan Hizmet birim-
leri yanında içerdiği çok çeşitli Ağaç 
ve Bitki türleri ile bir arberatum 
niteliğinde ve Ankara’nın önemli 
oksijen kaynağıdır.
      Orman Genel Müdürlüğü Gazi 
yerleşkesi, Atatürk Orman Çiftliği 
ile bütünleşmiş ve Atatürk Orman 
Çiftliği sınırları içerisinde yer al-
maktadır.
     Bahse konu alan,  02.06.1992 ta-
rih ve 2436 sayılı kararla Doğal ve 
tarihi sit alanı olarak tescil edilmiş, 
07.05.1998 ve 5742 sayılı karar ile 
1. Derece Doğal ve Tarihi sit vasfına 
kavuşmuştur.
     Ancak, bahse konu 1. Derece 
doğal ve tarihi sit alanı özelliği, Or-
man Genel Müdürlüğü’nün başvu-
rusu ile 10.08.2011 tarihinde Kül-
tür ve Tabiat varlıklarını Koruma 
Bölge Kurulu kararıyla 3. Derecede 
doğal sit konumuna düşürülmüş-
tür. Böylece yapılaşma için şartlar 
oluşturulmuş, böylece bu alanın 
başka amaçlar için kullanılabilme-
sinin önü açılarak Orman Genel 
Müdürlüğü’nün bu alanı boşaltarak 
terketmesi aşamasına gelinmiştir.
       Yerleşke alanındaki ağaçlandırma 
çalışmaları 1950 ve 1960 yıllarda 
yapılmış olduğundan ağaçların bü-
yük çoğunluğu 50 yaşın üstündedir. 
Bu alan içerisinde Ankara Kültür ve 
Tabiat Varlıklarını Koruma Bölge 
kurulunca da  tescil edilmiş anıt 
ağaçlar bulunmaktadır. Bu yerleş-

ke içerisinde odunsu değişik türde 
133 ağaç ve bitki türü bulunmakta-
dır. Ayrıca mevcut alanda farklı kuş 
Türler ile bir ekosistem de kendili-
ğinden oluşmuştur. Bu özellikler 
nedeni ile bahse konu alan pek çok 
Ankaralının ziyaret merkezi haline 
gelmiş olup bir nevi Ankara’nın ak-
ciğeri görüntüsündedir.
     Orman Genel Müdürlüğünde 
3 Ağustos 2011 tarihinde yapılan 
üst düzey bir toplantıda Gazi Yer-
leşkesinin hemen boşaltılacağı bu 
nedenle muhtelif yerlerden binala-
rın kiralanacağı bu konu ile ilgili ça-
lışmalar yapıldığı hatta kiralandığı 
neticesinde bilgiler mevcuttur.
   Gazi Yerleşkesinin devrinin ön-
lenmesi ve mevcut statüsünün ko-
runması amacıyla Sendikamızın ve 
Orman Mühendisleri Odası Genel 
Merkezi’nin öncülüğünde oluştu-
rulan “Ormancılık Meslek Platformu” 
bugüne kadar bu konuda Kamuoyu 
oluşturmak amacıyla pek çok faa-
liyet yürütmüş olup önümüzdeki 
süreçte geniş katılımlı bir eylem 
planlanmaktadır.
     Konu ile ilgili hassasiyetimizi 
duyurmak adına hizmet binamıza 
genişçe bir afiş asılmış olup ayrıca 
hazırlanan bildiri ve broşürler hal-
ka ve kurum çalışanlarına dağıtıl-
maktadır.
    Umarız ki Ankara halkı bu usul-
süzlüğe geçit vermeyecek ve Atamı-
zın mirasına sahip olurken kendi 
oksijen kaynağını da yok ettirme-
yecektir.

Gazi Yerleşkesi’nin yok 
edilmesine izin vermeyeceğiz!..

Orman Genel Müdürlüğü Gazi Yerleşkesi’nin, ‘1. derece’ doğal ve tarihi sit alanı özelliği, Or-
man Genel Müdürlüğü’nün (OGM) başvurusu ile 10.08.2011 tarihinde Kültür ve Tabiat Var-
lıklarını Koruma Bölge Kurulu kararıyla ‘3. derecede’ doğal sit konumuna düşürüldü. Böylece 
yapılaşma için şartlar oluşturulmuş ve bu tarihi alanın başka amaçlar için kullanılabilmesinin 
önü açılmış oldu. Ne yazık ki OGM’nin bu alanı boşaltarak terketmesi aşamasına gelindi.

ERZİNCAN 
Türk Tarım Orman-Sen Erzincan Şube Yönetim 
Kurulumuz ve İşyeri Temsilcilerimiz, Genişletilmiş 
İstişare Toplantısı’nın ardından toplu sözleşme sü-
recini değerlendirmek ve yeni dönemde yapılacak 
sendikal faaliyetleri değerlendirmek üzere yemekli 
bir toplantı düzenledi. 
Toplantıya, şube işkolumuza bağlı 4-B li ve 632 
sayılı Kanun Hükmünde Kararname ile 4-A kadro 
hakkı verilen teknik ve sağlık hizmetleri sınıfındaki 
yeni arkadaşlarımız da katıldı. 
Sözkonusu toplantıda, Gıda, Tarım ve Hayvancılık 
Bakanlığı 4/B Sözleşmeli kadrodan 4/A kadroya 
atananların (Köy atama mağduriyetleri) ile ilgili 
çalışmalarımız, yasanın çıktığı 04-06-2011 tarihin-
den sonra göreve başlayan sözleşmelilerin 4/A kad-
rosuna alınması adına sendikamızın verdiği hukuki 
mücadele anlatıldı. Toplantıda ayrıca çalışanların 
sorunları ve çözüm önerileri de tartışıldı. 

ŞUBE HABERLERİ...

Adana Şubemizin faaliyetleri hız kesmeden 
devam ediyor; 13 Nolu Şube Başkanımız Bekir 
Durukan il ve ilçelerdeki üyelerimizin ziyaret-
lerine devam ediyor.

13 NOLU ADANA ŞUBEMİZ

ŞUBE HABERLERİ...

Mersin merkez, Tarsus, Silifke, 
Gülnar ve Mut İlçelerinde; hiz-
met kolumuza bağlı Kurumlar-
da üyelerimiz ve Kamu çalışan-
ları ile toplantılar düzenlendi. 
Toplantılarda Sendikal çalışma-
larımız, toplu sözleşme süreci, 
ek ödeme protokolü ve çalışma 
hayatımızı ilgilendiren konu-
larda bilgiler verildi. Sorunlar 
yerinde tesbit edildi.

Mersin, Tarsus, Silifke, 
Gülnar ve Mut’u 

ziyaret ettik

Ülkemizde kamu 
görevlileri sendika-

cılığının telaffuz bile 
edilmediği dönemler-

de kamu çalışanla-
rına öncülük ederek 

ülkemizin ilk resmi 
sendika ve konfe-

derasyonu şerefine 
sahip sendikamız ve 
konfederasyonumuz; 

ülkemiz ve kamu 
çalışanları için haklı 
gördüğü her konuda 
kamuoyu oluşturmak 
adına sosyal diyalog 
öncelikli olmak kaydı 

ile; her türlü eylem 
ve etkinlik yapmak-
tan bu güne kadar 

asla kaçınmamıştır.

Türk Tarım Orman-Sen 
Genel Başkanı 

Ahmet Demirci:

Sendikal mücadele...

Sendikamız 2 Nolu 
Şubemiz tarafından 

organize edilerek 
Kamu çalışanlarının 

çoğunluğunun katılı-
mı ile Gıda, Tarım ve 

Hayvancılık Bakanlığı 
ana binası önünde 

şehitlerimiz için saygı 
duruşu, İstiklal Marşı 

ve Fatiha okundu. 
Ruhları Şad, 

mekanları cennet 
olsun. 

Şehitlerimiz için 
bir dua da Gıda 

Tarım ve Hayvancılık 
Bakanlığı 

çalışanlarından...



ANLAŞMA YAPILAN 
KURULUŞLAR

kamusen.org.tr

TÜRKİYE KAMU-SEN
HERŞEY ÜYELERIMIZ IÇIN....

TÜRKİYE KAMU-SEN‘Lİ
OLMAK AYRICALIKTIR...

Sendikal faaliyetlerimizi 
sürdürürken üyelerimiz 

için de kurum ve 
kuruluşlarla özel 

anlaşmalar yapıyoruz.
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ANLAŞMALI KURUMLAR

BU AYRICALIĞI YAŞAYIN
Türkiye Kamu-Sen‘li olmak ayrıcalıktır

KKTC LefKe 
avrupa Üniversitesi 

CİtrOen- OtOsaY
BaŞKent KOnuKevİ

ÖZeL BsK HastaneLerİ
ÖZeL 29 MaYis Hastanesİ
eLeGanCe OptİK sanaYİ

ÖZeL İDeaL ÖĞrenCİ YurtLari

TÜRKİYE KAMU-SEN‘Lİ
OLMAK AYRICALIKTIR...

Sendikal faaliyetlerimizi 
sürdürürken üyelerimiz 

için de kurum ve 
kuruluşlarla özel 

anlaşmalar yapıyoruz.


